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اصفهان سکونتگاه 100 هزار مهاجر غیر قانونی

اقامت اتباع بیگانه در 12 شهرستان
 استان غیر قانونی است

2

رحمانی فضلی، وزیر کشور:

کلید انتخابات آینده در وزارت کشور با 
هدف صیانت از حق الناس زده شده است 

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری شورای 
اسلامی شهر اصفهان:

 کاهش مشکلات
 زیست محیطي در اولویت 

برنامه  هاي مسوولان قرار بگیرد
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به مشكلات زيست 
محيطي در اصفهان و آثار مخرب آن بر سلللامت شهروندان 
گفت: تمام مسوولان شهر و استان بايد فرهنگ  سازي براي 
كاهش مشكلات زيست محيطي را در اولويت برنامه  هاي خود 

قرار دهند. سردار كريم نصراصفهاني افزود: هر چند 
3اقدامات خوبی در اين خصوص صورت ...

با پیوند اعضا؛

 جوان 20 ساله در اصفهان 
به سه نفر زندگی دوباره  بخشید

4

 حضور پررنگ اصفهانی ها 
در مسابقات جام جهانی قطر

 هندبال در مسیر بسکتبال
11 و شاید هم والیبال

4
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ویژه نامه 
خانواده 
ایرانی

شمارش معکوس برای روز هوای پاک!

مردم اصفهان 
شیمیایی شده اند

   اصفهان ، شاگرد اول صنایع آلاینده شد
ویژه نامه 
دانش

با اهللدای اعضای بدن يک جوان 20 سللاله مللرگ مغزی در 
اصفهان، سه نفر ديگر زندگی دوباره يافتند.  با هماهنگی واحد 
فراهم آوری اعضای پيوندی معاونت درمان دانشگاه، سه عضو 

از بيمار مبتلا به مرگ مغزی بلله بيماران نيازمند 
پيوند، اهدا شد.

معاون خدمات شهری شهرداری 
اصفهان در نشست بین المللی

 تخصصی پایداری رودخانه زاینده رود:

اجرایطرح9مادهای
سبباحیایرودخانه
4زایندهرودمیشود

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

طرح استفاده از موتورسيكلت 
برقي در پليس راهور  اصفهان 

كليد خورد 

س: مهر [
]عك
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شيوع خرده فرهنگی به نام دعوا

رتبه سوم نزاع در کشور به اصفهان رسید

بازنگری قانون حمایت از معلولان در دیار فراموشی

چرخ زندگی معلولان پنچر است

آب مورد نياز عرصه های فضای سبز مدیریت می شود 

فضای سبز اصفهان  با چنگ و دندان حفظ می شود

ریيس  جمهوری در همایش روسای 
نمایندگی های ایران در خارج از كشور:

مدیركل امور مالياتی استان اصفهان خبر داد؛

به دنبال ارایه و ترسیم چهره جدیدی 
از ایران برای دنیای امروز هستیم

افزایش چشمگیر خوداظهاری 
الکترونیکی مالیاتی در اصفهان

12 پروژه با اعتباری ؛ بالغ بر 
148 ميليارد تومان 

در شاهين شهر افتتاح و 
كلنگ زنی می شود

دفتر نوسازی ميدان امام 
 علی )ع( مهر ماه فعال 

می شود 

در نشست كميسيون حمل و نقل و محيط 
زیست شوراي اسلامي شهر اصفهان تاكيد شد؛

توسعه و تجهيز پایانه هاي 
شهری براي تردد آسان 

مسافران

طی دو ماه نخست امسال 104 هزار و 200 پرونده مربوط به صدمات ناشی 
از نزاع به مراکز پزشکی قانونی ارجاع شده که نسبت به مدت مشابه سال قبل 
افزایش یافته است. بر اساس این آمار، از کل مراجعان نزاع 72 هزار و 515 نفر 
مرد و31 هزار و 685 نفر زن بودند. در این مدت استان های تهران، خراسان 
رضوی و اصفهان بیش��ترین مراجعه کننده را در خصوص نزاع داشتند. این 

آمار در  حالی اعلام شده که اغلب قربانیان نزاع به پزشکی قانونی 
مراجعه نمی کنند.
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نشست خبری مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان با اصحاب رسانه 
برگزارشد . طی این نشست، مدیرکل امور مالیاتی استان ...
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مدارک مابقی 
بازیكنان در حال 
بررسی است

پلیس راهنمایي و رانندگي فرماندهي انتظامي استان اصفهان 
به منظور فرهنگ سازي اس��تفاده از موتورسیکلت هاي برقي 
براي اولین بار در کشور، گشت هاي موتوري خود را به اینگونه 

موتورها مجهز کرد. 
به گزارش پای��گاه خبري پلیس،  س��ردار عبدالرض��ا آقاخاني 
فرمانده انتظامي استان اصفهان اظهار داشت: مدت ها بود که 
در اتاق هاي فکر این فرماندهي در خصوص راهکارهاي کاهش 
 تلفات انساني ناشي از تصادفات موتورسواران با اساتید دانشگاه ها 

و کارشناسان انتظامي بحث و تبادل نظر مي شد تا 
اینکه بهترین راهکاراز سوي اعضاي این جلسات ...

ویژه نامه دانـــــــــش

س: ؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟[
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اصفهان 
پـايتخـت فولاد  ايـران 

هشتمين 

حضور
 90 شرکت

22 تا 25 مرداد
ساعت بازدید: 16 الی 22

مرکز نمایشگاه های بین المللی 
استان اصفهان

جنب پل شهرستان

امتیاز برپایی 
نمایشگاه ملی 
صنعت فولاد از 
سوی سازمان 
توسعه تجارت 
به اصفهان 
تعلق گرفت آغاز پروژه نمایشگاهي: 

بهمن ماه 92 همزمان با 
چهارمین همایش چشم انداز 
صنعت فولاد ایران در تهران

ادامه فرآیند اطلاع رساني:
 در سمپوزیوم فولاد 92 در بندر 

عباس
زمان برگزاري: 

مرداد ماه 93

نمــايشـگــاه  
بين المــــلـلي 
متالورژي، فولاد 
معدن و صـنايع 
وابـــســتــه 

از استان هاي آذربایجان 
شرقي، آذربایجان غربي، 

مازندران، خراسان 
شمالي، مرکزي، تهران، 

یزد، اصفهان و کهگیلویه 
و بویراحمد

هشتمین نمایشگاه بین المللی متالورژی،فولاد و
 ریخته گــری، مــعادن  و صـنایع وابسته  1393

45 درصد
ثبت نام کنندگان

 از استان تهران

 45 درصد ثبت نام 
کنندگان
 از استان اصفهان

10 درصد 
ثبت نام 
کنندگان 
از سایر 
استان ها 
هستند

بخش تولید فولاد چدن و 
فلزات غیر آهنی

 خدمات
 صنعت 
متالورژی

بخش معدن

 بخش انجمن ها و 
مراکز علمی 

 بخش صنایع 
وابسته

تا ساعتاز ساعتتاریخ پایانتاریخ شروععنوانردیف

سمینار تخصصی آشنایی و کاربرد ماشین 1
93/05/231393/05/2318:0020:00بینایی در صنایع گوناگون

سمینار تخصصی  شرکت صنایع الکترونیک 2
اعلام 93/05/241393/05/24اصفهان )صنعت UPS کشور)

می شود
اعلام 

می شود

میزگرد تخصصی3
93/05/251393/05/2516:0022:00 و نشست مدیران عامل فولاد اصفهان

{{

45%
45%

10%
25%
41%
8%
5
23
%
%

www.meta lex . i r

همایش های 

انتشار کتاب ملي 
فولاد ایران همزمان 

با نمایشگاه

ساعت 9 تا 12 صبح 
روز شنبه 25 مرداد ماه

بازدید کارشناسان: 

روش خرید: 
تماس با 09129476394 تلفن تماس:36205196 

www.shabakieh.com

لطفا کمربندهای ایمنی خود را ببندید

   سرعتی باور نکردنی 
    پاسخی به نیاز اینترنت پرسرعت شما 
   حتی اگر خط تلفن نداشته باشید 
   یا مشکل مخابراتی داشته باشید 
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اینترنت پر سرعت بی سیم شبکیه 
با کمترین تعرفه، 
کیفیت بالا و نصب سریع
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 استاندار اصفهان  درنشست بین المللی تخصصی پایداری رودخانه زاینده رود:

تنها 40 درصد از طرح 9 ماده ای احیای  
زاینده رود اجرایی شده است

2
وحدت و اقتصاد دو پایه 
 امنیت؛ ایران اهل مدارا 

با تروریست ها  نیست

آلاینده های ناشی از فعالیت صنایع بسیار زیاد است

75 درصد از صنایع در شعاع
 50 کیلومتری اصفهان قرار دارند

موسسه ها و سایت های غیرمجاز کمین کرده اند

خروج سالیانه150هزار ایرانی تحصیلکرده از کشور

ویژه نامه 
حمله

10

3 4

لاریجانی در همایش » وحدت و 
امنیت « تاکید کرد: 

رییس شورای اسلامی شهر  اصفهان:

سهم اصفهان در بودجه 94  برای طرح های بزرگ
 و پرهزینه دیده شود

میزان بیکاری، ف��ارغ از تاثیرش بر رش��د اقتص��ادی و آمار آس��یب های 
اجتماعی، معل��ول پدیده دیگ��ری به نام مهاجرت اس��ت. به بی��ان دیگر 
هرم جمعیتی در کش��ور هنوز نشان می دهد که قس��مت اعظم جمعیت 
کش��ور را جوانان تش��کیل می دهند، بنابرای��ن در صورتی که  ب��ازار کار 
 برای این افراد جا نداش��ته باش��د، عده ای ب��ه انجام مش��اغل کاذب روی 

می آورند، تعدادی در دام مافیای اعتیاد می افتند و فارغ التحصیلان بیکار 
ره به سوی خارج کشور می گش��ایند که نتیجه آن خروج نیروی مستعد و 
گنجینه جوان  از کشور است. این مس��اله در مورد اصفهان که متوسط نرخ 
بیکاریش یک سر و گردن از کل کشور بیشتر است، نمود درشت تری دارد.

بانک جهانی از اشتغال در ایران به عنوان یک مشکل ...

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
نهمین سالگرد شهادت سردار کاظمی:

 راه عبور از تحریم ها 
بازگشت به ارزش های 

انقلاب است

س: اصفهان زیبا[
]عک

   اضافه شدن سه هزار و 660 هکتار شهرک صنعتی دیگر در محدوده 50 کیلومتری شهر اصفهان

  فعالیت دو هزار واحد صنعتی، 150 معدن و تغییر کاربری ش�ش هزار کیلومتر از اراضی استان به صنعت نیز از 
مشکلات زیست محیطی در شعاع 50 کیلومتری شهر اصفهان است.

  خشک شدن تالاب گاوخونی و ورود ریزگردها به شهر اصفهان به ویژه در منطقه شرق اصفهان از دیگر چالش های 
هوای شهر اصفهان است.

  جلوگیری از مصرف مازوت در نیروگاه ها برای جلوگیری از ورود گوگرد به هوای شهر اصفهان و تقویت حمل و 
نقل عمومی، اقدامات صورت گرفته برای کاهش آلاینده ها در شهر اصفهان بوده است.

در پنج سالن شهر اصفهان برگزار می شود؛ 

جُنگ های خانوادگی با 
12موضوع مهارت های رفتاری 

معاون سازمان صنعت، معدن و تجارت استان خبر داد؛ 

 برخورد جدی با 
نمایشگاه های غیرمجاز

11

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

   سرعتی باور نکردنی 
پاسخی به نیاز اینترنت پرسرعت شما 

   حتی اگر خط تلفن نداشته باشید                         
یا مشکل مخابراتی داشته باشید 

لطفا کمربندهای ایمنی خود را ببندید
دارای مجوز توزیع اینترنت ISDP به شماره 12-13-105 
صادره از سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 

تلفن تماس:                36205196 
www.shabakieh.com

اینترنت پر سرعت بی سیم شبکیه 
با کمترین تعرفه، کیفیت بالا و نصب سریع

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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ابر پروژه ای که  معلوم نیست چند ساله شود؛

اصفهان برای مقابله با بحران ها آماده شد
با شناسایی پتانسیل ها و ظرفیت های  شهر در مانور لحظه صفر؛   

4

4

داغ مصلی بر پیشانی اصفهان، کمتر از خشکسالی نیست

مکمل و تسهیل گر فعالیت های فرهنگی 
خودجوش جوانان مؤمن و انقلابی باشید

رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکم آغاز دوره جدید 
شورای عالی انقلاب فرهنگی:

2

119

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان خبر داد:

هدف گذاری فولاد مبارکه
 براي صادرات 1.5 ميليون تن

رییس هیات مدیره مجمع گردشگری استان اصفهان:

صنعت گردشگری اصفهان 
در حال شکوفایی است

بیمه کارگ��ران س��اختمانی پس از هفت س��ال هنوز س��امان نیافته 
و بلاتکلیف��ی و رف��ت و آمدلایح��ه اش ک��ه ه��ر س��ال یک س��ازی 
را ک��وک می کن��د، باعث ش��ده ت��ا تع��دادی از کارگ��ران عطایش 
را ب��ه لقای��ش ببخش��ند واین در حالیس��ت ک��ه آمارها م��ی گویند 
بیش��ترین آمار ح��وادث کار مربوط به کارگران س��اختمانی اس��ت.

به گزارش  پزش��کی قانونی اس��تان اصفهان در ش��ش ماهه اول سال 
جاری تع��داد 74 نف��ر ) همگی م��رد( که ب��ه دلیل حوادث ناش��ی 

 ازکار فوت ش��ده بودن��د، در مراکز پزش��کی قانونی اس��تان اصفهان 
مورد معاینه قرار گرفته اند.لازم به ذکر اس��ت تعداد موارد فوت ناشی 
ازحوادث کار در شش ماهه اول سال 1393 نسبت به مدت مشابه سال 

قبل )57نفر ( 29 و هشت دهم درصد رشد داشته است. 
به گفته عض��و هیات موس��س تعاونی حمایتی کارگران س��اختمانی 

اس��تان اصفهان 60درصد حوادث کار مربوط به کارگران 
10ساختمانی است...

3

بیمه  کارگران ساختمانی همچنان در گیرو دار بهارستان

بازی با مرگ روی داربست

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

برنامه ریزی ها به سمتی برود 
که با حداقل هزینه، بیشترین 

دستاورد ها را داشته باشیم

س:حمیدرضا نیکومرام [
]عک

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
]عک

9

8

1012

2

4

روزنامه خبری
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

IT یک شرکت معتبر

تلفن تماس : 36613392

در نظر دارد از میان افرادی با روابط 
عمومی بالا- مسلطّ به اینترنت،زبان 
انگلیسی و نرم افزارهای کاربردی 
Office جهت تکمیل کادر خود 
نیروهایی را به استخدام در آورد . 

مسلمانان با همدلی، حربه اختلاف افکنی را   از دست دشمن بگیرند

3

10

3

3 6

رییس جمه��ور اعلام کرد که این دول��ت از هیچ اقدامی که در راه مبارزه با فس��اد لازم 
باشد، دریغ نخواهد کرد و هر چه را که در راه توسعه مملکت نیاز باشد، تامین 

می کند و در این مسیر از هیچ قدرتی نخواهد ترسید. 

استاندار اصفهان به عنوان سخنران این مراس��م، از خدمات دادستان سابق 
استان تقدیر و صدور حکم پلمب بخش مازوت سوز نیروگاه اصفهان را ریسک 
بزرگ و حکمی قطعی قلمداد کرد.  زرگرپور ادامه داد: در این خصوص کمتر 
دادستانی حاضر به پذیرش چنین ریسک بزرگی بود. وی تصریح کرد: پس از 

صدور این حکم، مسوولان در تهران به من ایراد گرفتند که من نیز به عنوان 
رییس شورای تامین استان از حکم دادستان استان با قاطعیت دفاع کردم؛ چرا 

که دادستان اصفهان مشکل بزرگ زیست محیطی را با این حکم 
برطرف کرد. وی ضمن ابراز نگرانی از وضعیت زندان اصفهان...

2

4
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 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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رییس جمهور در جمع نخبگان و برگزیدگان خراسان رضوی:

دولت از هیچ اقدامی در راه مبارزه با فساد 
دریغ نخواهد کرد

به مناسبت سالگرد شهادت سردارعباسعلی جانثاری

فرمانده آتشبار

در پی تصمیم دولت به تصفیه بدهی بانک مرکزی

دور زدن متغیرهای اقتصادی 
ممنوع!

در همایش »س��رطان پایان و آغاز من« که ب��ا همت جمعیت 
همیاران س��لامت روان اجتماعی و همکاری سازمان بهزیستی 
استان اصفهان در سالن اجتماعات بهزیستی برگزار شد، دکتر 
شیرین تبعه امامی روانش��ناس و عضو هیات علمی دانشگاه که 
بیمار در حال مبارزه با سرطان است و تا به حال موفق به درمان 
خود تا 80 درصد شده است، گفت: امروزه سرطان به عنوان یک 
بیماری سخت، جس��م و روح بس��یاری از افراد را درگیر کرده، 

ضمن اینکه تعداد مبتلایان هر روز رو به فزونی است.
 به گفته وی، بجاس��ت که با آگاهی از اینکه سرطان صرفا یک 
بیماری جسمی نیست و به صورت ش��دید متاثر از روح و روان 
فرد نیز است، بر آن باش��یم تا با افزایش توان روحی افراد مبتلا 
و افزایش انگیزه زندگی این بیماری هولناک را کنترل و بهبود 
بخش��یم. این بیمار موفق با اش��اره به این موضوع، برای درمان 
روحی اف��راد مبتلا توج��ه به ش��ش نکته کلی��دی را ضروری 
دانست. وی با اش��اره به اینکه بس��یاری از بیماران در پذیرش 
واقعیت بیماری خود مش��کل داش��ته و در انکار شدید روحی 
هستند، تصریح کرد: مسلما عدم پذیرش بیماری بر روند درمان 

تاثیرگذار است...

استاندار در  مراسم معارفه دادستان جدید اصفهان: 

وضعیت زندان اصفهان
 مناسب نیست

باز هم یک پروژه ضدایرانی دیگر

تکرار سناریوی  ایران ستیزی »آرگو«  این بار با نام گلاب

2

مهم ترین دلواپسی ام 
شرمندگی مقابل

 مردم است 

 معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان در نشست با خبر نگاران رسانه ها:

رهبر معظم انقلاب در دیدار کارگزاران حج:

تخت فولاد وگلستان شهدا یکی از مسیرهای 
گردشگری اصفهان است 

این روزها ش��اهد نمایش فیلم ضد ایرانی »گلاب« در بس��یاری از 
جشنواره های سینمایی غرب هس��تیم؛ فیلمی که علی رغم ضعف 
در ساختار و محتوا همواره به عنوان یکی از شانس های اسکار مطرح 

می ش��ود، به نظر می رس��د قصه فیلم ضد ایرانی »آرگ��و« در حال 
 تکرار است. دو س��ال پیش فیلم ضد ایرانی »آرگو« به کارگردانی 

بن افلک، بازیگر هالیوودی ساخته شد که از همان ابتدا ...

مرکز نجوم ادیب برگزار می کند؛

 ششمین گشت رصدی آسمان شب
12 7

9

با حضور معاون وزیر تعاون؛

امروز 96 طرح تعاونی در 
استان اصفهان افتتاح می شود

سرطان؛ پایان و آغاز من

سرطان نعمتی است که باعث 
بازنگری مان می شود

ش��هرداری اصفهان در نظر دارد حدود 65 دستگاه خودرو سبک 
و س��نگین و 15 دستگاه موتورسیکلت متعلق به خود را در انواع 
مختل��ف از طریق مزای��ده حضوری )حراج( به فروش رس��اند. 
متقاضیان می توانند از تاریخ نش��ر آگهی لغایت 93/10/27 همه 
روزه بج��ز ایام تعطی��ل از 8 صبح الی 12 ظه��ر از خودروها و 
موتورس��یکلت های ف��وق الذکر در انبار مرکزی ش��هرداری به 
نشانی مشتاق سوم، خیابان ارغوانیه، جنب بیمارستان فارابی )تلفن: 
8-35313667( دی��دن نموده و در صورت تمایل به خرید، فرم 
شرایط ش��رکت در مزایده را از نماینده مدیریت امور عمومی و 
پش��تیبانی در همان محل دریافت و نسبت به واریز مبلغ تضمین 
ش��رکت در مزایده به صورت نقدی به حس��اب س��پرده شماره 
105833844009 شهرداری اصفهان نزد بانک ملی شعبه اصفهان 
اقدام و در مزایده حضوری ش��رکت نمایند. ش��ایان ذکر اس��ت 
شهرداری اصفهان در مقابل فروش خودروهای فوق الذکر وجه 
نق��د دریافت می دارد و پرداخ��ت هرگونه عوارض و مالیات بر 

ارزش افزوده به عهده خریدار می باشد. 
حراج راس ساعت 9:30 صبح روز دوشنبه مورخ 93/10/29 و 
در محل استقرار خودروها  در محل یاد شده برگزار می گردد.



وزیر کشور گفت: کلید انتخابات آینده در وزارت 
کش��ور با هدف صیانت از حق الن��اس و مراقبت 
از اجرای دقی��ق قانون و رفتاره��ای خودمان از 

هم اکنون زده شده است. 
به گزارش اصفه��ان زیبا به نق��ل از خبرگزاری 
دانشجویان ایران، عبدالرضا رحمانی فضلی صبح 
دیروز در همایش تخصصی معاونان سیاسی امنیتی و اجتماعی 
استانداری های سراسر کشور با مورد توجه قرار دادن انتخابات 
س��ال آینده، گفت: انتخابات یکی از جلوه های تاثیرگذار، مهم 
و اساسی مش��ارکت عمومی مردم در تعیین سرنوشت سیاسی 
کشور و قدرت ملی قلمداد می شود و در نظام جمهوری اسلامی 
ایران همواره انتخابات در کمال آس��ایش، آزادی برگزار شده و 
اثر اراده ملت در آن تجلی داشته است و اگر آزادی در انتخابات 
را به عنوان برکت نظام جمهوری اس��لامی ایران بدانیم، همین 

می تواند کافی باشد. 
وزیر کشور افزود: در دولت تدبیر و امید انتخابات باید به صورت 
کاملا قانونی، کاملا آزاد و کاملا س��الم و باش��کوه برگزار شود و 
ما به عنوان مجریان انتخابات بای��د بدانیم که وظیفه صیانت از 
حق الناس را بر دوش داریم و نباید اقدام و یا فعالیتی انجام دهیم 
که در باور و اذهان عمومی خدش��ه ای وارد شود و همچنین در 

بین فعالان سیاسی شبهه و ابهامی شکل بگیرد. 
وی در ادامه با تاکید بر اینکه به نظر م��ن انتخابات از هم اکنون 
آغاز شده و ما نباید کار و اقدامی انجام دهیم که موجب سوء ظن 
و جانبداری باش��د، گفت: جانب��داری از گ��روه و جریان خاص 
سیاس��ی نباید به هیچ وجه مورد توجه ما قرار بگیرد؛ چرا که ما 
به کسی دینی نداریم و اگرچه خودمان دارای تفکراتی هستیم 
اما در حوزه کار و امانتداری از حق الناس و اجرای قانون مدیون 
کسی نیس��تیم و هر کس خود را مدیون کس��ی بداند و در این 

راستا حرکتی داشته باشد که بخواهد تاثیری در روند برگزاری 
انتخابات بگذارد، در قیامت معطل این موضوع 
خواهد بود و اگر در این دنیا من متوجه چنین 
موضوعی شوم، آن شخص را رها نخواهم کرد. 
وزیر کش��ور گفت: هر کس که از صندوق آرای 
رای بیرون بیاید، نماینده مردم اس��ت و من از 
او در مس��یر قانونی حمایت می کنم و ما اجازه 
نمی دهیم که به هیچ کس بر طبق قانون ظلمی 
وارد ش��ود. رحمانی فضلی خط��اب به مدیران 
حاضر در این جلس��ه اظهار ک��رد: در بازیدها و 
تعاملاتتان مراقبت داشته باشید و بدانید که ما 
نباید از هم اکنون در معرض اتهام قرار بگیریم. 
برخی بر اساس باورهای نادرست ذهنی به طور 
س��هوی و عمدی به دنبال ارائه تحلیل هایی از 
رفتار مجریان هس��تند، بنابراین ش��ما باید با 
توکل بر خدا و تاکید بر قانون در مسیر درستی 

گام بردارید. 

   مدیرانی که می خواهند به نوعی در عرصه انتخابات 
وارد شوند تا اول اسفند باید استعفا دهند

وزی��ر کش��ور همچنین در ای��ن جلس��ه اظهار ک��رد: من طی 
بخشنامه ای این موضوع را ابلاغ کردم که مدیرانی که می خواهند 
به نوعی در عرصه انتخابات وارد شوند تا اول اسفند باید استعفا 
دهند و من از اول اس��فند به بعد اس��تعفایی را قبول نمی کنم. 
وی افزود: کلید انتخابات در وزارت کش��ور با ه��دف صیانت از 
حق الناس و مراقبت از اجرای دقیق قانون و رفتارهای خودمان 
زده شده اس��ت و ش��ما مدیران، متولیان ثبات و آرامش در این 
راستا هستید. وزیر کشور همچنین در این نشست با ارائه تحلیلی 
از وقای��ع رخ داده در جهان اس��لام، اظهار کرد: م��ا نمی توانیم 
نسبت به آنچه که در دنیای اس��لام می گذرد بی تفاوت باشیم. 

باید مبتکرانه و موثر دخالت داش��ته باش��یم و ای��ن دخالت در 
امور داخلی کشورها نیس��ت، بلکه به نوعی کمک 
مستشاری و اس��تفاده از ظرفیت های بین المللی 
و منطقه ای به ش��مار م��ی رود. وی با بی��ان اینکه 
حوادث رخ داده در منطقه به نوعی در داخل ایران 
نیز تاثیرگذار اس��ت، اظهار کرد: وقتی در شرق و 
غرب کشور ما ناامنی ایجاد ش��ود، نفوذ ناامنی به 
داخل کشور از تبعات آن خواهد بود. ما برای حفظ 
امنیت کش��ورمان باید تدابیر لازم را داشته باشیم 
و با توجه به ش��ناخت حوادث که ناشی از دخالت 
کش��ورهای غربی به خصوص آمریکا و همچنین 
اسرائیل اس��ت، باید بدانیم که آنها به دنبال ایجاد 
فرقه های انحرافی تحت عنوان اس��لام هس��تند و 
از آنها حمایت و پش��تیبانی می کنند. وزیر کشور 
خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه دشمن برای ایجاد 
خلل در کشور ما و وجود این تحولات برنامه ریزی 
و سرمایه گذاری انجام داده است، برای اینکه بتوانیم به صورت 
مبنایی و اصولی شرایطی در کشور ایجاد کنیم که در مقابل این 
تحولات کمترین آسیب پذیری را داشته باشیم، لازم است تا به 
مولفه های سیاس��ی و امنیتی بپردازیم و بدانیم که اولین عنصر 
قدرت ما در داخل مردم متدین، معتقد و مس��لمان ما هستند. 
وی وجود و شکل گیری انسجام داخلی را یک ضرورت خواند و 
خاطرنش��ان کرد: هر چه که وحدت، انس��جام، باور و اعتقادات 
مردم را نسبت به جمهوری اس��لامی و نظام اسلامی خدشه دار 
کند در جهت خواست دشمنان بوده اس��ت. در این راستا مقام 
 معظم رهبری در فرمایش��ات خ��ود مخصوص��ا در روز ولادت 
نبی اکرم)ص( ش��رایط مختلف را تبیین کردن��د و فرمودند که 
موضوع انسجام بیش از همه اهمیت دارد و ما به عنوان کسانی 
که در حوزه حاکمیت ایفای نقش می کنی��م، در تقویت چنین 

مولفه ای باید تلاش داشته باشیم. 

عدم رسیدگی به تخلفات انتظامی قضات 
پورمحمدی را به مجلس کشاند

س��وال ملی دو نفر از نمایندگان از وزیر دادگستری درباره علت عدم 
رس��یدگی دادس��رای انتظامی قضات به تخلفات مس��تند برخی از 
 قضات در جلس��ه علنی دیروز مجلس شورای اس��لامی اعلام وصول 

شد. 
در پایان جلسه علنی روز دوشنبه مجلس شورای اسلامی، سوال ملی 
مصطفی افضلی فرد نماینده مردم اردبیل و علیرضا خسروی نماینده 
مردم سمنان از وزیر دادگستری درباره عملکرد خلاف قانون سازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور و عدم رسیدگی دادسرای انتظامی قضات به 
تخلفات مستند برخی از قضات از سوی هیات رییسه مجلس شورای 

اسلامی اعلام وصول شد.
همچنین هیات رییسه مجلس شورای اسلامی در جلسه دیروز سوال 
ملی حسینعلی حاجی دلیگانی، نماینده مردم شاهین شهر از وزیر کار 
و رفاه اجتماعی درخصوص علت عدم حل مش��کل مستمری بگیران 
بازنشسته صنعت فولاد کشور و نیز سوال ملی نادر قاضی پور نماینده 
مردم ارومیه و علیرضا محجوب نماینده مردم تهران از وزیر راه درباره 
عدم جلوگی��ری از حیف و می��ل بیت المال در واگ��ذاری واحدهای 

مسکونی بدون مزایده را اعلام وصول کرد.

 توافق هسته ای در گرو پرهیز غرب 
از نگاه تاجر مآبانه است

رییس مجلس شورای اسلامی در دیدار وزیر امور خارجه قبرس گفت: 
رسیدن به توافق نهایی در گرو واقع بینی طرف های مذاکره کننده با 

ایران و پرهیز از چانه زنی های سیاسی و تاجر مآبانه است. 
علی لاریجانی، رییس مجلس شورای اسلامی با یوآنیس کاسولیدس 
وزیر امور خارجه قبرس دیدار و گفت وگو کرد.لاریجانی در ابتدای این 
دیدار با اشاره به روابط دوستانه دو کش��ور ایران و قبرس که براساس 
منافع مشترک شکل گرفته اس��ت، گفت: اراده سیاسی مقامات عالی 
ایران و قب��رس برای رش��د و گس��ترش همکاری ه��ای فیمابین در 
حوزه های گوناگون، آینده ای روشن و روبه رشد فرا روی مناسبات دو 

کشور ترسیم می کند.
رییس مجلس شورای اس��لامی در بخش دیگری از س��خنان خود با 
تقدیر از مواضع انسان دوس��تانه قبرس در قبال کشتار مردم بی دفاع 
غزه توسط رژیم صهیونیس��تی، افزود: مواضع منطقی قبرس نشان از 
درک واقع بینانه آن نسبت به تحولات بین المللی و بحران ها و قضایای 

منطقه و جهان دارد.
لاریجان��ی در پایان با اش��اره ب��ه مذاکرات هس��ته ای کش��ورمان با 
 ۱+۵، گفت: رس��یدن به تواف��ق نهایی در گرو واق��ع بینی طرف های

مذاکره کننده با ایران، شناس��ایی حق اس��تفاده صلح آمیز از انرژی 
هسته ای و پرهیز از چانه زنی های سیاسی و تاجر مآبانه است و در این 

فضا رسیدن به توافق دور از دسترس نیست.

ریابکوف با ظریف دیدار کرد 
نماینده روسیه در گروه ۱+۵ در مذاکرات هسته ای ایران صبح دیروز 
-دوش��نبه- در س��فری یک روزه به تهران با محوریت بررس��ی روند 

مذاکرات با وزیر خارجه کشورمان دیدار کرد. 
س��رگئی ریابکوف، معاون وزیر امور خارجه روس��یه در راس هیاتی 
 بامداد روز دوش��نبه وارد تهران ش��د و با محمد ج��واد ظریف دیدار 

کرد. 
در این دی��دار معاونان ظریف نیز حضور داش��تند. س��فر معاون وزیر 
خارجه روسیه به ایران در آستانه دور بعدی مذاکرات هسته ای ایران و 
 ۱+۵ که اواخر هفته جاری )28 دی ماه( در ژنو برگزار می شود، صورت 

گرفت. 
این مذاکرات در س��طح معاونان وزیران خارجه و بدون حضور محمد 
جواد ظریف و کاترین اشتون برگزار شد. در عین حال پیش از مذاکرات 
هفته جاری هیات ه��ای مذاکره کننده ایران با هی��ات های آمریکا و 
روس��یه جداگانه دیدار می کنند. همچنین جان کری و محمد جواد 

ظریف چهارشنبه با یکدیگر دیدار می کنند.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

دادستان کل کشور در جمع خبرنگاران اعلام کرد؛

برخورد با جرایم اقتصادی سازمان یافته، اولویت دستگاه قضا 
دادستان کل کش��ور در جمع خبرنگاران گفت: اراده دستگاه قضایی 
برخورد با جرایم اس��ت، به خصوص جرایم اقتصادی س��ازمان یافته 
که در اولوی��ت و برنامه کاری دس��تگاه قضاس��ت. حجت الاس��لام 
والمسلمین س��یدابراهیم رییس��ی، دادستان کل کش��ور در جمع 
 خبرنگاران در حاشیه نشست تخصصی روسای ادارات مبارزه با جرایم 
جنایی � اقتصادی پلیس آگاهی اس��تان های سراسر کشور به اهداف 
این همایش اشاره داش��ت و گفت: در نشستی که در خدمت عزیزان 
پلیس مبارزه با جرای��م در بخش تخصصی پلیس مب��ارزه با جرایم 

اقتصادی بودیم، موضوع پیش بینی، پیشگیری و برخورد مورد بحث 
قرار گرفت که ب��دون تردید همکاری خوب پلیس با دس��تگاه قضا و 
دادستان های کل کشور تأثیر خوبی در پیش��گیری و برخورد با این 
دسته از جرایم دارد. وی تصریح کرد: بدون تردید در این موضوع اصلاح 
سازوکارها می تواند اثرگذار باشد و دولت محترم نیز باید سازوکارهایی 
را که به پیش��گیری جرایم می پردازد در اولویت قرار دهد، البته اراده 
دس��تگاه قضایی برخورد با جرایم است، به خصوص جرایم اقتصادی 
سازمان یافته که در اولویت و برنامه کاری دستگاه قضاست. دادستان 

کل کش��ور در مورد شرکت هایی که پرونده هایش��ان در دادگستری 
مشهد مشخص است، گفت: پرونده این شرکت ها در دادستانی مشهد 
مطرح شده و در حال رسیدگی اس��ت و از دادستانی مشهد نیز اعلام 
شده که تبلیغات این شرکت ها در مجامع عمومی و رسانه ها ممنوع 
است. وی ادامه داد: در مورد این پرونده گزارشاتی است که اعلام شده 
و یک نکته آن مربوط به سهامداران است و این افراد بدانند که طبیعتاً 
اقدامات قضایی در راستای آن است که مردم و سهام آنها مورد آسیب 
قرار نگیرد؛ چرا که کار اقتصادی نباید توأم با تخلف و فس��اد باش��د. 

حجت الاسلام والمس��لمین  رییس��ی ادامه داد: اگر در بخشی کسی 
اجازه گرفت، برای تغییر کاربری باغات و اراضی کشاورزی میزانش که 
مجاز نیست، اگر تغییر داد باید مورد برخورد قرار گیرد. این مقام ارشد 
قضایی تاکید کرد: دادستان مش��هد به پرونده رسیدگی می کند و ما 
اجازه می دهیم که کار با سرعت و دقت انجام شود و بعد نتایج پیگیری 
را به اطلاع مردم می رس��انیم. وی در مورد توقف تبلیغ این شرکت ها 
گفت: طبق درخواست دادستان مشهد، تبلیغات انجام نمی شود، اما 

اگر جایی انجام می شود قابل پیگیری است.

رحمانی فضلی،  وزیر کشور: 

کلید انتخابات آینده در وزارت کشور با هدف صیانت از حق الناس زده شده است 

گروه 
ایران

ما به عنوان مجریان 
انتخابات باید بدانیم 

که وظیفه صیانت 
از حق الناس را بر 

دوش داریم و نباید 
اقدام و یا فعالیتی 
انجام دهیم که در 

باور و اذهان عمومی 
خدشه ای وارد شود

دبیرکل اس��بق خان��ه اح��زاب از برگ��زاری جلس��ات رایزنی با 
اصولگرای��ان و اصلاح طلبان به منظور راه اندازی باش��گاه احزاب 
خبر داد. نشست وزیر کشور با بیش از 60 حزب سیاسی کشور در 
۱4 دی ماه سال گذشته تلویحاً نگاه ها را به سمت احیای خانه ای 
متوجه ساخت که مدت ها بود خاک فراموشی بر روی در و دیوار 
آن موج می زد.خانه ای که در س��ال ۱379 اولین مجمع عمومی 
خود را برگزار و به طور قانونی تشکیل شده بود، بنابر اعلام معاون 
سیاسی وزیر کش��ور دولت دهم غیرقانونی اعلام و به دلیل عدم 

تمدید پروانه، اجازه برگزاری انتخابات به آنان داده نشد.»خانه  ای 
که قرار ب��ود یک تش��کل صنفی برای اح��زاب ایران باش��د، اما 
اصلاح طلبان آن را تبدیل به یک حزب سیاسی کردند«؛ این جمله 
را محمد حسن غفوری فرد که این روزها سخت به دنبال احیای 
 باشگاه احزاب اس��ت در گفت وگو با خبرگزاری فارس می گوید. 
غفوری فرد در پاسخ به این پرس��ش که از خانه احزاب چه خبر، 
اظهار کرد: یک ذهنیت بس��یار منفی در مورد خانه احزاب ایجاد 
شده که با هیچ طرقی نمی توانیم رفع کنیم و این ذهنیت منفی 

به دلیل مدیریت خانه احزاب توس��ط مشارکتی هاست. منظور 
غفوری فرد از »مدیریت خانه احزاب توسط مشارکتی ها« اشاره 
به ریاست حس��ین کاشفی، س��خنگوی حزب منحله مشارکت 
در ۱6 مهر س��ال 88  دارد که پس از کناره گیری سیدحس��ین 
موسوی تبریزی )دبیرکل مجمع مدرسین و محققین حوزه علمیه 
قم( به این سمت دست یافت. به اعتقاد این فعال سیاسی اصولگرا، 
خانه احزاب دیگر قابل بازگشایی نیس��ت، اما می توان کانون و یا 
باشگاه احزاب را راه اندازی کرد که در مورد این ایده دو نظر وجود 

دارد؛ نخست برخی از اصلاح طلبان هس��تند که این پیشنهاد را 
قبول ندارند، ام��ا در مقابل اصولگرایان با این پیش��نهاد به دلیل 
کاکرد صنفی بودن باش��گاه احزاب کاملًا موافقند. وی همچنین 
در پایان این گفت وگو از برگزاری جلسات جداگانه با اصلاح طلبان 
و اصولگرایان برای رایزنی در مورد راه اندازی باشگاه احزاب خبر 
داد و گفت: تاکنون یک جلسه درخصوص همین موضوع برگزار 
کرده ایم، اما بنا داریم این جلسات جداگانه را ادامه دهیم تا به یک 

جمع بندی مشترک در مورد راه اندازی باشگاه احزاب برسیم.

به گ��زارش قلم��دون نیوز، حجت الاس��لام 
سیدحس��ن خمینی در اختتامی��ه همایش 
معاونان و مدیران فرهنگی یک سازمان خاص 
با تعداد شعبه های فراوان در سراسر کشور با 
اشاره به فضای این س��ازمان خاص، نکته ای 
انتقادی را مطرح کرد و گف��ت: فضای تملق 
و رییس و مرئوسی در همین سازمان خاص زیاد است؛ اگر این 
فضا در سایر ادارات هم وجود داشته باشد، در اینجا نباید اثری 

از آن باشد. به قول آمیزقلمدون، مرحمت فرموده، عنایت داشته 
باشید که این بار ما نیستیم که داریم از این سازمان عزیز انتقاد 
می کنیم، یکی از اعضای هیات امنای همین سازمان خاص است 

که زحمت این کار را متقبل شده است. 
اما اینکه چطورآدم می تواند باور کند در ملکی که از آن خداست 
و ملائکه دائ��م در آن در حال رف��ت و آمدند و یک چند س��ال 
پیش هم به منظور حفظ و حراس��ت از برخی میراث خانوادگی 
نانوشته وقف خاص شد و حتی زیر فشار  طرح تفحص مجلس 

هم هرجوری بود روسفید بیرون آمد و در نهایت هم مورد تقدیر 
و تمجید قرار گرفت، فض��ای تملق و رییس و مرئوس��ی ایجاد 
شود؟! خدایا توبه...! آدم این روزها چه حرف هایی که نمی شنود! 
فلذا چون ما نمی توانی��م این حرف را باور کنی��م، برای چنین 
استنباطی از فضای شدیداللحن مثبت و پاک این سازمان خاص 

چند احتمال را مطرح می کنیم:
۱.  احتمال ایجاد فضای رییس و مرئوسی وقتی برقرار می شود  
که اعضا، مدیران و کارمندان دارای روابط رسمی باشند و به جز 
ارتباطات رییس و مرئوسی رابطه دیگری بین ایشان نباشد، لذا 
برای سازمانی اینچنین که مدیران و رییسان کلهم اجمعین یا با 
هم برادرند یا خواهر و برادر و یا در بدترین شرایط فامیل نزدیک، 

چنین احتمالی صفر به نظر می رسد.
 2. همانطور که گفتیم این س��ازمان ملک خداست، لذا همین 

یک کلمه همه احتمالات نامربوط اع��م از ایجاد فضای تملق و 
رییس و مرئوس��ی را از بین می برد و اینجا همه فقط برای خدا 

کار می کنند.
 3.  طبق تحقیقات ما، اصولا در این سازمان خاص پول حرف اول 
را می زند و تا زمانی که جیب مرئوس پرپول باشد، احتمال اینکه 
رییس به مرئوس بگوید بالای چشمت ابرو، مثل احتمال بارش 

توپ قلقلی از آسمان است.
 4.   از آنجایی که به گفته بعضی ها خیل��ی ها درصددند تا این 
سازمان خاص را بدنام کنند ، احتمال اینکه یک رییسی عمدا و از 
روی دشمنی با این سازمان رییس بازی دربیاورد و مرئوسی نیز 
از روی غرض و مرض و برای زیر سوال بردن این سازمان مقدس 
دست به اقدام شنیع تملق بزند، زیاد است. و الا عمرا اگر در این 

سازمان از این جور هنجارشکنی ها اتفاق بیفتد.

آمیزقلمدون و آمار غلط 
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

لیلا
نیکخواه

دبیرکل اسبق خانه احزاب خبر داد؛

جلسات رایزنی با اصولگرایان و اصلاح طلبان در مورد راه اندازی باشگاه احزاب

معاون بین الملل ستاد حقوق بشر قوه قضائیه به سه مورد از نقض 
گسترده حقوق بشر توسط دولت آمریکا در سال 20۱4 اشاره کرد 
و گفت: ایران نه از موضع تدافعی، بلکه با راهبرد »هنجارسازی و 

پرچم داری«حرکت خواهد کرد. 
 کاظ��م غریب آب��ادی، مع��اون بی��ن الملل س��تاد حقوق بش��ر 
قوه قضائیه دی��روزدر مراس��م رونمایی از دومی��ن گزارش نقض 
حقوق بشر در آمریکا  با بیان اینکه در سال 20۱4 میلادی شاهد 
سه گونه نقض گس��ترده حقوق بش��ر در آمریکا بوده ایم، عنوان 
کرد: اولین مورد، نقض حقوق س��یاه پوستان بوده است که جرقه 
اعتراضات مردمی نسبت به آن با کشته شدن مایکل براون خورد؛ 
این در حالی بود که به دلیل نهادینه شدن نژادپرستی در آمریکا، 
وقتی که این اتفاق افتاد علاوه بر س��یاه پوس��تان، سفیدپوستان 
 آمریکای��ی نی��ز در تظاهرات س��یاه پوس��تان ش��رکت کردند. 
غریب آبادی ادامه داد: دومین مورد، نقض گسترده حقوق بشر در 
آمریکا در سال گذش��ته میلادی مربوط به گزارش سنای آمریکا 
درباره اقدامات سازمان سیا در زمینه مبارزه با تروریسم بوده است. 
معاون بین الملل ستاد حقوق بشر با اشاره به دستگیری گسترده 
برخی افراد با اتهام فعالیت های تروریستی و عدم تحقیق درباره 

صحت و س��قم آن، گفت: گزارش ش��ش هزار صفحه ای س��نای 
آمریکا که تنها 7 درصد آن را بعد از حدود دوسال و آن هم با اهداف 
خاص منتشر کرده اند، موارد نقض حقوق بشر در داخل آمریکا و 
نیز در خارج از قلمرو این کشور به بهانه مبارزه با تروریسم را نشان 
می دهد. وی اضافه کرد: همزمان با گزارش سنا، کمیته مبارزه با 
شکنجه در سازمان ملل نیز وضعیت شکنجه در زندان های آمریکا 

را منتشر کرد که مغایر با تعهدات جهانی این کشور بوده است.

   وام بلاع�وض ۲۰۰ میلیون دلاری غربی ه�ا به رژیم 
صهیونیستی در جنگ غزه

غریب آبادی با اش��اره به جنایات  رژیم صهیونیس��تی و حمایت 
آمریکا از ای��ن رژیم، گفت: بی��ش از 2700 زن و ک��ودک بیگناه 
در بحران اخیر غزه کش��ته ش��ده اند، ام��ا اینها نه تنه��ا با رژیم 
صهیونیس��تی مقابله نکردند، بلکه با ارسال س��لاح و دادن وام های 
بلاعوض بیش از 200 میلیون دلاری ب��ه این رژیم کمک کردند.

معاون بین الملل س��تاد حقوق بش��ر قوه قضائیه به سومین مورد 
نقض حقوق بش��ر توس��ط آمریکا در سال گذشته اش��اره کرد و 
اظهار داش��ت: جنایات داعش در منطقه ما که مرتبط با اقدامات 

آمریکا و رژیم صهیونیس��تی اس��ت، نمونه دیگ��ری از تلاش این 
کش��ور برای نقض حقوق بشر است. وی با اش��اره به انحراف های 
چندگانه رژیم ایالات متحده آمری��کا و همپیمانانش در رابطه با 
مقوله حقوق بشر، عنوان کرد: اولین انحراف آنها نسبت به مساله 
حقوق بشر، نگاه ابزاری نس��بت به این مقوله است که آن را برای 
کمک به سیاس��ت خارجی خودش��ان دنبال کرده اند. همچنین 
رهیافت های دوگانه نس��بت به حقوق بش��ر که بر اساس آن هر 
کشوری که در دایره آنهاست، مدافع حقوق بشر است و در مقابل 
کشورهای مس��تقل مانند ایران ناقض حقوق بشر هستند، دیگر 
انحراف آنهاس��ت. غریب آبادی، بی توجهی نسبت به تفاوت های 
 فرهنگی در تبیین مقوله حقوق بش��ر را دیگر انح��راف غربی ها

در ای��ن زمین��ه خواند و گف��ت: ۱93 کش��ور در صحن��ه جهان 
هستند که هر کدام فرهنگ خاص خودش��ان را دارند؛ نمی توان 
استانداردهای مدنظر چند کش��ور را به ۱93 کشور تحمیل کرد.

وی همچنین نگاه امنیتی نس��بت به مس��اله حقوق بشر را دیگر 
انحراف آمریکا و غربی ها در این زمینه خواند و خاطرنش��ان کرد: 
تاکنون شاهد چندین مورد دخالت نظامی در کشورهای مختلف 
 به بهانه دف��اع از مردم و حفظ حقوق بش��ر توس��ط آمریکایی ها 

بوده ایم که کشته های زیادی نیز برجای گذاشته است، به گونه ای 
که در کش��ور لیبی زمانی که ناتو با حمایت آمریکا فقط برای یک 
هفته مستقر ش��د چندین برابر کش��ته های دوره قذافی از مردم 

لیبی کشته شدند.

   جمه�وری اس�لامی ب�ا دو راهبرد »هنجارس�ازی و 
پرچم داری« در زمینه حقوق بشر حرکت خواهد کرد

معاون بین الملل ستاد حقوق بش��ر قوه قضائیه تاکید کرد: همان 
طور که مقام معظم رهبری فرموده اند، اگر هر کش��وری به خود 
اجازه دهد که در زمینه حقوق بشر صحبت کند، قطعا آمریکا این 
حق را ندارد. غریب آبادی تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران در 
زمینه حقوق بشر خودش را در موضع تدافعی قرار نخواهد داد؛ ما 
مدعی هستیم و با دو راهبرد هنجارسازی و پرچم داری در زمینه 
حقوق بش��ر در س��طح جهان حرکت خواهیم کرد. وی در پایان 
تاکید کرد: تولیدات مرکز جهانی حمایت از حقوق بشر می تواند 
برای وزارت امور خارج��ه و نیز برای هنرمندان و مستندس��ازان 
 ب��رای تولید آث��ار فاخ��ر هن��ری در زمینه حقوق بش��ر بس��یار 

قابل استفاده باشد. 

معاون اموربین الملل ستادحقوق بشرقوه قضائیه مطرح کرد؛

۳عرصه نقض حقوق بشر توسط آمریکا در سال ۲۰۱۴

وزیر کشور گفت: کلید انتخابات آینده در وزارت 
کش��ور با هدف صیانت از حق الن��اس و مراقبت 
از اجرای دقی��ق قانون و رفتاره��ای خودمان از 

هم اکنون زده شده است. 
به گزارش اصفه��ان زیبا به نق��ل از خبرگزاری 
دانشجویان ایران، عبدالرضا رحمانی فضلی صبح 
دیروز در همایش تخصصی معاونین سیاسی امنیتی و اجتماعی 
استانداری های سراسر کشور با مورد توجه قرار دادن انتخابات 
س��ال آینده، گفت: انتخابات یکی از جلوه های تاثیرگذار، مهم 
و اساسی مش��ارکت عمومی مردم در تعیین سرنوشت سیاسی 
کشور و قدرت ملی قلمداد می شود و در نظام جمهوری اسلامی 
ایران همواره انتخابات در کمال آس��ایش، آزادی برگزار شده و 
اثر اراده ملت در آن تجلی داشته است و اگر آزادی در انتخابات 
را به عنوان برکت نظام جمهوری اس��لامی ایران بدانیم همین 

می تواند کافی باشد. 
وزیر کشور افزود: در دولت تدبیر و امید انتخابات باید به صورت 
کاملا قانونی، کاملا آزاد و کاملا س��الم و باش��کوه برگزار شود و 
ما به عنوان مجریان انتخابات بای��د بدانیم که وظیفه صیانت از 
حق الناس را بر دوش داریم و نباید اقدام و یا فعالیتی انجام دهیم 
که در باور و اذهان عمومی خدش��ه ای وارد شود و همچنین در 

بین فعالان سیاسی شبهه و ابهامی شکل بگیرد. 
وی در ادامه با تاکید بر اینکه به نظر م��ن انتخابات از هم اکنون 
آغاز شده و ما نباید کار و اقدامی انجام دهیم که موجب سوء ظن 
و جانبداری باش��د، گفت: جانب��داری از گ��روه و جریان خاص 
سیاس��ی نباید به هیچ وجه مورد توجه ما قرار بگیرد چرا که ما 
به کسی دینی نداریم و اگرچه خودمان دارای تفکراتی هستیم 
اما در حوزه کار و امانتداری از حق الناس و اجرای قانون مدیون 
کسی نیس��تیم و هر کس خود را مدیون کس��ی بداند و در این 

راستا حرکتی داشته باشد که بخواهد تاثیری در روند برگزاری 
انتخابات بگذارد در قیامت معطل این موضوع 
خواهد بود و اگر در این دنیا من متوجه چنین 
موضوعی شوم آن ش��خص را رها نخواهم کرد. 
وزیر کش��ور گفت: هر کس که از صندوق آرای 
رای بی��رون بیاید نماینده مردم اس��ت و من از 
او در مس��یر قانونی حمایت می کنم و ما اجازه 
نمی دهیم که به هیچ کس بر طبق قانون ظلمی 
وارد ش��ود. رحمانی فضلی خط��اب به مدیران 
حاضر در این جلس��ه اظهار ک��رد: در بازیدها و 
تعاملاتتان مراقبت داشته باشید و بدانید که ما 
نباید از هم اکنون در معرض اتهام قرار بگیریم. 
برخی بر اساس باورهای نادرست ذهنی به طور 
س��هوی و عمدی به دنبال ارائ��ه تحلیل هایی 
از رفتار مجریان هس��تند بنابراین ش��ما باید با 
توکل بر خدا و تاکید بر قانون در مسیر درستی 

گام بردارید. 

   مدیرانی که می خواهند به نوعی در عرصه انتخابات 
وارد شوند تا اول اسفند باید استعفا دهند

وزی��ر کش��ور همچنین در ای��ن جلس��ه اظهار ک��رد: من طی 
بخشنامه ای این موضوع را ابلاغ کردم که مدیرانی که می خواهند 
به نوعی در عرصه انتخابات وارد شوند تا اول اسفند باید استعفا 
دهند و من از اول اس��فند به بعد اس��تعفایی را قبول نمی کنم. 
وی افزود: کلی��د انتخابات در وزارت کش��ور با ه��دف صیانت 
از حق الن��اس و مراقب��ت از اجرای دقی��ق قان��ون و رفتارهای 
خودمان زده شده است و ش��ما مدیران متولیان ثبات و آرامش 
در این راستا هس��تید. وزیر کش��ور همچنین در این نشست با 
ارائه تحلیل��ی از وقایع رخ داده در جهان اس��لام، اظهار کرد: ما 
نمی توانیم نسبت به آنچه که در دنیای اسلام می گذرد بی تفاوت 

باشیم. باید مبتکرانه و موثر دخالت داشته باشیم و این دخالت 
در امور داخلی کشورها نیست بلکه به نوعی کمک 
مستشاری و اس��تفاده از ظرفیت های بین المللی 
و منطقه ای به ش��مار م��ی رود. وی با بی��ان اینکه 
حوادث رخ داده در منطقه به نوعی در داخل ایران 
نیز تاثیرگذار اس��ت، اظهار کرد: وقتی در شرق و 
غرب کشور ما ناامنی ایجاد ش��ود، نفوذ ناامنی به 
داخل کشور از تبعات آن خواهد بود. ما برای حفظ 
امنیت کش��ورمان باید تدابیر لازم را داشته باشیم 
و با توجه به ش��ناخت حوادث که ناشی از دخالت 
کش��ورهای غربی بخصوص آمری��کا و همچنین 
اسرائیل اس��ت، باید بدانیم که آنها به دنبال ایجاد 
فرقه های انحرافی تحت عنوان اس��لام هس��تند و 
از آنها حمایت و پش��تیبانی می کنند. وزیر کشور 
خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه دشمن برای ایجاد 
خلل در کشور ما و وجود این تحولات برنامه ریزی 
و سرمایه گذاری انجام داده است، برای اینکه بتوانیم به صورت 
مبنایی و اصولی شرایطی در کشور ایجاد کنیم که در مقابل این 
تحولات کمترین آسیب پذیری را داشته باشیم، لازم است تا به 
مولفه های سیاس��ی و امنیتی بپردازیم و بدانیم که اولین عنصر 
قدرت ما در داخل مردم متدین، معتقد و مس��لمان ما هستند. 
وی وجود و شکل گیری انسجام داخلی را یک ضرورت خواند و 
خاطرنش��ان کرد: هر چه که وحدت، انس��جام، باور و اعتقادات 
مردم را نسبت به جمهوری اس��لامی و نظام اسلامی خدشه دار 
کند در جهت خواست دشمنان بوده اس��ت. در این راستا مقام 
معظم رهبری در فرمایش��ات خود مخصوصا در روز ولادت نبی 
اکرم)ص( شرایط مختلف را تبیین کردند و فرمودند که موضوع 
انس��جام بیش از همه اهمیت دارد و ما به عنوان کسانی که در 
حوزه حاکمیت ایفای نقش می کنیم در تقویت چنین مولفه ای 

باید تلاش داشته باشیم. 

عدم رسیدگی به تخلفات انتظامی قضات 
پورمحمدی را به مجلس کشاند

س��وال ملی دو نفر از نمایندگان از وزیر دادگستری درباره علت عدم 
رسیدگی دادسرای انتظامی قضات به تخلفات مستند برخی از قضات 
در جلس��ه علنی امروز مجلس شورای اس��لامی اعلام وصول شد. در 
پایان جلسه علنی دیروز دوشنبه مجلس شورای اسلامی سوال ملی 
مصطفی افضلی فرد نماینده مردم اردبیل و علیرضا خسروی نماینده 
مردم سمنان از وزیر دادگستری درباره عملکرد خلاف قانون سازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور و عدم رسیدگی دادسرای انتظامی قضات به 
تخلفات مستند برخی از قضات از سوی هیات رئیسه مجلس شورای 
اس��لامی اعلام وصول ش��د.همچنین هیات رئیس��ه مجلس شورای 
اسلامی در جلسه امروز سوال ملی حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده 
مردم شاهین ش��هر از وزیر کار و رفاه اجتماعی درخصوص علت عدم 
حل مشکل مستمری بگیران بازنشسته صنعت فولاد کشور و نیز سوال 
ملی نادر قاضی پور نماینده مردم ارومی��ه و علیرضا محجوب نماینده 
مردم تهران از وزیر راه درباره عدم جلوگیری از حیف و میل بیت المال 

در واگذاری واحدهای مسکونی بدون مزایده را اعلام وصول کرد.

توافق هسته ای در گرو پرهیز غرب از 
نگاه تاجر مآبانه است

رئیس مجلس شورای اسلامی در دیدار وزیر امور اخرجه قبرس گفت: 
رس��یدن به توافق نهایی در گرو واقع بینی طرف های مذاکره کننده 
با ای��ران و پرهیز از چانه زنی های سیاس��ی و تاجر مآبانه اس��ت. علی 
لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی با یوآنیس کاسولیدس وزیر 
امور خارجه قبرس دیدار و گفت وگو کرد.لاریجانی در ابتدای این دیدار 
با اشاره به روابط دوستانه دو کش��ور ایران و قبرس که براساس منافع 
مشترک شکل گرفته است گفت: اراده سیاس��ی مقامات عالی ایران 
و قبرس برای رشد و گس��ترش همکاری های فیمابین در حوزه های 
گوناگون، آینده ای روش��ن و روبه رش��د فرا روی مناسبات دو کشور 
ترس��یم می کند.رئیس مجلس شورای اس��لامی در بخش دیگری از 
سخنان خود با تقدیر از مواضع انسان دوستانه قبرس در قبال کشتار 
مردم بی دفاع غزه توسط رژیم صهیونیس��تی، افزود: مواضع منطقی 
قبرس نشان از درک واقع بینانه آن نس��بت به تحولات بین المللی و 
بحران ها و قضایای منطقه و جهان دارد.لاریجانی در پایان با اشاره به 
مذاکرات هسته ای کشورمان با ۱+۵، گفت: رسیدن به توافق نهایی در 
گرو واقع بینی طرف های مذاکره کننده با ایران، شناسایی حق استفاده 
صلح آمیز از انرژی هس��ته ای و پرهیز از چانه زنی های سیاسی و تاجر 

مآبانه است و در این فضا رسیدن به توافق دور از دسترس نیست.

ریابکوف با ظریف دیدار کرد 
نماینده روسیه در گروه ۱+۵ در مذاکرات هسته ای ایران صبح دیروز 
دوشنبه در سفری یک روزه به تهران با محوریت بررسی روند مذاکرات 
با وزیر خارجه کش��ورمان دیدار کرد. س��رگئی ریابکوف، معاون وزیر 
امور خارجه روس��یه در راس هیاتی بامداد دیروز دوشنبه وارد تهران 
ش��د و با محمد جواد ظریف دیدار کرد. در این دیدار معاونان ظریف 
نیز حضور داشتند. سفر معاون وزیر خارجه روسیه به ایران در آستانه 
دور بعدی مذاکرات هسته ای ایران و ۱+۵ که اواخر هفته جاری )28 
دی ماه( در ژنو برگزار می شود، صورت گرفت. این مذاکرات در سطح 
معاونان وزیران خارجه و بدون حضور محم��د جواد ظریف و کاترین 
اشتون برگزار ش��د. در عین حال پیش از مذاکرات هفته جاری هیات 
های مذاکره کننده ایران با هیات های آمریکا و روسیه جداگانه دیدار 
می کنند. هم چنین ج��ان کری و محمد جواد ظریف چهارش��نبه با 

یکدیگر دیدار می کنند.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

دادستان کل کشور در جمع خبرنگاران اعلام کرد

برخورد با جرایم اقتصادی سازمان یافته اولویت دستگاه قضا 
دادستان کل کشور در جمع خبرنگاران گفت: اراده دستگاه قضایی 
برخورد با جرایم است به خصوص جرایم اقتصادی سازمان یافته که 
در اولویت و برنامه کاری دستگاه قضاست. حجت الاسلام والمسلمین 
سیدابراهیم رئیس��ی دادستان کل کش��ور در جمع خبرنگاران در 
حاشیه نشست تخصصی رؤس��ای ادارات مبارزه با جرایم جنایی � 
اقتصادی پلیس آگاهی استان های سراسر کشور در جمع خبرنگاران 
به اهداف این همایش اشاره داشت و گفت: در نشستی که در خدمت 
عزیزان پلیس مبارزه با جرایم در بخ��ش تخصصی پلیس مبارزه با 

جرایم اقتصادی بودی��م موضوع پیش بینی، پیش��گیری و برخورد 
مورد بحث ق��رار گرفت که ب��دون تردید همکاری خ��وب پلیس با 
دستگاه قضا و دادستان های کل کش��ور تأثیر خوبی در پیشگیری 
و برخورد با این دس��ته از جرایم دارد.وی تصریح کرد: بدون تردید 
در این موضوع اصلاح س��ازوکارها می تواند اثرگذار باش��د و دولت 
محترم نیز باید سازوکارهایی را که به پیشگیری جرایم می پردازد، در 
اولویت قرار دهد، البته اراده دستگاه قضایی برخورد با جرایم است به 
خصوص جرایم اقتصادی سازمان یافته که در اولویت و برنامه کاری 

دستگاه قضاست.دادستان کل کش��ور در جمع خبرنگاران در مورد 
شرکت هایی که پرونده هایشان در دادگستری مشهد مشخص است، 
گفت: پرونده این شرکت ها در دادستانی مشهد مطرح شده و در حال 
رسیدگی است و از دادستانی مشهد نیز اعلام شده که تبلیغات این 
شرکت ها در مجامع عمومی و رسانه ها ممنوع است.وی ادامه داد: در 
مورد این پرونده گزارشاتی است که اعلام شده و یک نکته آن مربوط 
به سهامداران است و این افراد بدانند که طبیعتاً اقدامات قضایی در 
راستای آن است که مردم و سهام آنها مورد آسیب قرار نگیرد، چرا 

که کار اقتصادی نباید توأم با تخلف و فس��اد باشد.حجت الاس��لام 
والمسلمین  رئیسی ادامه داد: اگر در بخشی کسی اجازه گرفت، برای 
تغییر کاربری باغات و اراضی کشاورزی، میزانش که مجاز نیست، اگر 
تغییر داد باید مورد برخورد قرار گیرد.این مقام ارشد قضایی تأکید 
کرد: دادستان مشهد به پرونده رسیدگی می کند و ما اجازه می دهیم 
که کار با سرعت و دقت انجام ش��ود و بعد نتایج پیگیری را به اطلاع 
مردم می رسانیم.وی در مورد توقف تبلیغ این شرکت ها گفت: طبق 
درخواست دادستان مشهد، تبلیغات انجام نمی شود، اما اگر جایی 

رحمانی فضلی وزیر کشور: 

کلید انتخابات آینده در وزارت کشور با هدف صیانت از حق الناس زده شده است 

گروه 
ایران

؟؟؟؟؟؟؟

دبیرکل اس��بق خان��ه اح��زاب از برگ��زاری جلس��ات رایزنی با 
اصولگرای��ان و اصلاح طلبان به منظور راه اندازی باش��گاه احزاب 
خبر داد. نشست وزیر کشور با بیش از 60 حزب سیاسی کشور در 
۱4 دی ماه سال گذشته تلویحاً نگاه ها را به سمت احیای خانه ای 
متوجه ساخت که مدت ها بود خاک فراموشی بر روی در و دیوار آن 
موج می زد.خانه ای که در سال ۱379 اولین مجمع عمومی خود را 
برگزار و به طور قانونی تشکیل شده بود، بنابر اعلام معاون سیاسی 
وزیر کش��ور دولت دهم غیرقانونی اعلام و ب��ه دلیل عدم تمدید 

پروانه اجازه برگزاری انتخابات به آنان داده نشد.»خانه  ای که قرار 
بود یک تش��کل صنفی برای احزاب ایران باشد اما اصلاح طلبان 
آن را تبدیل به یک حزب سیاس��ی کردند«؛ این جمله را محمد 
حسن غفوری فرد که این روزها س��خت به دنبال احیای باشگاه 
احزاب اس��ت در گفت وگو با خبرگزاری فارس می گوید.غفوری 
فرد در پاس��خ به این پرس��ش که از خانه احزاب چه خبر، اظهار 
کرد: یک ذهنیت بسیار منفی در مورد خانه احزاب ایجاد شده که 
با هیچ طرقی نمی توانیم رفع کنیم و این ذهنیت منفی به دلیل 

مدیریت خانه احزاب توسط مشارکتی ها است.منظور غفوری فرد 
از »مدیریت خانه احزاب توسط مش��ارکتی ها« اشاره به ریاست 
حسین کاشفی س��خنگوی حزب منحله مش��ارکت در ۱6 مهر 
سال 88 دارد که پس از کناره گیری سیدحسین موسوی تبریزی 
)دبیرکل مجمع مدرس��ین و محققین حوزه علمی��ه قم( به این 
سمت دست یافت.به اعتقاد این فعال سیاسی اصولگرا خانه احزاب 
دیگر قابل بازگشایی نیست اما می توان کانون و یا باشگاه احزاب 
را راه اندازی کرد که در مورد این ایده دو نظر وجود دارد نخس��ت 

برخی از اصلاح طلبان هستند که این پیشنهاد را قبول ندارند اما 
در مقابل اصولگرایان با این پیشنهاد به دلیل کاکرد صنفی بودن 
باشگاه احزاب کاملًا موافقند.وی همچنین در پایان این گفت وگو 
از برگزاری جلس��ات جداگانه با اصلاح طلبان و اصولگرایان برای 
رایزنی در مورد راه اندازی باشگاه احزاب خبر داد و گفت: تاکنون 
یک جلسه درخصوص همین موضوع برگزار کرده ایم اما بنا داریم 
این جلسات جداگانه را ادامه دهیم تا به یک جمع بندی مشترکی 

در مورد راه اندازی باشگاه احزاب برسیم.

ب��ه گ��زارش قلم��دون نی��وز حجت الاس��لام 
سیدحسن خمینی در اختتامیه همایش معاونان 
و مدیران فرهنگی یک س��ازمان خاص با تعداد 
شعبه های فراوان در سراسر کش��ور با اشاره به 
فضای این س��ازمان خ��اص، نکت��ه ای انتقادی 
را مطرح ک��رد و گفت: فضای تمل��ق و رئیس و 
مرئوسی در همین سازمان خاص زیاد اس��ت؛ اگر این فضا در سایر 
ادارات هم وجود داشته باشد در اینجا نباید اثری از آن باشد. به قول 
آمیزقلمدون مرحمت فرموده عنایت داش��ته باش��ید که این بار ما 

نیستیم که داریم  انتقاد از این سازمان عزیز می کنیم ، یکی از اعضاء 
هیئت امنای همین سازمان خاص است که زحمت این کار را متقبل 
شده است. اما اینکه چطورآدم می تواند باور کند در ملکی که از آن 
خداست و ملائکه دائم در آن در حال رفت و آمدند و یک چند سال 
پیش هم به منظور حفظ و حراست از برخی میراث خانوادگی نانوشته 
وقف خاص شد و حتی زیر فشار  طرح تفحص مجلس هم هرجوری 
بود روسفید بیرون آمد و در نهایت هم مورد تقدیر و تمجید قرار گرفت 
فضای تملق و رئیس و مرئوسی ایجاد شود.خدایا توبه ...آدم این روزها 
چه حرفهایی که نمی شنود... فلذا چون ما نمی توانیم این حرف را 

باور کنیم برای چنین استنباطی از فضای شدیداللحن مثبت و پاک 
این سازمان خاص چند احتمال را مطرح می کنیم:

۱.      احتمال ایجاد فضای رئیس و مرئوسی وقتی برقرار می شود  که 
اعضاء،مدیران و کارمندان دارای روابط رسمی باشند و بجز ارتباطات 
رئیس و مرئوسی رابطه دیگری بین ایشان نباشد،لذا برای سازمانی 
اینچنین که مدیران و رئیسان کلهم اجمعین یا با هم برادرند یا خواهر 
برادر و یا در بدترین ش��رایط فامیل نزدیک چنین احتمالی صفر به 

نظر می رسد.
 2.      همانطور که گفتیم این سازمان ملک خداست ،لذا همین یک 
کلمه کلیه احتمالات نامربوط اعم از ایج��اد فضای تملق و رئیس و 

مرئوسی را از بین می برد و اینجا همه فقط برای خدا کار میکنند.
 3.      طبق تحقیقات ما ،اصولا در این سازمان خاص پول حرف اول را 
می زند و تا زمانی که جیب مرئوس پرپول باشد احتمال اینکه رئیس 
به مرئوس بگوید بالای چشمت ابرو مثل احتمال بارش توپ قلقلی 

از آسمان است .
 4.      از آنجایی که به گفته بعضی ها خیلی ها درصددند تا این سازمان 
خاص را بدنام کنند ،احتمال اینکه یک رئیسی عمدا و از روی دشمنی 
با این سازمان رئیس بازی دربیاورد و مرئوس��ی نیز از روی غرض و 
مرض و برای زیر سوال بردن این سازمان مقدس دست به اقدام شنی 
تملق بکند زیاد است.و الا عمرا اگر در این سازمان از این جور هنجار 

شکنی ها اتفاق بیفتد.
 ۵.      همچنین از آنجایی که به گفته همان بعضی ها ،رئوس��ای این 
س��ازمان در صددند قیود را از این سازمان بردارند،لذا هنوز ظرفیت 
دوستان در این سازمان سنجیده نشده است ،احتمال می رود رئوسا 
به علت ترس از برداشته ش��دن کلیه قیود دچار عقده اودیپ شده 
کله عقده های رئیس مرئوسی ش��ان را یکجا خالی کرده اند و آمار 
چاپلوس��ی و تملق را یکهو بالا برده و آقای عضو هیئت امنا را دچار 

خطای آماری کرده اند.

آمیزقلمدون و آمار غلط 
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

لیلا
نیکخواه

دبیرکل اسبق خانه احزاب خبر داد:

جلسات رایزنی با اصولگرایان و اصلاح طلبان در مورد راه اندازی باشگاه احزاب

معاون بین الملل س��تاد حقوق بش��ر قوه قضائیه به سه مورد از 
نقض گسترده حقوق بشر توس��ط دولت آمریکا در سال 20۱4 
اش��اره کرد و گفت:ایران نه از موض��ع تدافعی بلک��ه با راهبرد 
»هنجارسازی و پرچم داری«حرکت خواهد کرد.  کاظم غریب 
آبادی معاون بین الملل س��تاد حقوق بشر قوه قضائیه دیروزدر 
مراسم رونمایی از دومین گزارش نقض حقوق بشر در آمریکا  با 
بیان اینکه در سال 20۱4 میلادی شاهد 3 گونه نقض گسترده 
حقوق بش��ر در آمریکا بوده ایم، عنوان ک��رد: اولین مورد نقض 
حقوق سیاه پوس��تان بوده اس��ت که جرقه اعتراضات مردمی 
نسبت به آن با کشته شدن مایکل براون خورد؛ این در حالی بود 
که به دلیل نهادینه شدن نژادپرس��تی در آمریکا، وقتی که این 
اتفاق افتاد علاوه بر سیاه پوستان، سفید پوستان آمریکایی نیز 
در تظاهرات سیاه پوستان شرکت کردند.غریب آبادی ادامه داد: 
دومین مورد نقض گسترده حقوق بشر در آمریکا در سال گذشته 
میلادی مربوط به گزارش سنای آمریکا درباره اقدامات سازمان 
سیا در زمینه مبارزه با تروریسم بوده اس��ت.معاون بین الملل 
ستاد حقوق بشر با اش��اره به دستگیری گس��ترده برخی افراد 
با اتهام فعالیت های تروریس��تی و عدم تحقیق درباره صحت و 

سقم آن، گفت: گزارش 6 هزار صفحه ای سنای آمریکا که تنها 7 
درصد آن را بعد از حدود 2 سال و آن هم با اهداف خاص منتشر 
کرده اند موارد نقض حقوق بشر در داخل آمریکا و نیز در خارج از 
قلمرو این کشور به بهانه مبارزه با تروریسم را نشان می دهد.وی 
اضافه کرد: همزمان با گزارش سنا، کمیته مبارزه با شکنجه در 
سازمان ملل نیز وضعیت شکنجه در زندان های آمریکا را منتشر 

کرد که مغایر با تعهدات جهانی این کشور بوده است.

   وام بلاعوض ۲۰۰ میلی�ون دلاری غربی ها به رژیم 
صهیونیستی در جنگ غزه

غریب آبادی با اش��اره به جنایات  رژیم صهیونیستی و حمایت 
آمریکا از ای��ن رژیم، گفت: بی��ش از 2700 زن و کودک بیگناه 
در بحران اخیر غزه کش��ته ش��ده اند اما اینها نه تنه��ا با رژیم 
صهیونیستی مقابله نکردند بلکه با ارسال سلاح و دادن وام های 
بلاعوض بیش از 200 میلیون دلاری به این رژیم کمک کردند.
معاون بین الملل ستاد حقوق بشر قوه قضائیه به سومین مورد 
نقض حقوق بشر توس��ط آمریکا در سال گذش��ته اشاره کرد و 
اظهار داشت: جنایات داعش در منطقه ما که مرتبط با اقدامات 

آمریکا و رژیم صهیونیستی اس��ت، نمونه دیگری از تلاش این 
کشور برای نقض حقوق بشر اس��ت.وی با اشاره به انحراف های 
چندگانه رژیم ایالات متحده آمریکا و همپیمانانش در رابطه با 
مقوله حقوق بشر، عنوان کرد: اولین انحراف آنها نسبت به مسئله 
حقوق بشر، نگاه ابزاری نسبت به این مقوله است که آن را برای 
کمک به سیاست خارجی خودش��ان دنبال کرده اند. همچنین 
رهیافت های دوگانه نسبت به حقوق بش��ر که بر اساس آن هر 
کشوری که در دایره آنهاست، مدافع حقوق بشر است و در مقابل 
کشورهای مستقل مانند ایران ناقض حقوق بشر هستند، دیگر 
انحراف آنهاست.غریب آبادی، بی توجهی نسبت به تفاوت های 
فرهنگ��ی در تبیین مقوله حقوق بش��ر را دیگ��ر انحراف غربی 
ها در این زمینه خوان��د و گفت: ۱93 کش��ور در صحنه جهان 
هستند که هر کدام فرهنگ خاص خودشان را دارند؛ نمی توان 
استانداردهای مدنظر چند کشور را به ۱93 کشور تحمیل کرد.

وی همچنین نگاه امنیتی نس��بت به مسئله حقوق بشر را دیگر 
انحراف آمریکا و غربیها در این زمینه خواند و خاطرنشان کرد: 
تاکنون شاهد چندین مورد دخالت نظامی در کشورهای مختلف 
به بهانه دفاع از مردم و حفظ حقوق بشر توسط آمریکایی ها بوده 

ایم که کش��ته های زیادی نیز برجای گذاشته است به گونه ای 
که در کشور لیبی زمانی که ناتو با حمایت آمریکا فقط برای یک 
هفته مستقر شد چندین برابر کش��ته های دوره قذافی از مردم 

لیبی کشته شدند.

   جمهوری اس�لامی ب�ا دو راهبرد »هنجارس�ازی و 
پرچم داری« در زمینه حقوق بشر حرکت خواهد کرد

معاون بین الملل ستاد حقوق بشر قوه قضائیه تاکید کرد: همان 
طور که مقام معظم رهبری فرموده اند اگر هر کش��وری به خود 
اجازه دهد که در زمینه حقوق بشر صحبت کند قطعا آمریکا این 
حق را ندارد.غریب آبادی تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران 
در زمینه حقوق بش��ر خودش را در موضع تدافعی قرار نخواهد 
داد؛ ما مدعی هستیم و با دو راهبرد هنجارسازی و پرچم داری 
در زمینه حقوق بشر در س��طح جهان حرکت خواهیم کرد.وی 
در پایان تاکید ک��رد: تولیدات مرکز جهان��ی حمایت از حقوق 
بش��ر می تواند برای وزارت امور خارجه و نیز برای هنرمندان و 
مستندسازان برای تولید آثار فاخر هنری در زمینه حقوق بشر 

بسیار قابل استفاده باشد. 

معاون اموربین الملل ستادحقوق بشرقوه قضائیه مطرح کرد:

۳عرصه نقض حقوق بشر توسط آمریکا در سال ۲۰۱۴
آگهی واگذاری 

مدیریت ش��هرک ش��هید نامجو 
اصفهان درنظ��ردارد ی�ک باب 
ساختمان بهداری با تجهیزات 
کامل ، اورژانس ، دندانپزشکی، 
آزمایشگاه، پاویون و... خود را به 
صورت اجاره ای ب��ا امتیازات ویژه 

واگذار نماید.
تلفن های تماس:

۵23222۵0 و۵23224۵۱



عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست 
شورای اسلامی شهر اصفهان:

نباید اجازه دهیم کسي به آب 
زاینده رود دست درازي کند 

عضو کمیس��یون حمل و نقل و محیط زیس��ت ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان ب��ا تاکید بر اینکه در مس��یر رودخانه زاین��ده رود تمدن هاي 
تاریخي و گس��ترده اي وجود دارد که ندیدن این تمدن و تاریخ، ظلم 
بزرگي به فرهنگ کشور اس��ت گفت: نه تنها امکان بارگذاري جدید بر 
روی این رودخانه وجود ندارد بلکه بارگذاري هاي قبلي نیز در هر کجاي 

مسیر زاینده  رود باشد باید کنترل و جلوي آن گرفته شود. 
ابوالفضل قربانی جاري ش��دن آب در زاینده  رود را خواس��ت عمیق و 
جدي مردم اصفهان ذکر کرده و افزود: مردمي که پس از جاری ش��دن 
مجدد آب در آبان ماه، اشك شوق ریختند و به طور خودجوش جشن و 
 شادي به پا کردند خواستار جاري بودن همیشگی این رودخانه حیاتي 

هستند.
 وي نظارت بیشتر بر مدیریت حوضه آبخیز زاینده  رود را مورد تاکید قرار 
داده و تصریح کرد: نباید اجازه دهیم کسي به این آب دست درازي کند 
چرا که برداشت غیرمجاز، خلاف شرع و استفاده از آن قطعا داراي شبهه 
است. عضو کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شورای اسلامی شهر 
اصفهان  خاطرنشان کرد: انتظار می رود مسوولیت آب از سرچشمه تا 
باتلاق گاوخوني بر عهده عالي ترین مقام اجرایي کش��ور باشد و در این 

زمینه عدالت به طور کامل رعایت شود. 
قرباني همچنین اجراي سریع پروژه های انتقال آب به اصفهان را خواسته 
مردم اصفهان عنوان کرده و تاکید کرد: برخی مسوولان محلي از کارهاي 
تبلیغاتي دست برداش��ته و براي تحقق جاری بودن همیشگی آب در 

زاینده رود تلاش کنند.

نایب  رییس شورای شهر اصفهان:

درمان و اشتغال معتادان 
به طور همزمان مورد توجه قرار بگیرد

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان در جلسه شورای هماهنگی 
مبارزه با مواد مخدر اصفهان با اش��اره به اینکه اصفهان کارتن خواب   
زیادی ندارد، گفت: یك س��ری اقدامات در خصوص کارتن خواب ها 
در کلانشهرها  انجام ش��ده است اما در بخش پیش��گیری، درمان و 

توانبخشی دستگاه ها متمرکز عمل نمی کنند.
احمد ش��ریعتی با اشاره به اینکه بهزیس��تی به تنهایی نمی تواند در 
این حوزه وارد شود، افزود: پیشنهاد می شود ظرفیت تمام دستگاه ها 
با هم متمرکز ش��وند. وی همچنین ادامه داد: یك ساختمان بدون 
استفاده در نزدیکی باغ رضوان اس��ت که می تواند برای ترک اعتیاد 
و ستاد آزادی زندانیان مورد اس��تفاده قرار بگیرد. شریعتی عملکرد 
کمپ های ترک اعتیاد را کمتر از بیمارس��تان ها ذکر کرده و تصریح 
کرد: پیش��نهاد می ش��ود کمپ مخصوص زنان ایجاد شود و سپس 
 درمان و اش��تغال آنها مورد توجه قرار بگیرد، چرا که طبق گفته ها، 
30 درصد زنان زندانی به زن��دان باز می گردند ک��ه غالبا هم معتاد 
هس��تند. وی تاکید ک��رد: معتادان بای��د پس از بهب��ود و درمان به 
کارگرفته شوند که در این زمینه شهرداری اصفهان در امور خدمات 

شهری از این افراد استفاده کرده است.

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری:

نگاه منفعت طلبانه در بخش گردشگری 
باعث از دست رفتن فرصت ها می شود

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری گفت: شرایط فعلی اصفهان  
ما را به س��متی می برد که خواه ناخواه هم مردم و هم مسوولان باید 
به این فکر بکنند که از طریق توسعه گردش��گری اقتصاد شهری را 

ساماندهی کنند. 
رس��ول جهانگیری با تاکید بر این مهم که تا در تنگن��ا قرار نگیریم 
ضرورت حرکت به این سمت را احساس نمی کنیم می افزاید: اصفهان 
آرام آرام به سمتی رفته است که کش��اورزی آن به علت کمبود آب 
افزایش نداشته و رو به عقب حرکت کرده و به لحاظ صنعتی نیز به حد 
اشباع رسیده است و زمینه بارگذاری مجدد را ندارد، تنها محوری که 
برای توسعه اصفهان باقی مانده است گردشگری است که باید دست 

در دست هم دهیم و با تعامل آن را توسعه دهیم. 
وی تاکید کرد: با توجه به اینکه بس��تر گردش��گری اصفهان میراث 
فرهنگی و تاریخی همچون میدان امام، سی و سه پل، ... است اگر در 
بخش گردشگری نگاه آنی و منفعت طلبانه داشته باشیم، این ظرفیت 
را نیز از دست می دهیم و آن گاه اصفهان چیزی نخواهد داشت. این 
عضو شورا با یادآوری این نکته که خوشبختانه مدیریت کلان استان 
و رییس س��ازمان های مربوطه نگاه و دید بلندمدت و مثبتی در این 
حوزه دارند گف��ت: همه باید کمك کنیم تا آث��ار فرهنگی و تاریخی 
اصفهان را حفظ کنیم تا س��رمایه گذار را جذب کنیم اما هنوز فرش 
قرمز برای س��رمایه گذار پهن نکرده ایم چون به دنبال منفعت آنی 
هستیم. جهانگیری به موضوع پر ش��دن ظرفیت هتل های اصفهان 
پرداخته و تصریح کرد: می گویند هجوم گردشگر داریم اما در اصل 
چون بستر و ظرفیت اسکان و پذیرش اصفهان کم است فکر می کنیم 
با هجوم گردشگر روبرو هستیم و اگر مجموع تخت های اصفهان را 
جمع کنیم شاید برابر با یکی دو هتل برخی از کشورهای اطراف باشد. 
وی با انتقاد از اینکه چرا باید توریست ها در نوبت رزرو هتل تا چند 
ماه معطل بمانند اضافه کرد: این موضوع ک��ه هتل های اصفهان تا 
شش ماه آینده پر شده و دیگر ظرفیت پذیرش ندارد خوشحال کننده 
نیست، بلکه نشان از کمبود و محدودیت ظرفیت اصفهان دارد از این 

رو باید فضاهای لازم را ایجاد کنیم. 
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان:

کاهش مشكلات زیست محیطي در اولویت برنامه  هاي مسوولان قرار بگیرد
 عض��و ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان ب��ا اش��اره به مش��کلات 
زیس��ت محیطي در اصفهان و آثار مخرب آن بر سلامت شهروندان 
گفت: تمام مسوولان شهر و استان باید فرهنگ  سازي براي کاهش 
مشکلات زیست محیطي را در اولویت برنامه  هاي خود قرار دهند. 
س��ردار کریم نصراصفهاني افزود: هرچند اقدام��ات خوبی در این 
خصوص صورت گرفته اما ناکافی بوده و به کارگیري تمام ظرفیت ها و 
پتانسیل هاي شهر اصفهان و همکاري مسوولان دستگاه ها، ادارات، 
سازمان ها و رسانه  هاي جمعي و مشارکت شهروندان برای رفع این 

معضلات ضروري است.
وی ضمن تاکید بر نقش رسانه ها بر نهادینه شدن فرهنگ  عمومي و 
مشارکت مردمي براي کاهش معضلات و مشکلات زیست محیطي 
تصریح کرد: جمع  آوري و حمل روزانه ده ه��زار تن زباله و نخاله، 
توسعه و گسترش فضاهاي سبز، معاینه فني خودروها، ساماندهي 
نهر ها و مادي ها، احداث حلقه  هاي ترافیکي شهر و خیابان  سازي و 
توسعه حمل و نقل عمومي از جمله اقدامات مدیریت شهري براي 

کاهش مشکلات زیست محیطي است.

عضو کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان اولویت قرار گرفتن پروژه  هاي زیست محیطي در برنامه 
پنج ساله چهارم شهرداري را خواس��تار شد و تصریح کرد: براي از 
بین بردن آلودگي هاي زیست محیطي اقداماتي همچون توسعه 
فضاهاي س��بز، توس��عه حمل و نقل عمومي، حذف خودروهاي 
 فرسوده از ناوگان حمل و نقل درون ش��هري، اجراي دقیق قانون 
عدم اس��تقرار صنایع و کارخانه  هاي صنعتي در محدوده ش��هر، 
احداث حلقه چهارم ترافیکي، انتقال ش��غل هاي خاص و مزاحم 

 به خارج از شهر و اجراي دقیق و جدي طرح معاینه فني خودروها 
به عنوان راهکاري اساسي ضروري است.

سردار نصر اصفهاني عملیاتي ش��دن ردیف بودجه  اي دولت براي 
خارج ک��ردن خودروهاي فرس��وده از ناوگان حمل و نقل ش��هر 
 اصفهان و لزوم توسعه حمل و نقل عمومي را مورد تاکید قرار داده و 
خاطر نشان کرد: مدیریت شهري اصفهان آمادگي دارد هر تعداد 
اتوبوس را که دولت به عنوان سهمیه به این کلانشهر اختصاص دهد 

دریافت و وارد ناوگان حمل و نقل شهر اصفهان کند.

س��یما یا منظر ش��هری مقوله ای اس��ت که 
می تواند تاری��خ و نیز ژرف��ای گرایش ذهنی 
و هنری مردمان یك مُلك یا ش��هر را بازتاب 
 دهد. شاید نخستین چیزی که تازه وارد به یك 
شهر را با فرهنگ و هنر و آداب مردم آن شهر 
می تواند پیوند  دهد منظر آن شهر باشد. منظر 
شهری بازتاب دهنده سلیقه س��ازندگان و خریداران و ساکنان 
شهر و ساختمان هایش اس��ت. با آنکه ممکن است سیما و منظر 
شهری مقوله ای روبنایی به نظر برسد که بیانگر نگرش ها و مفاهیم 
زیرساختی نیست، اما در بلند مدت و در نگاه فراگیر منظر شهری و 
نیز زیبایی و بداعت آن دربرگیرنده چهار مقوله هماهنگی با اقلیم و 
ویژگی های بوم شناختی سرزمین محیطی، توجه به صرفه جویی 
و کاهش مصرف مواد و منابع، توجه به زیبایی و بداعت در خطوط 
و نیز توجه به هماهنگی کلی خطوط و منحنی ها در یك کوچه 
یا محله  یا ش��هر که بیانگر گونه ای همگونی ذهنی و فرهنگی و 
همدلی اهالی نیز هست و در نهایت توجه به پایداری، صرفه جویی، 
هماهنگی و زیبایی میدان ها و آبنماها و اسباب و ابزارهای عمومی 
به کار گرفته شده در شهر که بیانگر سلیقه و نگرش هنری مردم 
شهر است. منظر ساختمان ها و ش��هرهای ایرانی جلوه ای بسیار 
گیرا و شاید بتوان گفت افسانه ای داش��ت و هنوز هم یادگارها و 
میراث باقیمانده همان گیرایی را داراس��ت. آن��دره مالرو یکی از 
جهانگردانی است که اصفهان را زیباترین شهر جهان می دانست. 
نگاهی به خانه ها و عمارت ها، بادگیرها، سابات ها، قنات ها، مساجد 

و معابد در این شهر باغ ایرانی نشان می دهد که دغدغه پایداری 
پا به پای صرفه جویی و ظرافت و زیبایی همواره هدف معماران و 
سازندگان ایرانی بوده است. اما متاسفانه امروزه الگوی شهرسازی 
پایدار و اصیل ایرانی ش��اید بش��ود گفت که از میان رفته است. 
ریشه های سبب س��از این تخریب را ش��اید بتوان در گرایش به 
مدرنیسم و یا تلاش  عمومی استعمارگرایی دنیای مدرن یافت. 
الگوی شهرس��ازی ما اینك با زیس��ت بوم ما و با عقبه تمدنی و 
فرهنگی ما مغایر است و می طلبد نسبت به احیای سیما و منظری 
متناسب با فرهنگ ایرانی و اس��لامی در شأن پایتخت فرهنگ و 

تمدن ایران اسلامی اقداماتی اساس صورت بگیرد. 

    وضعیت موجود در شأن اصفهان نیست
رییس کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شورای اسلامی 
شهر اصفهان با تاکید بر اینکه رویکرد این کمیسیون حرکت به 
سمت دستیابی به شهر اسلامی اس��ت گفت: با اجرای ضوابط و 
مقررات معماری و شهرسازی اسلامی - ایرانی ویژه شهر اصفهان 
در جهت حفظ و تقویت هویت معماری، س��یما و منظر و شکل 

ساختار شهر حرکت می کنیم.
عبدالرسول جان نثاری توجه به مبلمان و نمادهای شهری در جهت 
زیباسازی و تقویت هویت شهر با تاکید بر فرهنگ اسلامی – ایرانی 
را خاطر نش��ان کرده واف��زود: وضعیت موجود در س��یما و منظر 
شهری در خور شهر اصفهان نیست و همان طور که اصفهان در 
دوران مختلف تاریخی سرآمد شهرهای ایران بوده اکنون نیز باید 

دارای یك سیما و منظر شهری زیبا و روح نواز و از الگو برای همه 
 شهرهای ایران باشد. وی با بیان اینکه ش��هرداری اصفهان طی 
دو سال گذشته روی بحث سیما و منظر شهری کنترل بیشتری 
داشته است، گفت: در حال حاضر کمیته سیما و منظر شهری در 
9 منطقه اصفهان تشکیل شده است و طراحان، مشاوران و مردم 
باید وظیفه خود را در زمینه نوع س��یما و منظر ش��هری بدانند. 
جان نثاری یکی از شاخصه های مهم شهر اصفهان را معماری و 
شهرسازی آن دانسته و تصریح کرد: حفظ ارزش های معماری و 
شهرسازی باید برای همه ما به صورت یك دغدغه جدی باشد و 
همه ما معتقدیم که شهر باید سالم باشد و شاکله آن بر علم، ایمان 
و فرهنگ باشد از این رو باید ضمن ترویج معماری اسلامی-ایرانی، 
الگوگیری از معماری اسلامی ایرانی در ساختمان های اصفهان 

مورد توجه قرار گیرد. 
وی ضمن اعتقاد به اینکه س��یمای ظاهری ساختمان ها و سایر 
ابنیه مثل جاده ها، پل ها، زیرگذرها و روگذرها باید مورد توجه 
باشند، خاطر نش��ان کرد: اگر از نظر فرهنگی ملاحظات خاص 
موردتوجه نباشد به جای اینکه سیمای این بناها روح نواز و شادی 

آفرین باشد تبدیل به تصاویر آزاردهنده می شوند. 
رییس کمیسیون عمران ، معماری و شهرسازی شورای اسلامی 
شهر اصفهان اضافه کرد: ش��هروندان در طول روز با نما و منظر 
شهری مواجه می ش��وند، از این رو حفظ هویت اسلامی-ایرانی 
معماری اصفهان سیما و منظر شهری، با رعایت فرهنگ و پیشینه 

شهر اصفهان قطعا آثار مثبتی در پی خواهد داشت.

   الگوهای غربی در س�یما و منظر شهری رواج یافته 
است

عضو کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای اسلامی شهر اصفهان 
با تاکید بر اینکه یکی از ارکان شهر اسلامی و مدرن این است که 
به لحاظ سیما و منظر ش��هر توجه خاصی با آن شده باشد گفت: 
چنانچه به س��یما و منظر ش��هری توجه کافی ش��ود در اصل به 
شهروندان و شهر توجه شده اس��ت از این رو هر بنا و ساختمانی 
منحصر به مالك آن بنا نیست،بلکه منحصر به همه شهروندان و 

شهر است. 
محمدرضا فلاح ضمن یادآوری این مهم که یکی از مباحث مهم 
شهرسازی توجه سیما و منظر شهری است افزود: باید مدیریت 
شهری برای سیما و منظر شهری آیین نامه ها و قوانینی داشته 
باش��د که همه ش��هروندان و ابنیه های دولتی را ملزم به رعایت 
سیما و منظر ش��هری طبق ضوابط و تعاریفی که در آن قوانین 

آمده است بکند.
وی با یادآوری تدوین آیین نامه ای برای سیما و منظر شهری در دوره 
های قبل شود تصریح کرد: شهرداری در این زمینه زحمات زیادی 
کشیده است و این آیین نامه تقریبا آیین نامه منحصر به فردی است 

هرچند نیاز به اصلاحاتی نیز دارد.
فلاح خاطر نشان کرد: اصفهان به عنوان پایتخت فرهنگ و تمدن 
ایران اسلامی جایگاه ویژه ای دارد و همه نگاه دنیا به اصفهان است 
از این رو باید نسبت به سیما و منظر شهری آن توجه ویژه ای صورت 
بگیرد و اگر قرار اس��ت اصلاحاتی صورت بگیرد هرچه سریع تر 
انجام شود تا با قاطعیت نسبت به رعایت مفاد آیین نامه سیما و 

منظر شهری اقدام شود.
این عضو ش��ورا با تاکید بر ضرورت وجود الگوهایی در این راستا 
گفت: چنانچه برای هر کاری الگویی وجود داش��ته باشد توجه 
مردم به آن جلب می ش��ود و مردم نیز می توانند بر اس��اس آن 
الگو راه خود را پیدا کنند بنابراین چنانچه در بحث س��یما و منظر 
 شهری نیز الگوهایی وجود داشته باشد به خصوص از سوی ابنیه و 

ساختمان های دولتی، بسیار موثر خواهد بود.
وی اظهار داشت: متاسفانه ساختمان های دولتی به سمت و سوی 
دیگری می روند و به خصوص بانك ها و موسسات مالی اعتباری 

که باید الگوی اسلامی ایرانی باشند. 
فلاح خاطر نشان کرد: امروز متاسفانه شاهد هستیم که از موادی 
همچون کامپوزیت، شیشه، ... اس��تفاده می شود که غرب گرایانه 
است و باید اینها را ملزم کرد که سیما و منظر شهری را متناسب با 
فرهنگ اسلامی و ایرانی و اصفهان رعایت کنند که اگر این گونه شود 
مردم را نیز می توان ملزم به رعایت اصول سیما و منظر شهری کرد. 
عضو کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای اسلامی شهر اصفهان با 
تاکید بر اینکه حرکت اصفهان به سمت شهر اسلامی است تاکید 
کرد: یکی از مولفه های شهر اسلامی سیما ومنظر شهری است که 
باید در انتخاب رنگ، مواد، کیفیت، ... این نکته را در نظر بگیریم و 

بر اساس شهر اسلامی- ایرانی قدم برداریم.
فلاح با اظهار تاس��ف از اینکه برخی الگوهای غربی در شهر رواج 
یافته است تصریح کرد: نباید بگذاریم این روند ادامه داشته باشد 
چرا که ما در اسلام بهترین راهکارها را برای سیما و منظر شهری 
داریم که به طور مثال اگر به بناهایی دوره صفویه نگاه کنیم، که بر 
اساس ارزش ها و آموزه های اسلامی ساخته شده،  همین تماشای 
این ابنیه ها نشاط آور است و از لحاظ معنوی روح را جلا می دهد 
اما در س��اختمان های فعلی با توجه به مصالح شیشه و سنگ و 
کامپوزیت و رنگ های زننده و ... که اس��تفاده می شود، اعصاب 
و روان را به هم می ریزد. وی ضمن اشاره به اینکه اگر آموزه ها و 
ارزش های اسلامی را در ساخت و سازها دخیل کنیم نتایج مثبتی 
در پی خواهد داشت گفت: تاکید بر سیما و منظر شهری ناشی از 
این است که سیما و منظر شهری متعلق به همه شهروندان است و 
ما نباید در این خصوص کوتاه بیاییم و به سمتی حرکت کنیم که 
سیما و منظر شهری موجب آرامش شهروندان باشد و می طلبد 
مدیریت شهری در تحقق شهر ایده آل و اسلامی قدم های مثبت 

و ارزنده ای بردارد.

در گفت و گو با برخی از اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید شد؛

ضرورت حفظ هویت اسلامی– ایرانی سیما و منظر شهری، با رعایت فرهنگ و پیشینه اصفهان

سه شنبه  23 دی 1393 

شماره 2280 | 12  صفحه  

ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

گروه
شورا

رییس کمیسیون بهداش��ت و سلامت ش��ورای اسلامی شهر 
اصفهان با تاکید بر اینکه یکی از مهم ترین اهداف این کمیسیون 
هماهنگي نهادهاي ذي رب��ط در این بخ��ش و مطالبه حقوق 
شهروندان اصفهاني در حوزه سلامت مواد غذایي است گفت: در 
حوزه زیرساختي های ایمني غذا متولیان مختلفي وجود دارد 
که همین موضوع باعث شده در بخش هاي نظارتي خلأ ایجاد 
شود و عملا در حوزه سلامت مواد غذایي، مواد ناسالم به مردم 
عرضه شود. دکتر صادقیان نقش تامین غذاي سالم به عنوان یك 
شاخص اثرگذار در حوزه سلامت را انکارناپذیر دانسته و افزود: 
امنیت و سلامت مواد غذایي دو مقوله تفکیك ناپذیر است اما در 
سال هاي اخیر بنا به دلایلي جایگاه ایمني مواد غذایي در کشور 

کمتر مورد توجه بوده و همت مسوولان بیشتر صرف تامین به 
موقع مواد غذایي شده است. 

وي توجه جدي به ایمني و س��لامت غذا در ش��هرها و به ویژه 
کلانشهرهاي کشور را خاطرنشان کرده و تصریح کرد: قوانین 
و مستندات به عنوان پشتوانه قانوني در این زمینه وجود دارد 
و براي دستیابي به سلامت غذا تامین زیرساخت هاي لازم در 
ورودي میادین میوه و تره بار و شناسنامه دار شدن محصولات 
کشاورزي ضروري است که متاس��فانه در این بخش وضعیت 
مطلوبي دیده نمی ش��ود. صادقیان خاطرنشان کرد: در حوزه 
سلامت غذایي باید شرایط بهداشتي تولید، توزیع عرضه و افراد 

عرضه کننده مورد توجه جدي قرار گیرد. 

رییس کمیس��یون اقتصاد و امور گردشگری شوراي اسلامي 
شهر اصفهان با اش��اره به اینکه درصد بالایي از بافت فرسوده 
موجود در اصفهان متعلق به اماکن و زمین هاي شخصي است 
گفت: از یك سو در دولت براي اصلاح بافت فرسوده و از سوی 
دیگر در شوراي اسلامی شهر نیز براي نو سازي بافت فرسوده 

با سرعت و سهولت بیشتر تمهیداتي پیش بیني شده است. 
فتح اله معین افزود: ش��ورا براي تش��ویق مالکان بافت هاي 
فرس��وده به نو س��ازي بافت هاي خود، طرحي را مصوب کرد 
که این افراد به ازاي میزان ملك خود که در مسیر است، یك 
تراکم تش��ویقي نیز دریافت کنند. وي با اشاره به اینکه شورا 
با اجراي این مصوبه تلاش کرده است تا تسهیلات ویژه اي را 

براي نو سازي و احیاي بافت هاي فرسوده ایجاد کند، ادامه داد: 
شور هر ساله اعتباراتي را براي باز گشایي گلوگاه ها در سطح 

شهر اصفهان در نظر گرفته است. 
معین با بی��ان اینکه این اعتبارات بیش��تر براي باز گش��ایي 
گلوگاه هاي موجود در بافت هاي فرس��وده به منظور سهولت 
تردد اختصاص داده مي شود، تاکید کرد: تمام تلاش شورا در 
این راس��تا بوده که به باز سازي و نو س��ازي خیابان ها و معابر 
موجود در بافت هاي قدیمي شهر توجه شود. این عضو شورا 
تصریح ک��رد: اگر این موضوع تداوم داش��ته باش��د و ایجاد و 
گسترش معابر و ایجاد مراکز خدماتي و رفاهي صورت بگیرد، 

نو سازي در بافت فرسوده انجام مي شود. 

رییس کمیسیون بهداشت و سلامت شورای اسلامی شهر اصفهان:

 دستیابی به سلامت غذایی و شناسنامه دار شدن 
محصولات کشاورزي ضروري است

رییس کمیسیون اقتصاد و امور گردشگری شوراي اسلامي شهر اصفهان:

ایجاد مراکز خدماتي رفاهي در بافت فرسوده 
باعث نو سازي این مناطق مي شود

رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی ش��هر اصفهان صبح 
دیروز در نشست خبری خود با خبرنگاران و اصحاب رسانه ضمن 
اعلام اینکه علت برگزاری این نشس��ت فرا رسیدن فصل سرما و 
وجود آلودگی هوا در شهر است گفت: مرکز پژوهش های شورای 
اسلامی شهر بر اساس اساسنامه از ابتدای فعالیت شورا فعال بوده 
اس��ت و سیاس��تگذاری، برنامه ریزی و نظارت بر برنامه و بودجه 

شهرداری به عنوان برنامه های این مرکز محسوب می شود.
س��ید احمد عاملی ایجاد اتاق ه��ای فکر تخصص��ی را به عنوان 
مهم ترین فعالیت این مرکز ذکر کرده و افزود: این اتاق های فکر  
بررسی امور شهر توسط کارشناسان، صاحب نظران، متخصصان، 

دستگاه های اجرایی و دیگر موارد را انجام می دهد.
وی با تاکید بر اینکه تمرک��ز مرکز پژوهش های ش��ورا بر روی 
مسائل کلیدی شهر و شهروندان اس��ت، تصریح کرد: این مرکز 
فعالیت ها و اقدامات خود را با یك هم افزایی و همکاری با استفاده 
از پشتوانه های علمی و پژوهشگران انجام می دهد و از تخصص های 
تمام پژوهشگران دانشگاه ها در اتاق فکر و شورای پژوهشی این 

مرکز استفاده می شود.  

عاملی تاکید کرد: ما در درجه نخست باید به سوی ارتقای سلامت 
شهر و مردم برویم و امیدواریم در آینده بستری برای اطلاع رسانی 
و آموزش  های لازم برای ارتقای کیفی زندگی در س��طح ش��هر 

فراهم شود.
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان برنامه های در 
دستور کار این مرکز اشاره کرده و اظهار داشت: تعیین اولویت بندی 
کاربردی اصفهان، ارتقای سلامت شهروندان و تهیه پیوست سلامت 

پروژه های شهری از جمله پروژه های این مرکز است. 
عاملی هدف تش��کیل اتاق های فکر را بررسی کارشناسی، انجام 
مطالعه، پژوهش و کسب نظرات نخبگان، متخصصان، نهاد های 
مردمی، تشکل های حرفه ای، دستگاه های اجرایی و شهروندان 
در موضوعات ش��هری عن��وان و گفت: همچنی��ن در این مرکز 
بستر س��ازی برای گزین��ش راهکار های مناس��ب به منظور رفع 
مشکلات شهر و رفع نیاز های شهروندان و تامین داده ها و اطلاعات 

تخصصی مورد نیاز شورا صورت می گیرد.
وی ادامه داد: ارائه مشاوره به شورا با تبیین پیامد های گزینه های 
مختلف در ارتب��اط با طرح ه��ا و لوایح مطرح در ش��ورا، ارزیابی 

سیاس��ت ها و اقدامات شهرداری و سایر دس��تگاه های مدیریت 
شهری در چارچوب وظایف و اختیارات شورا، ایجاد زمینه  مناسب 
برای ارتباط موثر مرکز با ذی نفعان حوزه ه��ای مختلف به ویژه 
نخبگان و اظهار نظر در مورد مسائل و موضوعات محوله به مرکز 

نیز از دیگر اهداف اتاق های فکر است.
عامل��ی از راه اندازی رصدخانه ش��هر اصفهان با وظیف��ه طراحی و 
به روز رسانی ش��اخص های کلیدی ش��هر در زمینه های مختلف به 
منظور رصد اوضاع شهر و پیگیری روندها و در نهایت سیاست گذاری 
و برنامه ریزی دقیق و هدفمند خبر داد و خاطر نش��ان کرد: یکی از 
ورودی های مهم در فرایند نظارت بر بودجه س��ال 1394، نتایج 
پروژه ت��ارا )تعیین اولویت ه��ای راهبردی اصفهان( اس��ت که 

اولویت های کلیدی شهر را در بودجه مورد توجه قرار می  دهد.
وی گریزی به اهداف کمیته آب و هوا زده و ادامه داد: آگاه سازی 
عمومی نسبت به علل، پیامدها و آثار و راهکارهای مقابله با این دو 
بحران، ایجاد و بهبود بستر مشارکت و هماهنگی بین شهروندان، 
گروه ها و دس��تگاه های ذی ربط و پیشنهاد تصمیمات و اقدامات 
موثر به شورا و شهرداری و سایر دس��تگاه های ذی ربط از جمله 

این اهداف است.
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان برگزاری 
جلسات منظم هفتگی به منظور بررسی راهکارهای بهبود وضعیت 
آب و هوای اصفهان با حضور نخبگان علمی، مسوولان دستگاه های 
مرتبط و فعالان سازمان های مردم نهاد در مرکز را یادآور شده و 
تصریح کرد: جش��نواره آثار خلاقانه هنری با عنوان »جش��نواره 
گنبدهای فیروزه ای؟!« درباره آلودگی هوای اصفهان، 15 بهمن 
ماه در چهار بخش عکس، کاریکاتور، پوس��تر و شعر در اصفهان 
برگزار می ش��ود که از فعالیت های مرکز پژوهش  های ش��ورای 

اسلامی شهر اصفهان است. 
عاملی خاطر نشان کرد: از جمله اهداف جشنواره افزایش آگاهی 
عمومی نس��بت به بحران آلودگی ه��وا و ایجاد دغدغه بیش��تر 
در مردم و مس��وولان ام��ر در مواجهه با آن اس��ت. رییس مرکز 
پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به محور  های 
جش��نواره گنبد های فیروزه ای ادامه داد: منشأ و عوامل آلودگی 
هوا، ماهیت آلودگی هوا، شدت آلودگی هوا و پیامدها و آثار منفی 

آلودگی هوا از محور های این جشنواره است.

رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان خبر داد؛

راه اندازی رصدخانه شهر اصفهان با هدف طراحی و به روز رسانی شاخص های کلیدی شهر



معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان گفت: 
ما بر این باور هستیم که جریان دائمی رودخانه 
زاینده رود و احیای مجدد آن تا تالاب گاوخونی 

منوط به اجرای طرح 9 ماده ای است.
محس��ن رنجبر در مراس��م نشس��ت بین المللی 
تخصصی» پایداری رودخانه زاینده رود از زردکوه 
تا باتلاق گاوخونی« با اشاره به حضور اساتیدی از دانشگاه های 
ایالتی کالیفرنیا، مونت��رال کانادا و امپریال کال��ج لندن، اظهار 
کرد: زاینده رود شاهرگ حیاتی فلات مرکزی ایران است و این 
در حالی است که امروز با بحران آب رو به رو هستیم و بر همین 
اس��اس، می خواهیم در این نشس��ت تخصصی نقش تغییرات 
اقلیمی، تعادل منطقی بین مسائل زیست محیطی را در وضعیت 

کنونی زاینده رود بررسی کنیم. 
وی افزود: شیخ بهایی یکی از دانشمندان با مرجع خدمات ارزنده 
اس��ت که اقدامات این دانش��مند در زمینه مصرف آب و بهبود 
روش های تقس��یم آب در مناطق مختلف اصفه��ان قابل توجه 

اس��ت، چنانکه پس از گذشت چند صد س��ال هنوز خدماتش 
کاربردی است.

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه سال 
گذش��ته نیز همایش��ی با همین عنوان در اصفهان برگزار شد، 
تصریح کرد: در این همایش 20 راهکار مطرح ش��د که تصویب 
طرح 9 ماده ای احیای زاین��ده رود از جمله مهم ترین آن بود که 
همانند لنگرگاهی اس��توار در حوزه احیای زاینده رود محسوب 

می شود.
وی در ادامه یکی از مطالبات اصلی مردم شهر اصفهان را پایداری 
جریان آب عنوان کرد و گفت: ش��هرداری با تمام توان خود و با 
کمک گرفتن از تیم تحقیقاتی و عملیاتی برای اجرای این طرح 

عزم خود را جزم کرده است.
رنجبر با تاکید به این نکته که امکان برقراری آب از سرمنش��أ تا 
باتلاق گاوخونی وجود ندارد، بیان کرد: برای حل این مشکل باید 
به دنبال راهکارهایی از جمله انتق��ال آب از مناطق مختلف به 

زاینده رود باشیم.

وی تاکید ک��رد: رودخانه زاینده رود یک��ی از اصلی ترین عوامل 
تمدن در سرزمین ایران بوده و ما امروز در پی یافتن راهی برای 

پایداری و نگهداشتن این میراث حیات هستیم.
معاون خدمات ش��هری اصفهان دغدغه اصلی تمام متخصصان 
و اندیشمندان را حل بحران خشکی زاینده رود دانست و افزود: 
ش��هرداری اصفهان نیز به دنب��ال راهکاری ب��رای پایداری آب 
زاینده رود تمام توان خود را بسیج کرده و ما بر این باور هستیم 
که جریان دائمی رودخانه زاینده رود تا تالاب گاوخونی منوط به 

اجرای طرح 9 ماده ای است.
وی اظهار امیدواری کرد که با اجرای این نشست های تخصصی 
نقطه عطفی در جریان آب زاینده رود ایجاد ش��ود. رنجبر اضافه 
کرد: پس از برگزاری این نشس��ت دو روزه تفاهمنامه  سه جانبه 
بین شهرداری اصفهان، دانشگاه صنعتی و حوضه آبی زاینده رود 
منعقد می ش��ود که پس از گذش��ت ش��ش ماه از نقطه نظرات 
متخصصان این نشست جهت پایداری جریان رودخانه زاینده رود 

استفاده می شود.
در ای��ن همایش که ب��ا حضور ش��خصیت های بی��ن المللی از 
مراکز علمی و دانش��گاه های انگلیس، ایتالی��ا، آمریکا، فنلاند، 
کانادا و همچنین اساتید،کارشناس��ان و متخصصان داخلی در 
حوزه منابع آب در هتل عباس��ی اصفهان برگزار ش��د، شرکت 
کنندگان ع��لاوه بر بی��ان نقطه نظ��رات خود و س��خنرانی در 
نشست عمومی، در قالب ش��ش کارگروه به بررسی و شناسایی 
 مش��کلات و ارائه راهکارهای مختلف برای پایداری زاینده رود 

پرداختند. 
در ای��ن کارگروه ها که ش��امل شناس��ایی موقعی��ت، حقوق و 
حکمرانی آب، کشاورزی، پیاده س��ازی مدیریت به هم پیوسته 
آب، فرصت ها و بررسی مصوبه شورای عالی آب بود، متخصصان 
داخلی و خارجی مش��کلات و مس��ائل مربوط به زاینده رود را 

بررسی کردند. 
نتایج این کار گروه ها قرار است، ظرف سه هفته آینده جمع بندی 
و ارائه شود و ماحصل نهایی آن به اطلاع همه شرکت کنندگان و 

در نهایت متولیان امر برسد. 
محمد عل��ی طرفه، مع��اون عمران��ی اس��تانداری اصفهان در 

جلس��ه پایانی این همایش گفت: تمامی نقطه نظرات و مطالب 
مطرح ش��ده در همایش مورد تجزیه و تحلی��ل قرار می گیرد و 
 درنهایت راهکارهای موثر برای پایداری زاینده رود اتخاذ خواهد 

شد. 
وی ازتش��کیل کمیته ای ویژه با عنوان کمیته» تلفیق« جهت 
پیگیری نتایج این نشس��ت خبر داد و افزود: وظیفه این کمیته 
پیگیری امور، به��ره گی��ری از پیش��نهادات و عملیاتی کردن 

تصمیمات متخذه است. 
میریان، دبیر برپایی این همایش نیز گفت: برگزاری این همایش 
گامی نخس��ت برای پایداری زاینده رود بود که امید اس��ت در 
مدت زمانی کوتاه بتوانیم به ترسیم یک نقشه  راه در این راستا 

دست یابیم. 
وی ارتباط بیشتر شهرداری، اس��تانداری و دانشگاه با اساتید و 
متخصصان داخلی و بین المللی را از نکات کلیدی این همایش 

برای رسیدن به راهکار های و پایداری زاینده رود برشمرد. 
در همای��ش جهانی پای��داری زاینده رود که از روز ش��نبه آغاز 
ش��د، ش��رکت کنندگان با ارائه 9 س��خنرانی ب��ه تبیین وضع 
موجود زاینده رود پرداختند، همچنین پنج مقاله علمی درباره 
مدیریت آب های سطحی و سه مقاله با موضوع مدیریت آب های 
زیرزمینی و اکوسیستم در این نشست مطرح و مورد بحث قرار 

گرفت. 
برگزاری همایش ها و نشس��ت های علمی از این دست گویای 
موقعیت زاینده رود به عنوان موضوعی زیست محیطی بالاتر از 

بعد ملی و منطقه ای بلکه در اندازه های بین المللی است. 
زاینده رود بزرگ ترین رودخانه فلات مرکزی ایران است که از 
کوه های زاگرس مرکزی به ویژه زردکوه بختیاری سرچش��مه 
گرفته و در کوی��ر مرکزی ایران پ��س از گذر از ش��هر اصفهان 
به س��مت ش��رق پیش می رود و در نهایت به تالاب بین المللی 

گاوخونی می ریزد. 
خشکس��الی های پیاپ��ی رودخانه زاین��ده رود در س��ال های 
گذشته و کمبود آب در این حوضه سبب شده که این رودخانه 
 از ی��ک جریان آب��ی دائمی ب��ه ی��ک رودخانه فصل��ی تبدیل 

شود.

به دليل سد معبر پياده روها صورت گرفت؛

پلمب ۴۰ واحد صنفي متخلف
 در منطقه ۱۰

 مدیر منطقه ۱0ش��هرداری اصفهان اعلام کرد: شهرداري منطقه ۱0 در
9 ماهه سال جاري در چارچوب مقررات قانوني چهل واحد صنفي متخلف 
که اقدام به سدمعبر پیاده رو کرده بودند، پلمب شدند. مسعود نریماني با 
بیان این مطلب گفت: براي ۱۳0 واحد صنفي متخلف که سطح پیاده رو را 
اشغال کرده بودند تشکیل پرونده شده است. وي با اشاره به اینکه تاکنون 
۴0 واحد صنفي متخلف پلمب شده اس��ت افزود: در 9 ماهه سال جاري 
نیز یک هزار و ۱۱2 اخطار قانون��ي به واحدهاي صنفي متخلف براي رفع 
سد معبر ابلاغ شده است. مدیر منطقه ۱0 شهرداری اصفهان تصریح کرد: 
پلمب واحدهاي صنفي در صورتي انجام مي شود که مالکان نسبت به رفع 
سد معبر اقدام نکنند.  نریماني خاطرنش��ان کرد: در9ماهه امسال ۳۴2 
تابلو فاقد مجوز جمع آوري و یک هزار و ۱۱0 اخطاریه براي جمع آوري 

تابلوهاي فاقد مجوز و خارج از ضوابط مصوب صادر شده است. 
وي اظهار داشت: در این بازه زماني همچنین ۳۴۳ خودرو دوره گرد، دست 

فروش و متکدي از سطح منطقه ۱0 جمع آوري شده اند. 

مديرعامل سازمان مديريت پسماند شهرداري 
اصفهان:

 ۱۳ درصد از مواد بازيافتي
 جمع آوري شده پلاستيك است

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداري اصفهان گفت: ۱۳ درصد 
از مواد بازیافتي جمع آوري ش��ده در9ماهه س��ال جاري مواد پلیمري و 
پلاستیکي اس��ت. تیمور باجول با بیان این مطلب گفت: در9 ماهه سال 
جاري  پنج هزار و ۷20 تن مواد پلیمري و پلاستیکي از سطح شهر اصفهان 
 جمع آوري شده اس��ت. وي با اش��اره به اینکه ۱۳ درصد از مواد بازیافتي 
جمع آوري ش��ده در نه ماهه امسال مواد پلاس��تیکي بوده است، افزود: 
افزایش مواد بازیافتي زنگ خطري براي محیط زیست شهر اصفهان است. 
 مدیرعامل سازمان مدیریت پس��ماند ش��هرداري اصفهان تصریح کرد: 
از آنجایي که پایه مواد اولیه ظروف یکبار مصرف و محصولات پلاستیکی، 
مواد نفتی و پلیمرها، تجدید ناپذیرند حدود ۳00 س��ال و یا بیش��تر در 
طبیعت ماندگاری دارند و همین امر باعث آلودگی محیط زیست می شود. 
باجول ب��ا تاکید بر تغییر الگو و کاهش مصرف کیس��ه های پلاس��تیکی 
خاطرنشان کرد: شهروندان مي توانند با استفاده از کیسه هاي برزنتي و 
پارچه اي براي خرید خود از تولید پسماند پلیمیری و پلاستیکی اضافه 

جلوگیري کنند.
 

 طرح پژوهشي شهرداري اصفهان 
موفق به كسب رتبه برتر شد

در مراسم اختتامیه هفتمین جشنواره بین المللي برترین هاي پژوهش و 
نوآوري در مدیریت شهري )جایزه جهاني تهران( طرح پژوهشي شهرداري 
اصفهان با موضوع ) شیوه هاي نوین و بهینه تعمیر و نگهداري پل هاي شهر 
اصفهان و پیشنهاد شبکه هوشمند نظارت به هنگام بر پل هاي شهر مبتني 
بر روش هاي پایش سلامت و ملاحظات بحران(موفق به کسب رتبه برتر 

در بخش طرح هاي پژوهشي از سوي هیات داوران شد.
مدیر مطالعات و پژوهش شهرداري اصفهان با اشاره به محورهاي ۷ گانه 
این جشنواره از جمله شهر و س��بک زندگي، جامعه، فرهنگ و ارتباطات 
شهري، شهر اس��لامي ایراني، زیست ش��هري پایدار، دولت، حاکمیت و 
اقتصاد شهري، شهرسازي و آمایش فضاي شهري و زیرساخت ها و خدمات 
ش��هري اعلام کرد: در این دوره س��ه هزار و ۶0۸ اثر براي شرکت در این 
جشنواره در بخش هاي طرح پژوهشي، کتاب و پایان نامه ارسال شدند که 
طرح ) شیوه هاي نوین و بهینه تعمیر و نگهداري پل هاي شهر اصفهان( در 
بخش زیرساخت ها و خدمات شهري داراي کسب عنوان برتر شده است. 
وي افزود: شهرداري اصفهان براي ش��رکت در این جشنواره شش طرح 

پژوهشي و یک کتاب ارسال کرده است. 
سعید ابراهیمي با اشاره به اهداف جشنواره بین المللي برترین هاي پژوهش 
و نوآوري در مدیریت شهري اذعان داشت: شناسایي، تبادل و ترویج روش 
هاي علمي مدیریت ش��هري، تقویت کاربس��ت پژوهش ه��اي نظري و 
دس��تاوردهاي علمي و تجارب جهاني ش��هري، تکریم از پدیدآورندگان 
آثار علم��ي و پژوهش��ي و هنري در ارتب��اط با حوزه مدیریت ش��هري و 
 گسترش مشارکت هاي پژوهشي در ابعاد بین المللي، ایجاد بستري براي به 
اشتراك گذاري ایده ها و راه کارهاي جدید در ابعاد مختلف توسعه پایدار از 
 جمله اهداف این جشنواره است. وي تاکید کرد: برگزاري چنین جشنواره هایي 
باعث به وجود آمدن فرصت هاي مناسب براي تبادل نظر محققان و مدیران 
اجرایي و استفاده از نتایج آثار پژوهشي مدیریت شهري در مباحث اجرایي 

و عملیاتي شهرداري هاست. 

با پيوند اعضا؛

 جوان 2۰ ساله در اصفهان 
به سه نفر زندگی دوباره بخشيد

با اهدای اعضای بدن یک جوان 20 ساله مرگ مغزی در اصفهان، سه نفر 
دیگر زندگی دوباره یافتند.  با هماهنگی واحد فراهم آوری اعضای پیوندی 
معاونت درمان دانشگاه، سه عضو از بیمار مبتلا به مرگ مغزی به بیماران 
نیازمند پیوند، اهدا شد.» محمد رمضانی « 20 ساله که در اثر خونریزی 
مغزی دچار مرگ مغزی ش��ده بود، پس از اخذ رضایت از خانواده اش از 
مرکز آموزشی درمانی امین به مرکز الزهرا )س( انتقال یافت وپس از انجام 
مراحل مربوط به تایید مرگ مغزی، تحت عمل جراحی برداشت عضو قرار 
گرفت. دو کلیه و کبد نامبرده جهت پیوند به بیماران نیازمند عضو اهدا شد.
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

نماينده اصفهان در مجلس شوراي اسلامي خواستار شد؛

لغو برداشت های غيرقانونی از زاينده رود
نماینده مردم اصفهان در مجلس با تاکید بر اینکه مصوبات شورای 
عالی آب در م��ورد زاینده رود به طور دقیق اجرایی ش��ود گفت: 
برداشت های غیرقانونی و بی رویه از زاینده رود لغو و کنترل های 

هوشمند در این خصوص اجرایی شود.
به نقل از پایگاه اطلاع رساني مجلس شوراي اسلامي، حمیدرضا 
فولادگر در نشست علنی در تذکر شفاهی گفت: مصوبات شورای 
عالی آب در مورد زاینده رود به طور دقیق اجرایی شود؛ چرا که در 

غیر این صورت فایده ای نخواهد داشت.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی افزود: با توجه 
به اینکه بعد از س��ه س��ال حداقل آب برای بخش کشاورزی در 
زاینده رود جاری شده است، انتظار می رود این حداقل ادامه داشته 

باشد؛ چرا که محیط زیست و رودخانه هم حقابه دارند.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس تصریح کرد: اگر مصوبات 
شورای عالی آب در مورد زاینده رود اجرایی نشود، با خشکی مطلق 

زاینده رود مواجه می شویم، بنابراین باید برداشت های غیرقانونی 
و بی رویه لغو شود و کنترل هوشمند در این خصوص انجام گیرد.

فولادگر ادام��ه داد: انتظار داریم صندوق جبران خس��ارت برای 
کسانی که از رودخانه زاینده رود حق آبه و سهم داشتند راه اندازی 
ش��ود و همچنین پروژه های انتقال آب به این رودخانه س��رعت 

گرفته و به اتمام رسد.
این نماینده مردم در مجلس نهم تصریح کرد: درس��ت است که 

پروژه های عمرانی با بودجه های محدود دولت اجرایی نمی شود 
اما اینکه ردی��ف مربوط به ای��ن پروژه ها حذف ش��ود صحیح و 
قابل قبول نیس��ت. وی افزود: باید بودجه ای ک��ه دولت می تواند 
درخصوص پروژه های عمرانی در نظر گیرد و ردیف مربوط به این 
پروژه ها وجود داشته باشد و ما به دنبال ایجاد منابع دیگر باشیم 
به عنوان مثال لایحه رفع موانع تولید که به قانون تبدیل و اجرایی 
 شود می تواند منابعی را جذب کند تا پروژه های نیمه تمام کشور

 به خصوص در مناطق کمتر توسعه یافته به سرانجام برسد.
فولادگر در پای��ان تاکید کرد: دولت جدید برای مبارزه با فس��اد 
اقدامات جدی انجام دهد؛ چرا که انتقاداتی که مطرح می ش��ود 
درست بوده و باید با اقدامات عملی زمینه بروز انتقادات در آینده 

نسبت به دولت فعلی را برطرف کرد.

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان در نشست بين المللی تخصصی پايداری رودخانه زاينده رود:

اجرایطرح9مادهایسبباحیایرودخانهزایندهرودمیشود

گروه
خبر

رس��ول زرگرپور در کارگروه ساماندهی اتباع 
بیگانه استان اصفهان افزود: مهاجران خارجی 
غیر قانونی یکی از دغدغه های اصلی مدیریت 
استان اس��ت و در مورد آنها باید اعمال قانون 

شود.
وی اضافه کرد: بر اس��اس مصوبه های قانوی، 
اقامت اتباع بیگانه در ۱2 شهرستان استان اصفهان غیر قانونی 

است.
وی با تاکید بر اینکه اتباع بیگانه به صورت غیر رس��می، اجازه 
اقامت در هیچ شهری را ندارند، افزود: شورای تامین شهرستان ها 
باید برنامه ریزی خود را برای طرد کامل اتباع بیگانه که در ۱2 

شهرستان مذکور زندگی می کنند به اجرا در آورند.
زرگرپور با بیان اینکه هر روز تعداد مشخصی از اتباع غیرقانونی 
جمع آوری و به مرزها فرستاده می شوند، تصریح کرد: این روند 
رو به تزاید است و باید تمهیداتی اندیشیده شود که از ورود اتباع 

غیرقانونی به استان جلوگیری شود. 
وی با بیان اینکه اکنون ۴5 هزار دانش آموز خارجی در مدارس 
 استان مش��غول به تحصیل هس��تند، افزود: این دانش آموزان

 به طور کامل از مزایای مدارس استفاده می کنند که این نشان 
دهنده مهر وعطوفت نظام جمهوری اس��لامی ای��ران به اتباع 

خارجی قانونی است.

زرگرپور با بیان اینکه اتباع خارجی حاضر در کش��ور، مسلمان 
و هماهنگ با مردم استان هس��تند، گفت: کمترین خلاف ها از 
سوی این افراد دیده ش��ده و آنچه که گاهی مشاهده می شود 
مربوط به اتباع غیرقانونی است که مدیریت استان نیز عزم خود 

را برای اعمال قانون این افراد جزم کرده است.

   توليدكنندگان خانگی س�نگ های قيمتی و نيمه 
قيمتی تسهيلات ويژه دريافت می كنند

اس��تاندار اصفهان اعلام ک��رد: در اجرای سیاس��ت های دولت 
تدبیر و امید و ایجاد اش��تغال های خانگی ب��ه تولیدکنندگان 
وپردازشگران سنگ های قیمتی و نیمه قیمتی تسهیلات ویژه 

ارائه می شود.
 رسول زرگرپور  در کارگروه اش��تغال استان اصفهان، افزود: در 
اجرای این طرح برای هر متقاضی یکصد میلیون ریال تسهیلات 

ویژه اشتغال خانگی در نظر گرفته شده است. 
وی اضافه کرد: درقالب این طرح، مواد اولیه در اختیار خانوارهای 
متقاضی قرار می گیرد و براساس قرارداد منعقده با صندوق مهر 
امام رضا )ع(، تولیدات آنها نیز توس��ط ای��ن صندوق خریداری 

می شود. 
استاندار اصفهان با اشاره به اینکه آموزش فراوری و شکل دهی 
به سنگ های قیمتی و نیمه قیمتی برای حدود یک هزار نفر در 

استان اصفهان آغاز شده است، پیش بینی کرد که این تعداد به 
هفت هزار نفر افزایش یابد. 

وی با اش��اره به اینکه طرح یاد ش��ده مورد تایی��د نظام بانکی، 
صنعت، صنایع دستی و گردشگری است، اظهار کرد: اجرای این 

طرح ، اشتغال خانگی خوبی را ایجاد خواهد کرد. 
زرگرپور با اشاره به اینکه اداره کل فنی و حرفه ای استان اصفهان 
مس��وولیت آموزش متقاضی��ان را برعه��ده دارد، تصریح کرد: 
 چنانچه مرحله اول این طرح با موفقیت انجام ش��ود، می تواند

 به عنوان اشتغال خانگی موثر مورد توجه قرار گیرد.
وی همچنین ب��ر تقویت ارتباط ش��هرك علم��ی و تحقیقاتی 
اصفهان با کارگروه اشتغال استان تاکید کرد و افزود: این ارتباط 
باعث افزای��ش آگاهی اعضای کارگروه با فعالیت های ش��هرك 
علمی و تحقیقاتی به عنوان مرکزی که می تواند علم را به ثروت 

و ایجاد اشتغال شود، خواهد شد. 
استاندار اصفهان بر شرکت همه دستگاه ها در کارگروه اشتغال 
استان تاکید کرد و گفت: دستگاه ها باید تعهدات اشتغال خود 
را در جلس��ات این کارگروه مطرح کنند تا بررسی؛ و مشکلات 

و موانع موجود برای اجرا در برنامه ششم توسعه برطرف شود. 
وی ب��ه تعهدات س��ازمان می��راث فرهنگی، صنایع دس��تی و 
گردشگری مبنی بر ایجاد ۱۷ هزار شغل براساس برنامه پنجم 
اش��اره کرد و افزود: س��ازمان میراث فرهنگی، صنایع دس��تی 

 و گردش��گری در این ه��دف، موفقیت چندانی کس��ب نکرده
 است. 

زرگرپور به تحرك ایجاد ش��ده در بخش گردشگری اشاره کرد 
و گفت: باتوجه به برنامه ریزی های انجام ش��ده برای توس��عه 
گردشگری، امیدواریم سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردش��گری بتواند تا پایان برنامه پنجم توسعه، تعهدات خود 

را عملی کند. 

اصفهان سکونتگاه ۱۰۰ هزار مهاجر غير قانونی

اقامت اتباع بيگانه در ۱2 شهرستان استان غير قانونی است

 از نم��اد ضامن آه��و در خیابان ام��ام رضا)ع( 
با حضور ش��هروندان منطق��ه ۱۱ اصفهان رو 

نمایی شد . 

   در مسير رضايت خدا و شهروندان 
گام برمی  داريم

مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان در مراس��م رونمایی از نماد 
ضامن آهو در خیابان امام رضا)ع(با تاکید بر اینکه تلاش می کنیم 
در مس��یر رضایت خدا و ش��هروندان گام بر داریم، به پروژه های 
شاخص در منطقه ۱۱ اش��اره کرد و گفت: پروژ ه احداث شهرك 
مبل، پروژه احداث خیابان بهشت و پروژه احداث خیابان حکمت 
از پروژه های شاخص در منطقه ۱۱ اصفهان هستند. در زمان رو 
نمایی از نماد ضامن آهو در خیابان امام رضا صلوات خاصه امام رضا )ع(

توسط محمد رضا ریاحی از خادمان حرم امام رضا )ع( قرائت شد 
و نوای ملکوتی نقاره حرم مطهر رضوی در محل رو نمایی از نماد 

طنین انداز شد . 

یکی از شهروندان حاضر در رونمایی از نماد ضامن آهو در خیابان 
امام رضابا تشکر از شهرداری اصفهان برای نصب نماد ضامن آهو 
در خیابان امام رضا از ریخته گری ها، زمین های رها شده به عنوان 
معضلات شهروندان ساکن در این محله یاد کرد و خواستار حل 

مشکلات  از سوی شهرداری منطقه ۱۱شد.

   خيابان بهش�ت ت�ا نيمه اول س�ال آين�ده تکميل 
می شود 

مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان در حاش��یه رونمایی از نماد 
ضامن آهو در خیابان امام رضا)ع( با بیان اینکه شهرداری منطقه 
۱۱ اصفهان پیشنهاد نصب نمادی از امام رضا در خیابان امام رضا )ع( 
را به سازمان زیبا سازی شهرداری اصفهان  ارائه داد، عنوان کرد: 

این نماد توسط یک هنرمند غیر اصفهانی طراحی شده است.
 به گفته کلاهدوزان، نماد ضامن آهو تصوی��ر ی از  امام رضا)ع(، 
آهو  وبچه آهو را به نمایش می گ��ذارد و این نماد  نور پردازی نیز 
شده است.  وی به پروژه های شاخص در منطقه ۱۱ اصفهان اشاره 

کرد و افزود:  یکی از پروژه های شاخص منطقه ۱۱ خیابان بهشت 
اس��ت. این خیابان که  انتهای خیابان بهش��ت در منطقه 9 را به 
خیابان کهندژ متصل می کند، از  آرزوی های ۳0 ساله شهروندان 
ساکن در این منطقه اس��ت. مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان 
گفت که ۷5 تا ۸0 درصد آزاد س��ازی  خیابان بهشت انجام شده  
است و با انتخاب پیمانکار تا نیمه اول سال آینده آزاد سازی باند 
خیابان به اتمام می رسد و خیابان تکمیل می شود. خیابان حکمت 
جنب حوزه علمیه، پیاده رو سازی کهندژ و پارك لیمجیر به گفته 

وی از دیگر پروژهای شاخص  منطقه ۱۱ اصفهان است. 
مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان گفت که سال آیند ه آزاد سازی 
پارك کهندژ، فضای سبز ظهر آبادی و پیاده رو سازی خیابان های 

امام رضا )ع(، در خشان و شهیدان تکمیل می شود. 

   شهرک مبل در مرحله طراحی قرار دارد 
کلاهدوزان عنوان کرد: با توجه به درخواس��ت شهروندان برای 
انتقال کار گاه های مبل با س��ازمان میادین و ساماندهی مشاغل 

شهری توافق شد و شهرك مبل در زمینی درخیابان رکن الملک 
احداث می شود و با تکمیل طراحی آن در فاز اجرا قرار می گیرد. 

   پرونده ريخته گری ها در كميسيون ماده 2۰ 
مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان از کارگاه های ریخته گری به 
عنوان مشاغل مزاحم یاد کرد و افزود: تعداد بسیاری از کارگاه های 
ریخته گری برای تشخیص مشاغل مزاحم به کمیسیون بند 20 
ارجاع شده اس��ت و اگر این کمیس��یون رای به انتقال کارگا ه ها 

بدهد، شهرداری رای را اجرایی می کند.
وی به زمین های رها ش��ده در محلات منطقه به عنوان یکی از 
معضلات منطقه ۱۱ اشاره کرد و افزود: در حال حاضر شهرداری 
نظافت و جمع آوری زباله از زمین های رها شده را بر عهده دارد و 
با توجه به اینکه طرح بازنگری طرح تفصیلی منطقه ۱۱ در حال 
ابلاغ است و کار بری بس��یاری از زمین ها مسکونی تعیین شده 
است  و با س��رمایه گذاری انبوه سازها محلات منطقه از وضعیت 

کنونی نجات می یابد .

با حضور شهروندان منطقه ۱۱ اصفهان؛ 

رونمايی از نماد ضامن آهو در خيابان امام رضا)ع( 

گروه 
خبر

 ليلا 
يزدانی



هوان�او )هاورکرف�ت(کلاس Bora: ب��ا قابلی��ت ش��لیک 
موشک های هدایت شونده: این ناو جنگی در واقع یک کشتی دو 
بدنه  با بهره گیری از کوسن  هوای در قسمت تحتانی است که آن 
را تبدیل به هاورکرفت می کند. ساختار این کشتی به گونه است 
که مزایایی را نسبت به هاورکرفت دارد و مهم ترین آن سرعت بالا 
به دلیل بهره گیری از سازه  دو بدنه است. این هواناو با تمرکز روی 
نبردهای دریایی به هشت موشک Mosquito و ۲۰ موشک 
 ضدهوایی مجهز اس��ت. کش��تی مورد نظر از وج��ود ۶۸ خدمه 
بهره می برد و حداکثر سرعت آن نیز ۱۰۰ کیلومتر در ساعت است.

کشور روسیه با اختصاص ۷۰ میلیارد دلار، س�ومین بودجه  نظامی جهان را سالانه صرف می کند. ارتش روسیه از 
وجود ۸۵۴,۰۰۰ نفر نی�روی نظامی، ۲۲,۵۵۰ تانک و ۱,۳۹۹ هواپیمای جنگنده بهره می برد. هرچند این کش�ور 
که زمانی ابرقدرت بلوک ش�رق بود دیگر از آن دوران فاصله گرفته و برندگی دوران جنگ سرد را ندارد؛ اما 
ولادیمیر پوتین، با تکیه زدن بر قدرت، تغییراتی را در ارتش ایجاد کرده که تاحدودی قدرت آن را افزایش داده 
است. ولادیمیر پوتین پس از آنکه در سال ۲۰۱۲ بر مسند ریاست جمهوری نشست، ارتش را وارد فرآیند تغییراتی 
کرد که طی آن ارتش به گروه ها و بخش های کوچک تر و در عین  حال چابک تر تقس�یم شد. در نگرش جدید 
دفاعی روسیه، تمرکز روی فناوری ها و تجهیزات مورد استفاده بیش از قدرت نفرات مدنظر قرار گرفته است. در 

ادامه به معرفی ۱۰ جنگ افزار پیشرفته  و قدرتمند مورد استفاده در ارتش روسیه خواهیم پرداخت.

اینفوگراف ۱۰ جنگ افزار برتر و پیشرفته  ارتش روسیه

موش�ک بالس�تیک Yars 24-RS: تصویر زیر متعلق به یک 
موشک بالستیک قاره  پیما است که می تواند چندین کلاهک هسته ای 
را برای هدف قراردادن سوژه های متفاوت و مستقل از هم مورد اصابت 
قرار دهد. برد این موشک بالستیک ۱۶,۰۰۰ کیلومتر است. یارس 
RS-۲4 برای جایگزین ش��دن با موش��ک Topol-M طراحی و 
توس��عه یافته و از س��ال ۲۰۱۰ نیز به خدمت ارتش روسیه درآمده 
است. هر یک از موشک های یارس RS-۲4 قدرتی برابر ۱۰۰ بمب 
Little Boys دارد. Little Boys هم��ان بمبی اس��ت که آمریکا 
با استفاده از آن هیروش��ما را در س��ال ۱۹4۵ مورد اصابت قرار داد.

پنت س�یر اسPantsir-S1( 1(:  ای��ن جنگ افزار ترکیبی 
از یک سیس��تم موش��کی میان برد زمین به هوا و یک سیستم 
ضدهوایی است. پنت سیر از ۱۲ موشک زمین به هوا در کنار دو 
اسلحه  خودکار ۳۰ میلی متری برای مقابله با هواپیما، هلیکوپتر، 
موشک های بالس��تیک و موش��ک های کروز طراحی و توسعه 

یافته است.

 توپولف Tu-160: توپولف ۱۶۰ را به موجب شباهت آن با اولین 
هواپیمای مسافربری مافوق صوت، کنکورد روسی می خوانند. توپولف 
۱۶۰ بزرگ ترین هواپیمای نظامی مافوق صوت در جهان اس��ت. 
توپولف ۱۶۰ در دهه ی ۸۰ میلادی و زمان قدرت شوروی طراحی و 
توسعه یافته است. این هواپیما از وجود قدرتمندترین موتور های جت 
تولید شده برای هواپیماهای نظامی بهره می برد و قادر است محموله  
نظامی به وزن 4۰,۰۰۰ کیلوگرم را با خود حمل کند. در حال حاضر 

۱۶ فروند از این هواپیماها در ارتش روسیه خدمت می کنند.

  :)Novorossiysk( زیردریایی ضدرادار نوُوروسِیس�ک
اولین زیردریایی ضدرادار نووروسیسک سال گذشته کار خود را 
در ارتش روسیه از اسلکه ای در سن پترزبورگ آغاز کرد. براساس 
اطلاعات ارائه شده توسط مهندس��ان و طراحان این زیردریایی 
دیزلی، نووروسیسک می تواند زمانی که به زیر آب می رود، خود را 

از دید انواع رادارها پنهان کند.

 تانک تی-۹0  : ت��ی-۹۰ مدرن ترین تانکی اس��ت که در حال 
حاضر توسط ارتش روسیه مورد استفاده قرار می گیرد. این تانک 
از یک توپ ۱۲۵ میلی متری بدون خان با قابلیت های ضدتانک 
به عنوان اس��لحه  اصلی بهره می برد. همچنین باید به وجود انواع 
اس��لحه های خودکار با قابلیت کنترل از راه دور نیز اشاره کرد که 

در واقع به عنوان ضدهوایی برای این تانک ایفای نقش می کنند.

جنگن�ده  چند منظوره  می�گ-۳۵: می��گ-۳۵ را باید یک 
هواپیمای توانمند در مبارزه های هوا به هوا و هوا به زمین خواند. 
حداکثر سرعت این جت جنگنده ۲,4۰۰ کیلومتر در ساعت است. 
میگ-۳۵ در مقایسه با نسل پیشین ۳۵ درصد از نظر ابعاد بزرگ تر 
ش��ده اس��ت. میگ-۳۵ قابلیت های فراوانی در انجام داگ فایت 
)درگیری دو هواپیمای جنگنده در هوا( و انهدام سوژه های شناور 
روی آب و خشکی از فاصله  دور دارد. همچنین از این جت می توان 

به عنوان یک هواپیمای شناسایی استفاده کرد.

زیردریایی اتمی با قابلیت شلیک موشک های بالستیک: 
زیردریایی ۱4,۷۰۰ تنی اتمی از کلاس Borei قابلیت ش��لیک 
موشک های بالستیک را نیز دارا است. این زیردریایی در مقایسه با 
نسل های گذشته یعنی کلاس Typhoon بسیار کوچک تر شده، 
اما ظرفیت حمل تسهیلات آن، لرزه بر اندام هر شخصی می اندازد. 
این زیردریایی قادر است ۱۶ موشک بالستیک Bulava را حمل 
کند که هر یک از این موش��ک ها توانایی حمل ۶ تا ۱۰ کلاهک 
هسته ای را دارند. این موشک بالستیک ۸,۳۰۰ کیلومتر برد دارد.

 س�امانه  دفاعی بوک-BUK( 2-2(: براس��اس اظهار نظر 
کارشناسان، بوک-۲ همان س��امانه  دفاعی است که هواپیمای 
مالزی بر فراز آسمان اوکراین با استفاده از آن منهدم شد. هر یک 
از موشک های ۹M۳۱۷ این سامانه  موشکی قادر است تا اهداف 
تعیین شده در فاصله  ۱4 کیلومتری را با سرعت سه ماخ )سرعت 
صوت( مورد اصابت قرار دهند. هر سامانه  بوک-۳ از وجود ۱۵4 

موشک بهره می برد.

هلیکوپتر تهاجمی می-2۸: می-۲۸ هلیکوپتر تهاجمی روسی 
است که توسط ارتش و نیروی هوایی این کشور مورد استفاده قرار 
می  گیرد. اصلی ترین سلاح می-۲۸ توپ خودکار ۳۰ میلی متری 
شیپونوف )Shipunov( است. در کنار این توپ خودکار، بال های 
این هلیکوپتر می توانند از موش��ک های ضدتانک، راکت انداز یا 

اسلحه ها میزبانی کنند.

دانش در اخ�تی�ار 
ارت��ش پوتی��ن
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

در نمایشگاه CES ۲۰۱۵ لاس وگاس محصولات بسیاری رونمایی شد. در این میان تبلت و ساعت هوشمند بسیار بود.آخرین خبرها |

نسل جدید 
Dell مانیتور های

آیفون تصویری
 با قابلیت وای فای 

سامس�ونگ به عنوان یکی از حامیان جام ملت های آس�یا معرفی شد. این 
کمپانی کره ای به همین مناسبت جوایزی را به خریداران گوشی های گلکسی 
نوت 4 و گلکسی S5 اهدا خواهد کرد. شرکت سامسونگ الکترونیکس، یکی 
از حامیان رسمی مسابقات جام ملت های آس�یا 2015 شد. تیم ملی فوتبال 
ایران در این دوره از مس�ابقات نیز حض�ور دارد و در گ�روه C با تیم های 
امارات، قطر و بحرین هم گروه است. تیم ملی ایران در مرحله مقدماتی دو 
مسابقه دیگرخواهد داشت و در روزهای 25 و 29 دی ماه به ترتیب به مصاف 

بحرین، قطر و امارات خواهد رفت. ش�رکت سامس�ونگ الکترونیکس، به 
عنوان حامی رسمی مسابقات جام ملت های آسیا، به هواداران تیم ملی ایران 
جایزه می دهد. این شرکت برای تمام کس�انی که در روزهای بازی ایران و 
 Galaxy 4 و Galaxy Note روز قبل آن، اقدام به خرید یکی از گوشی های
S5 کنند، هدایایی در نظر گرفته است. به این ترتیب، کسانی که در روزهای 
24، 25، 28 و 29 دی ماه یکی از این دو گوشی را با گارانتی معتبر خریداری 
کنند، می توانند هدیه سامس�ونگ را دریافت کنند. خریداران برای اطلاع 

از گارانتی های معتبر سامسونگ می توانند با شماره 42132 مرکز خدمات 
مشتریان سامسونگ تماس بگیرند. همچنین می بایست برای دریافت هدیه 
خود در روز خرید محصول، با همراه داشتن کارت شناسایی و فاکتور مهر شده 
http:// فروشگاه، به یکی از غرفه های معتبر سامسونگ، که نشانی آنها در

www.samsung.com/iran/afc آمده، مراجعه و گوشی خود را در آنجا 

فعال سازی کنند. این طرح تا هر مرحله ای که تیم ملی فوتبال ایران موفق به 
صعود شود، ادامه خواهد داشت.

سامسونگ؛ حامی رسمی مسابقات جام ملت های آسیا ۲۰۱۵ 

نسل جدید تختخواب های هوشمند ال جی همراه صفحه نمایشی با انحنای دوگانه آمد ویندوز های جیبی از شرکت اینتل 

شرکت اسلیپ نامبر در نمایشگاه CES 2015 که در شهر لاس وگاس آمریکا در حال برگزاری است، اقدام به 
 )SleepIQ( »معرفی تختخواب های جدید خود برای کودکان کرد. این محصول جدید که »اسلیپ آی کیو
نام دارد، مانند نمونه بزرگسال آن، دارای سیستم مشاهده وضعیت خواب است. از مشخصات ویژه این محصول 
می توان به سیستم نمایش میزان راحتی خواب کودک برای کنترل والدین اشاره کرد. تختخواب مورد بحث در 
کنار بررسی ساعت های خواب، در زمان خروج کودک از تخت خواب خود یا انجام فعالیت های زیاد، به والدین 
هشدار می دهد. همچنین امکان تنظیم نرمی و سفتی تخت خواب و میزان برآمدگی آن همزمان با روند رشد 
کودک وجود دارد. در نظر داشته باش��ید که چراغ های تعبیه شده در قسمت زیرین تخت هنگام بیدار شدن 
کودک روشن می شوند. قیمت حدودی اسلیپ آی کیو مخصوص کودکان 1000 دلار تعیین شده است که از 

طریق سایت رسمی شرکت سازنده به فروش می رسد.

ال جی نیز چون سامس��ونگ به صفحه نمایش با حاشیه های انحنادار علاقه مند ش��ده و مدلی از آن را برای 
مشتریان خاص خود در حاشیه CES 2015 به نمایش گذاشته است. منبع خبر افزوده که این صفحه نمایش 
AMOLED هم اکنون آماده تولید انبوه است و شرکت هایی که به این صفحه نمایش علاقه داشته باشند 
می توانند با ال جی قرارداد امضا کنند. ش��نیده شده شیائومی ممکن اس��ت جزء نخستین مشتریان ال جی 
دیسپلی باشد. پیش تر در ماه دسامبر طرحی از یک فبلت شیائومی به نام Arch منتشر شد که دارای انحنایی 
در دو طرف صفحه نمایش بود و حالا گفته شده که این صفحه نمایش احتمالا توسط ال جی دیسپلی تأمین 
خواهد شد. البته این صفحه نمایش اندازه ای 6 اینچی و رزولوشن پایین اچ دی دارد که بعید است محصول نهایی 
نیز با این رزولوشن به مشتریان ال جی عرضه شود. حتی ممکن است ال جی در قدم بعد یک رزولوشن 2K یا 

حداقل 1080p از این صفحه نمایش ها را برای تولید LG G4 انحنادار وارد میدان کند.

شرکت »اینتل« )یکی از قطب های اصلی فن آوری در جهان( اقدام به ساخت یک درایو کوچک با سخت افزار 
کامپیوتری کرده است. اندازه کوچک این دستگاه به شما اجازه می دهد تا آن را در جیب خود قرار دهید. این 
محصول که »اینتل کامپیوت استیک« نام دارد، یک کامپیوتر کامل در ابعاد کوچک است. از مشخصات فنی 
این دستگاه می توان به پردازش��گر »اینتل اتم بی تریل« )Intel Atom Bay Trail(، »بلوتوث نسخه 4« 
)Bluetooth 4(، یک درگاه )USB( به عنوان منبع تغذی��ه، خروجی )HDMI(، دو گیگابایت حافظه رم 
و 32 گیگابایت حافظه داخلی اشاره کرد. اینتل کامپیوت اس��تیک همراه با جدیدترین نسخه سیستم عامل 
مایکروسافت یعنی »ویندوز Windows( »8.1 8.1( عرضه می شود. بدین معنا که شما می توانید نرم افزار های 
مرتبط به سیستم عامل مذکور را هم بر روی این دستگاه نصب کنید. مهم ترین نکته قابل توجه محصول، این 

است که با اتصال آن به یک مانیتور و به کمک یک ماوس و صفحه کلید، صاحب یک رایانه  رومیزی می شوید.

کوتاه از جدیدترین فناوری ها

»با محصول ما می توانید همیشه بدانید که چه کسی پشت در خانه شماست، حتی اگر 
در خانه نباشید.« این قولی است که طراحان زنگ هوشمند در Ring به شما می دهند. 
رینگ، یک سیستم زنگ در یا همان به اصطلاح آیفون خانگی است که به وای فای متصل 
است و به شما اجازه می دهد با استفاده از اسمارت فونتان با افراد مراجعه کننده به درب 
خانه صحبت کنید. رینگ، دارای یک دوربین با رزولوشن HD است و از طریق وای فای 
و اینترنت به اسمارت فون شما متصل می شود. هنگامی که یک مراجعه کننده این زنگ 
را به صدا در بیاورد، نوتیفیکیشنی برای شما ارسال می ش��ود و یک ویدئوی زنده از فرد 
 پشت در خانه برای شما ظاهر می شود. در نتیجه می توانید به آسانی با وی صحبت کنید.

The Ring همین حالا با قیمت 199 دلار راهی بازارهای فروش شده است.

 )Dell( »2015 در ش��هر لاس وگاس، شرکت »دل CES در ادامه برگزاری نمایشگاه
اقدام به معرفی نسل جدید مانیتور های خمیده خود کرده که در نوع خود جالب به نظر 
 )U3415W( و مدل )34 UltraSharp( می رسد. مانیتور جدید ش��رکت دل با نام
شناخته می شود. این محصول برای اولین بار در تابستان سال گذشته رونمایی شد. بر 
اساس اخبار منتشر شده، محصول مورد بحث در هفته آینده به بازار عرضه خواهد شد. 
از مشخصات فنی این محصول می توان به نسبت تصویر 21:9 با وضوح تصویر 1440 در 
3440، دو بلندگو با قدرت 9 وات، قابلیت پخش تصویر در چند مانیتور به طور همزمان 
و درگاه »اچ دی ام آی« )HDMI( اش��اره کرد. با توجه به مش��خصات مذکور، به نظر 

می رسد که این محصول گزینه خوبی برای علاقه مندان به بازی های رایانه ای است.

 تکنولوژی های نو 

خبر یک 

چگونه با لیست ایمیل مارکتینگ 
کار کنیم؟ 

احتمالا  شما هم از اینکه خیلی از افرادی که وارد وب سایت شما شده اند و 
عضو خبرنامه شما نمی شوند، نگران هستید.  ممکن است با یک تغییر ساده 
یک اتفاق بزرگ در این حوزه ایجاد شود.  در این مقاله چند روش ساده برای 

تغییر قابل توجه در عضو شدن افراد در خبرنامه شما پیشنهاد خواهم داد:

 پیشنهاد اول: به جای قرار دادن فرم عضویت در فوتر یا صفحه جدا، در 
تمام صفحات خود یک پاپ آپ زیبا ب��رای عضوگیری در خبرنامه خود قرار 
دهید. تحقیقات نش��ان داده است که این ش��یوه تا 99درصد میزان اعضا را 

افزایش می دهد.

 پیشنهاد دوم: یک PDF با محتوای مناسب برای دانلود رایگان در سایت 
خود قرار دهید و برای مجوز دانلود از خوانندگان خود درخواس��ت کنید که 

ایمیل خود را به شما بدهند.

 پیشنهاد سوم: وبینارهای رایگان برای مخاطبان خود راه اندازی کنید و  
از آنها بخواهید برای شرکت در این وبینار ها ثبت نام کنند.

 پیش�نهاد چهارم: در صفحات فیس بوک، اینس��تاگرام و گوگل پلاس 
خود از کاربران خود بخواهید که ب��رای دریافت خبرنامه آدرس ایمیل خود 

را به شما بدهند.

 پیشنهاد پنجم: به لیست شماره موبایل های مشتریان خود پیامک زده 
و از آنها بخواهید برای دریافت خبرنامه های هفتگی شما ایمیل خود را برای 

شما پیامک کنند.

 پیشنهاد شش�م: آموزش های رایگان یک هفته ای در سایت خود قرار 
داده و با استفاده از autoresponder راه اندازی کنید و از کاربران بخواهید 

در این آموزش ها ثبت نام کنند.

 پیشنهاد هفتم: با ثبت نام در خبرنامه یک کوپن تخفیف 10 درصد  به 
ایمیل کاربر خود ارسال کنید.

منبع : سایت کارزار

پس از اعلام تولید مرورگر جدیدی توسط مایکروسافت با نام رمز 
اس��پارتان، روز به روز جزئیات جدیدی از آن در اینترنت منتش��ر 
می ش��ود. در زیر می توانید از آخرین جزئیات منتش��ر شده باخبر 
ش��وید. در روزها و هفته ه��ای اخیر، اخبار و جزئی��ات جدیدی از 
مرورگر جدید مایکروس��افت با نام رمز اس��پارتان شنیده شده که 
گفته می ش��ود یکی از بخش های کلیدی ویندوز 10 خواهد بود. 
این هفته وبسایت BGR نیز با انتشار اسکرین شاتی از این مرورگر 
)اسکرین شات به گفته فولی تقلبی است( خبر داد که اسپارتان با 
سرویس دستیار دیجیتالی مایکروسافت، کرتانا هماهنگ خواهد 

بود. یکی از منابع مطلع نیز در گفت وگو با خبرگزاری فولی این خبر 
 The Verge را تایید کرده و تام وارن، نویسنده مشهور وبسایت
نیز بر این خبر صحه گذاش��ته اس��ت. با توجه به حضور کرتانا در 
بطن ویندوز 10، هماهنگ س��ازی کرتانا با اس��پارتان بسیار قابل 
توجیه است، به خصوص در گوشی های هوش��مند که استفاده از 
دستورات صوتی برای ورود به وبس��ایت های خاص یا چک کردن 
اخبار و اطلاعات بس��یار کارایی دارد. تام وارن همچنین می گوید 
که در اس��پارتان قابلیتی قرار داده ش��ده که می توان با استفاده از 
استایلوس بخشی از یک صفحه وب را جدا کرد، توضیحات اضافه 
ای به آن افزود و سپس برای دیگران ارسال کرد. این یادداشت ها 
بر روی وان درایو نیز ذخیره می شوند تا بتوان از طریق پلتفرم های 
گوناگون به آن دسترسی داشت. به گفته وارن، اسپارتان به کاربران 
اجازه می دهد که تب ها را هر طور که تمای��ل دارند در گروه هایی 
قرار داده و بدین ترتیب تب های کاری و شخصی را از یکدیگر جدا 

کنند. منبع خبری فولی هم تایید کرده که احتمالا قابلیتی چون 
Grouped Tabs در اس��پارتان قرار داده می ش��ود تا کاربران 
درک بهتری از لینک های جمع آوری شده خود داشته باشند. این 
منبع همچنین افزوده که ممکن است بتوان در هر گروه از تب ها، 
تب های جدیدی باز کرد تا کارهایی چون مقایسه میان قیمت های 
یک جنس بدون رفت و برگشت میان تب ها انجام شود. همچنین 
برد سامز، نویسنده وبس��ایت Neowin چند روز پیش تصاویری 
از ورژن اولیه اس��پارتان منتش��ر کرد. یکی از مناب��ع فولی اصالت 
این تصاویر را تایید کرده و گفته که از دی��د یک کاربر، اینترفیس 
اسپارتان چنین نمایی خواهد داشت. هر چند این منبع تاکید کرده 
که با توجه به اینترفیس کاملا جدیدی که این ویندوز 10 خواهد 
داشت، س��خت بتوان ورژن نهایی این مرورگر را به تصویر کشید. 
برد سامز می گوید که اسپارتان جایگزین ورژن »مدرن« اینترنت 
اکسپلورر خواهد شد که بخشی از ویندوز 8 بود. تام وارن نیز تایید 

کرده که اسپارتان یک اپلیکیش��ن ویندوز استور خواهد بود که از 
طریق استور مایکروسافت قابل دانلود است. در حال حاضر اینترنت 
اکس��پلورر از اپلیکیش��ن های ویندوز 8 یا ویندوزفون محس��وب 
نمی شود و کاربران آن را از طریق ویندوز استور یا ویندوزفون استور 
دریافت نمی کنند، بلکه جزئی از پلتفرم سیستم عامل ویندوز است. 
با تبدیل اسپارتان به یک اپلیکیشن ویندوز استوری، مایکروسافت 
آپدیت آن را راحت تر و سریع تر انجام خواهد داد. البته وارن و فولی 
هر دو خبر داده اند که اینترنت اکسپلورر کماکان در ویندوز 10 و به 
عنوان یکی از انتخاب های کاربران وجود خواهد داشت. فولی دلیل 
استفاده از موتور رندرینگ Trident در این سیستم عامل را نیز 
کمک به هماهنگ س��ازی هر چه بیشتر مرورگر جدید با محتوای 
وبسایت ها اعلام می کند. در این حالت اگر اس��پارتان وبسایتی را 
تش��خیص دهد که برای ورژن های قدیمی IE نوش��ته ش��ده، از 

Trident برای رندر این وبسایت استفاده می کند.

اسپارتان، پیشرفته ترین مرورگر مایکروسافت خواهد بود

در مورد جایگزین اینترنت اکسپلورر بیشتر بدانید
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همیشه بدانید که لپ تاپ خود را کجا گذاشته اید و تا از 2
استحکام محل قرارگیری آن مطمئن نشده اید، مکان را ترک 

نکنید.

    در هنگام بستن لپ تاپ، دقت کنید! گذاشتن مداد یا خودکار، 
و حتی در برخی موارد کاغذ بر روی کیبورد لپ تاپ، و کمی  بی 

حواسی ممکن است به صفحه نمایش صدمه ی دائمی بزند.

در هنگام وصل یا قطع کردن کابل شارژر، توجه داشته باشید که 
از سیم آن را نکشید تا فیش آن کنده نشود.

سی دی یا دی وی دی را درون درایو نوری رها نکنید و پس 
از استفاده آن را خارج کنید. درایو نوری لپ تاپ، یکی از 
حساس ترین قطعات آن است و به راحتی خراب می شود.

    توجه داشته باشید که در هنگام جابه جایی از کیف یا کوله 
استفاده کنید تا از صدمات احتمالی جلوگیری شود. همیشه 
لپ تاپ را با کیف یا کوله در داخل ماشین قرار دهید و بدون 
محافظ روی صندلی عقب رها نکنید.

   با لپ تاپ خود با ملایمت رفتار کنید. ضربه، تکان های شدید و یا 
افتادن دستگاه می تواند به غیر از صدمات فیزیکی به دستگاه، 
خسارات جبران ناپذیری به هارددیسک وارد آورد. از قرار دادن 
لیوان چای یا آب در کنار لپ تاپ خودداری کنید؛ زیرا یک لحظه 
غفلت ممکن است باعث ریختن و نفوذ مایعات شود.

مطمئن باشید که نرم افزار متناسب با قدرت سخت افزاری 
لپ تاپ را روی دستگاه نصب می کنید تا فشار بیش از حد به 
قطعات سخت افزاری وارد نشود.

هنگامی که دسترسی به برق شهری دارید، از باتری استفاده 
نکنید و بعد از شارژ کامل باتری، آن را از دستگاه جدا کنید.

به صورت مرتب به دستگاه رسیدگی کنید. درایورهای قطعات 
را به روز نگه داشته و از نرم افزارهای مرتب سازی فضای 
هارددیسک و مدیریت سرویس های ویندوز کمک بگیرید.

با استفاده از کنترل پنل ویندوز، میزان انرژی مصرفی را 
تنظیم کنید تا به سلامت قطعات الکترونیکی دستگاه، 
مخصوصا باتری کمک کنید.
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نوکیا 215 مایکروسافت عمری یک ماهه دارد اپل واچ دقیقا چه زمانی وارد بازار می شود؟ نشانه های حیات به اچ تی سی بازگشت

گوشی جدید نوکیا 215 مایکروس��افت برای افرادی تولید ش��ده که انتظار عملکرد گوشی های هوشمند را 
ندارند و تنها یک گوشی با حداقل امکانات جدید و دوام باتری بالا می خواهند. گوشی جدید مایکروسافت با 
نام نوکیا 215 دارای عمری یک ماهه است. این گوش��ی 29 دلار دارد قیمت گذاری شده و در ماه های آینده 
در اروپا، خاورمیانه، آفریقا و آسیا به فروش خواهد رسید. همچنین نوکیا 215 برای افرادی که مدام در سفر 
 هستند و به منبع مداوم انرژی دسترسی ندارند می تواند بسیار مفید باشد. این گوشی به سیستم نرم افزاری

 Nokia Series 30+ مجهز اس��ت؛ پلتفرمی نرم افزاری که قادر است تمامی اعمال خود را با یک با شارژ تا 
یک ماه ادامه دهد.این گوشی ورژنی دو سیم کارته نیز دارد. استفاده از مدل تک سیم کارت می تواند عمر باتری 
29 روز را در حالت استندبای برای گوشی همراه داشته باشد. استفاده از مدل دو سیم کارت، عمر باتری را به 

21 روز با 20 ساعت مکالمه، 50 ساعت پخش موسیقی یا 45 ساعت گوش دادن به رادیوی FM می رساند. 

اپل پس از معرفی اپل واچ، مکررا اعلام داشته که این ساعت را در اوایل سال 2015 به بازار می فرستد و از ذکر 
جزییات دیگر پرهیز کرده است. اما حالا یکی از وبسایت های معتبر خبر دقیق تری از زمان ارائه این ساعت داده 
است. مارک گرمن از نویسندگان وبسایت 9to5Mac خبر داده که اپل در ماه مارس امسال وارد بازار خواهد 
شد و مقدمات عرضه آن در فروشگاه ها نیز از اواسط فوریه آغاز می شود. به نقل از گرمن، اپل هم اکنون مراحل 
پایانی تنظیمات نرم افزاری این ساعت را می گذارد و در چند ماه اخیر در حال کار بر روی بهبود عمر باتری و 
سیستم شارژ القایی آن بوده است.وی البته اشاره کرده که این برنامه کنونی اپل است و ممکن است بعدا تغییر 
کند. اما باید توجه داشت که ماه مارس تقریبا آخرین ماهی است که با بازه زمانی اعلام شده اپل یعنی » اوایل 
2015« سازگاری دارد و ممکن اس��ت به تعویق انداختن بیشتر عرضه اپل واچ به بروز مشکلاتی منجر شود. 

همچنین شنیده شده که مدل طلایی آن نیز با قیمت 1000 دلار عرضه خواهد شد.

وبسایت بلومبرگ خبر دادکه کمپانی اچ تی سی بالاخره پس از سه سال، در س��ه ماهه گذشته با رشد فروش 
و درآمد سال به سال مواجه شده است. این کمپانی تایوانی در س��ال قبل تعدادی اسمارت فون میان رده را به 
بازارهای در حال توسعه چون هند فرستاده بود و حالا مزد این سیاست را در افزایش درآمدهای خود دیده است.

گزارش جدید نشان می دهد اچ تی سی در سه ماهه چهارم سال 2014 میلادی، فروشی 1.5 میلیارد دلاری داشته 
که رشدی 156 میلیون دلاری نسبت به سه ماهه چهارم 2013 با فروشی 1.34 میلیارد دلاری است. اچ تی سی 
با وجود کسادی بازار و کناره گیری مدیران ارشدش، در سال های اخیر تلاش بسیاری برای حضور پرقدرت در 
بازار اسمارت فون داشته است. حال تولید محصولات میان رده سبب شده تا این کمپانی جایگاه قابل توجهی در 
میان محصولات گران قیمت اپل و سامسونگ و محصولات ارزان قیمتی چون شیائومی پیدا کند.سود عملیاتی 

این کمپانی تایوانی نیز رشد را نشان می دهد.  

 IT دانستنی های

با ارزش ترین استارت آپ دنیا کدام است؟

کی میتونه شیائومی رو بگیره؟

ظاهرا هیچ چیزی نمی تواند جلوی رش��د روزافزون ش��یائومی را 
بگیرد. این ش��رکت چینی اخیرا با جذب س��رمایه ای 1.1 میلیارد 

دلاری توانسته دوباره توجه کارشناسان را به خود جلب کند.
 آقای Bin Lin، از موسسان و رییس فعلی شیائومی در جدیدترین 
پست صفحه فیس��بوکش با تایید این جذب س��رمایه 1.1 میلیارد 
دلاری، گفته است که اکنون ارزش این شرکت به 45 میلیارد دلار 

رسیده است.
 شیائومی که از آن به عنوان » اپل چین« هم یاد می شود، در سال 
2010 تاسیس شد و توانست در عرض چهار سال آن چنان پیشرفت 
کند که گارتنر در آخرین گزارش خود، شیائومی را به عنوان برندی 
که جایگاه سوم دنیا را در فروش تلفن های هوشمند در اختیار دارد 

معرفی کرد.
 این ش��رکت با عرضه محصولات با کیفیت بالا و ب��ا قیمتی کاملا 
رقابتی و پایین تر از س��ایر تولیدکنندگان و همچنین با در اختیار 
داشتن بازار چین که پس از آمریکا، بزرگ ترین اقتصاد دنیا به شمار 
می رود، اکنون توانسته در رده برترین استارت آپ های وال استریت 
ژورنال مقام اولی را از آن خود کند و حتی Uber )موسس��ه کرایه 

اتومبیل محبوب آمریکایی( را پشت سر بگذارد. 
در چارت آنلاینی که وال استریت ژورنال برای این منظور و با عنوان 
»باش��گاه میلیارد دلاری ها« تدارک دیده اس��ت، هم اکنون برای 
 Uber ارزشی برابر 46 میلیارد دلار برآورد شده و ارزش Xiaomi
را 41.2 میلیارد دلار تخمین زده اند. در حال حاضر ارزش شیائومی، 
سه برابر ارزش شرکت هم وطن چینی اش Lenovo، تولید کننده 
برتر کامپیوترهای شخصی دنیاست. ارزش شیائومی در سال 2013 
تنها 10 میلیون دلار بوده است؛ یعنی این شرکت توانسته در عرض 

یک سال ارزش خود را چهار برابر کند.
 از آنجایی که شباهت های بسیار زیادی بین محصولات شیائومی 
)موبایل و تبلت( با محصولات شرکت Apple وجود دارد، جانی آیو 
طراح ارشد اپل، به صورت لفظی شیائومی را به »سرقت« و »تنبل 

بودن« متهم کرد. 
اما هیوگو بارا، نایب رییس ش��یائومی و از مدیران س��ابق گوگل در 
دفاع از کارمندانش گفت: در حالی که طراحان شیائومی از چیزهای 

بسیاری الهام می گیرند، اما شیائومی یک کپی کار نیست.
 البته شیائومی برخلاف اپل، از هر دستگاهی که می فروشد سودی 
آن چنانی کسب نمی کند و با در نظر گرفتن این حقیقت، دستاورد 
کنونی ش��یائومی س��تودنی اس��ت. آقای لین همچنین در پست 

فیسبوکی اش گفته است:
ما برای ادامه دادن اینکه نوآوری را به دس��ت همگان برسانیم تلاش 
می کنیم، با این ه��دف که دس��تگاه هایی با کیفی��ت و کارایی بالا 
و رابط کاربری )ی��وزر اینترفیس( خوبی تولید کنی��م. او در ادامه از 
معرفی پرچمدار بع��دی در ژانویه 2015 خبر داده اس��ت. البته هم 
 اکنون عکس هایی از نس��خه مش��کی تلفن هوش��مندی موسوم به 

Xiaomi Mi5 به اینترنت درز کرده است.
شیائومی بر اساس نقشه راهی که برای خود متصور است، برای فروش 
60 میلیون دس��تگاه گوشی هوشمند در س��ال 2015 برنامه ریزی 

کرده است. 

با دو اپلیکیشن کاربردی آشنا شوید 

م�وبایل ه�ایتان را تج�هیز ک�نید !

نوشیدن آب قبل از هر وعده غذایی متابولیسم بدن را بالا برده و کمک می کند تا احساس سیری کنید.آخرین خبرها |

ایسوس و دوگوشی 
هوشمند  دیگر

عشاق ثبت سلفی 
خوشحال اند

Vibe Xtension Selfie Flash لنوو، فلاش��ی اس��ت که علاقه مندان ثبت سلفی 
مدت هاست در انتظار آن هس��تند. این گجت به جک هدفون گوش��ی اندرویدی شما 
متصل می شود و نقش فلاش دوربین جلو را برای شما بازی می کند. این فلاش مخصوص 
سلفی از هشت LED تشکیل شده که در یک محفظه فلزی جای گرفته اند و با دکمه 
پشتی آن نیز می توان از خود سلفی گرفت. لنوو می گوید که این فلاش با اتصال به جک 
هدفون تمامی دستگاه های اندرویدی قابل استفاده است، اما به نظر با آیفون 6 پلاس و 
 Vibe Xtension Selfie نکسوس 5 سازگاری ندارد. لنوو می گوید که یک بار شارژ
Flash برای ثبت 100 سلفی کافی است. قیمت این فلاش س��لفی 29 دلار است و از 

همین بهار وارد بازار می شود.

سال گذشته شرکت » ایس��وس« )ASUS( خط تولید گوشی های هوشمند سری »زن 
فون« )ZenFone( را راه اندازی کرد. امس��ال هم ایس��وس با رونمایی از دو مدل جدید 
از سری گوشی های موردبحث با عناوین »زن فون ZenFone( »2 2( و »زن فون زوم« 
)ZenFone Zoom( پا به نمایشگاه CES 2015 )یکی از بزرگ ترین رویدادهای فناوری 

در جهان که در شهر لاس وگاس آمریکا در حال برگزاری است( گذاشت.
سیستم عامل دوگوشی هوشمند جدید ایسوس، اندروید 5.0 یا همان »آب نبات چوبی« 
)Lollipop( است. در نظر داشته باشید که مدل Zoom از این دو محصول دارای دوربین 
عکاسی قوی تری نسبت به دیگر مدل مشابه خود است.  همچنین دوربین مدل زوم دارای 

لرزش گیر تصویر هم هست. 
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 ردپای پیام های مشکوکتان را پاک کنید 
آنسا اپلیکیش��ن پیام رس��ان جدیدی اس��ت که امکان پاک کردن پیام ها را پس از ارسال در 
اختیار کاربران ق��رار می دهد. در صورتی ک��ه علاقه ای به باقی ماندن پیام های ارس��الی روی 
گوشی هوش��مند یا تبلت طرف مقابلی که با آن گفت وگو می کنید، نداش��ته باش��ید، با فعال 
 کردن قابلیت Off The Record پیام ها 60 ثانیه پس از خوانده ش��دن توسط کاربر مقابل، 
به صورت خودکار پاک می ش��وند.اما این تنها قابلیت آنس��ا نیس��ت. در صورتی که به صورت 
ناخواسته و در حالت غیرفعال بودن Off The Record نیز پیامی را ارسال کنید، می توانید 
به راحتی آن را پاک کنید. قابلیت Sync Deletion امکان پاک کردن پیام های ارسال شده را 
از روی گوشی هوشمند شما، طرف مقابل و سرور های آنسا به راحتی ممکن می کند. یکی دیگر 
از قابلیت های این اپلیکیشن که ش��خصیت کارتونی کارآگاه گجت را یادآوری می کند، امکان 
ارسال پیام های خود منهدم کننده است. با استفاده از این قابلیت می توان انواع ویدئوها و تصاویر 
را با قابلیت پاک شدن خودکار از گوشی  مخاطب مقابل ارسال کرد.  از جمله  قابلیت های دیگر 
این اپلیکیشن می توان به ویرایش خودکار تصاویر در زمان ارسال اشاره کرد. با این قابلیت آنسا 
به صورت خودکار فیلترهایی را روی تصویر ارسال شده 
اعمال می کند. امکان جس��تجو در میان 
تصاویر و ویدئوهای گ��وگل نیز بدون 
نیاز به ترک اپلیکیشن فراهم شده تا 
کاربر با تمرکز روی گفت وگوی خود 
به ارس��ال تصاویر و ویدئوها بپردازد. 
آنسا به دلیل فلسفه  توسعه  خود که بر 
مبنای حفظ حریم خصوصی کاربران 
اس��ت، ایجاد چت های گروهی را در 
اپلیکیشن و سرویس خود نگنجانده 
است. این اپلیکیشن به صورت رایگان 
برای اندروید و iOS منتشر شده است. 
هنگام اجرای اپلیکیش��ن باید در این 
سرویس ثبت نام کرد. پروسه  ثبت نام 
همچون سایر اپلیکیشن های پیام رسان 
شامل وارد کردن شماره  تلفن و دریافت 
کد فعال سازی است. با ورود به محیط 
اصلی و جستجو در لیست مخاطبان و 
دوستان فیس بوک، می توان با افرادی 
که از این سرویس استفاده می کنند، به 

گفت وگو نشست.

امروزه توجی��ه بس��یاری از افراد ب��رای ورزش 
نکردن کمبود وقت برای مراجعه به س��الن های 
ورزشی اس��ت. نبود برنامه  ورزش��ی مناسب نیز 
انگیزه  لازم را ب��رای انجام حرکات ورزش��ی در 
منزل ایجاد نمی کند، حال آنک��ه BodBot را 
می توان یک مربی کاربلد برای راهنمایی ش��ما 
در تم��ام زمینه ه��ای ورزش��ی خواند.می توان 
BodBot را یک��ی از اپلیکیش��ن های خ��وب و 
کارب��ردی در زمینه  تناس��ب ان��دام خواند. این 
اپلیکیش��ن تنها به جمع آوری داده های حاصل 
از سنسور های گوشی هوشمند یا دست بندهای 
هوشمند نمی پردازد، بلکه می توان با استفاده از 
این اپلیکیشن هدفی را انتخاب کرد و با تمرینات 
ارائه شده توسط این اپلیکیش��ن، برای رسیدن 
به هدف م��ورد نظر ک��ه می توان��د تقویت توده  
ماهیچه ای بخشی از بدن یا کاهش وزن از طریق 
سوزاندن چربی های اضافه باشد، دست یافت. این 
اپلیکیشن علاوه بر ارائه  برنامه  ورزشی، کاربران 

را در زمینه  برنامه  غذایی نیز راهنمایی می کند.
 البته این بخش از اپلیکیش��ن نیازمند پرداخت 
 iOS آبونم��ان ماهیانه برای کارب��ران اندروید و
اس��ت، کارب��ران ویندوزف��ون می توانن��د این 
اپلیکیش��ن را برای یک س��ال به صورت رایگان 

مورد استفاده قرار دهند. 
علاوه بر ارائه  برنامه  ورزشی و غذایی، در صورتی 
که یکی از دس��ت بند های هوش��مند FitBit یا 
Jawbone را در اختیار داشته باشید، می توانید 
با اتصال آن به اپلیکیشن، اطلاعات دریافتی را نیز 

وارد برنامه کنید. 
BodBot ع��لاوه ب��ر ارائ��ه  برنام��ه  ورزش��ی، 
توضیحاتی را نیز به همراه ویدئویی برای آموزش 
صحیح حرکت در اختی��ار کاربران قرار می دهد 
تا به روش��نی کاربر را در انجام حرکات ورزشی 
راهنمایی کن��د. به واقع می ت��وان BodBot را 
یکی از کامل ترین اپلیکیشن های ورزشی خواند 

که تاکنون در بخش زوم اپَ به آن پرداخته ایم.
با وجود این اپلیکیش��ن به صورت رایگان برای 
هر س��ه پلتفرم اندروی��د، iOS و ویندوزفون 
ارائه شده، اما برای استفاده از تمام امکانات آن 
که ش��امل دریافت برنامه  غذایی نیز می شود، 
بای��د آبونم��ان ماهیان��ه  آن را پرداخ��ت کرد، 
البته براس��اس اطلاعات موجود در صفحه  این 
اپلیکیش��ن در فروش��گاه ویندوزفون، کاربران 
پلتفرم مایکروسافت می توانند برای یک سال، 
آن را با تمام امکانات به صورت رایگان استفاده 
کنند. در قسمت تنظیمات اپلیکیشن می توان 
مش��خصات فیزیکی خود را وارد کنید. انتخاب 
هدف نی��ز یکی از مهم ترین مواردی اس��ت که 
می تواند هدف ش��ما را از ورزش کردن روشن 
کن��د. از جمله  اهداف م��ورد نظ��ر می توان به 
کاه��ش وزن، افزای��ش توده  ماهیچه، کس��ب 
فیزیک ب��دن بازیکن��ان بس��کتبال، فوتبال یا 
ورزش برای س��لامتی اش��اره ک��رد. همچنین 
BodBot ای��ن ام��کان را در اختی��ار کارب��ر 
می گذارد تا روزهای مورد نظر خود را نیز برای 

ورزش انتخاب کند. 
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 مربی ورزش شما 
در موبایلتان است

چند هفته پی��ش بود که ب��ه مطلبی ب��ا عنوان   
»میکروس��کوپ ت��ک لن��زی آریا قاب��ل نصب 
ب��ر روی موبایل« برخ��ورد کردم. ای��ن موضوع 
واقعا برایم جای س��وال داش��ت. یعن��ی چی میکروس��کوپی تنها 
با یک لن��ز؟! وقت��ی تحقیقات��م رو کمی بیش��تر ک��ردم مطالب 
 و ویدئوهای��ی رو در آپ��ارات پی��دا ک��ردم ک��ه ش��خصی ب��ه نام 
روح الله ش��ریفی - که مخترع این محصول ب��وده- توضیحاتی در 
مورد محصول��ش داده بود.وقتی به س��ایتش ه��م مراجعه کردم 
 دیدم مزایای زیادی را برای این محصول قید کردن. چون قیمتش 
فوق العاده مناس��ب بود )35 هزار تومان( یکی سفارش دادم. بعد 
چند روز که محصول به دس��تم رس��ید در نگاه اول خیلی تعجب 
کردم. چه بسته کوچولویی؟! وقتی بازش کردم دیدم یه چیز خیلی 
کوچولوتر هم به نام میکروس��کوپ توی بسته هس��ت. واقعا کل 
میکروسکوپ همین؟ پس اون لوله میکروسکوپ، منبع نوری و ... 

 کجان؟! میکروسکوپ رو برداشتم و طبق آموزش سی دی نگاهی به
 نمونه ها انداختم. جمله ای که تو اولین نگاه گفتم این بود: »واقعا 
فوق العاده است«. حس دیدن سلول ها تنها با یک لنز خیلی برام 
جذاب بود. من قبلا هم با میکروس��کوپ خیل��ی کار کرده بودم. 
پروسه خسته کننده تنظیم واقعا با این میکروسکوپ حذف شده 
بود. کیفیت تصاویر واقعا نس��بت به میکروس��کوپ های معمولی 
بالاتر بود. من نمیدونم چرا اما خودشون تو سایتشون نوشته بودن 
به خاطر تک لنزی بودن میکروسکوپ هس��ت. بعد از نگاه کردن، 
میکروسکوپ رو روی موبایلم نصب کردم. )طبق ویدئوی آپارات – 
البته کاش تو سی دی هم این توضیح بود( نحوه اتصالش یکم برام 

عجیب بود. کاش کمی تو این موضوع بیشتر کار میکردن. 
مساله خیلی جذاب این بود که شش ماه پیش دوستم یکی از این 

گجت های موبایلی میکروسکوپ خریده بود )170 هزار تومان(. 
وقتی تصاویر رو با اون مقایسه کردم چیزی بین اسباب بازی و یک 

وسیله حرفه ای بود. 
چون منظ��ور اون گجت از بزرگنمایی تنها چی��زی جزیی در حد 
20 برابر بود، اما تو این میکروس��کوپ ش��ما دقیق��ا تصویری رو 
می دیدین که یک میکروس��کوپ حرفه ای نش��ون می داد. حتی 
شفاف تر از اون. در س��اخت این میکروسکوپ بنابر ادعای مخترع 
از فناوری میکرولنز اس��تفاده ش��ده. مخترع ادعا میکنه توس��ط 
فناوری تراش لیزری تونس��ته میکرولنزهایی رو با س��ایز بس��یار 
کوچک و دیوپترهای بس��یار ب��الا از 650 ت��ا 5000 تولید کنه. 
 همچنین فعلا فقط نسخه 650 دیوپتر اون به تولید انبوه رسیده و 
قابل خرید هست. در آینده نیز قراره محصولاتی مانند میکروسکوپ 
انعکاسی، تلسکوپ و دوربین شکاری نیز با این فناوری تولید بشه. 
البته با سایز بسیار بس��یار کوچک ! ما به شما پیشنهاد می دهیم 
که این محصول را بررس��ی کنید.شاید تونس��تیم از یک مخترع 

حمایت کنیم! 

 بررسی یک گجت ایرانی
میکروسکوپ قابل نصب بر روی موبایل چیست؟

  فاطمه
 نویدی
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

یا مرگ یا زندگی با گوشی هوشمند نسل جدید ماشین لباسشویی های LGرسید کامپیوتر های»دیوانه وار«  هم آمدند

زندگی کردن بدون گوشی ها و گجت های هوشمند برای بسیاری از افراد غیر ممکن شده است. این در حالی 
است که بررسی های جدید محققان انگلیسی نشان می دهد که از هر10فرد، شش نفر نمی تواند بدون دسترسی 
به اینترنت و یا گوشی هوشمند روز خود را سپری کند. بیش از یک سوم شرکت کنندگان برای آغاز روز خود 
به قهوه نیاز دارند. همچنین بیش از دو سوم افراد 1۶ تا ۲۴ ساله گوشی هوشمند را در اولویت زندگی خود قرار 
داده اند و یک سوم از مردان نمی توانند بدون خودروی شخصی خود زندگی کنند. بنابراین نیازهای ضروری 
زندگی جای خود را به جای آب، غذا و سقفی برای زندگی به گوشی های هوشمند، قهوه و ...داده است. به گفته 
محققان نیازهای ضروری زندگی در کشور انگلستان شامل موارد دسترسی به اینترنت، گوشی های هوشمند ، 

خوردن قهوه و گرفتن دوش آب گرم است.

این دستگاه قابلیت شست وشوی دو س��ری لباس را به طور همزمان دارد. ماشین لباسشویی جدید ال جی از 
فن آوری »سیستم شست وشوی دوقلو« )Twin Wash System( بهره می برد. این دستگاه دارای دو مخزن 
است که علاوه بر بخش اصلی و البته بزرگ تر آن؛ می توان از محفظه کشویی اش که در قسمت پایین قرارگرفته، 
 برای شست وشوی س��ری دوم لباس ها به طور همزمان با مخزن اصلی اس��تفاده کرد. ال جی در ادامه افزود: 
» هدف اصلی ما از ساخت این دستگاه، بالا بردن دقت شست وش��وی لباس های ظریف و حساس تر همراه با 
تنظیماتی خاص و ویژه  است«.همچنین این شرکت مدعی است که با سیستم هوشمند جدید به کاررفته در 
این محصول؛ هنگام بروز مشکل درروند کاری دستگاه، به سرعت و به صورت خودکار برطرف خواهد شد تا از 

بروز مشکلات آتی جلوگیری شود. 

بعید می دانیم نمونه ای چون کامپیوتر Fang Trinity کمپانی س��ایبر پاور را دیده باشید. به واقع می توان 
آن را بیش از یک کامپیوتر، س��فینه ای فضایی و یا به قول P30World یک کلاهک هسته ای دانست. ابتدا 
مش��خصات این کامپیوتر را مرور کنیم: یک پردازنده چهار گیگاهرتزی اینتل ۴790K Core i7 با سیستم 
س��رمایش لیکوئیدی، مادربورد گیگابایت Mini-ITX Z97، پنج حافظه اس اس دی، یک هارد درایو 3.5 
اینچی، درایو بلوری، پاور فول سایز 500 واتی و یک کارت گرافیک فول سایز جی تی اکس 980 انودیا. تمامی 
قطعات Fang Trinity در هر یک از این محفظه ها قرار داده شده و به وسیله یک تنه یا محور مرکزی به یکدیگر 
متصل ش��ده اند. یکی از این محفظه ها مادر بورد، پردازنده مرکزی و خنک کنن��ده را در خود دارد، یکی دیگر 

PSU و بیشتر حافظه ها، و محفظه آخر نیز کارت گرافیک و سه حافظه اس اس دی را در خود جای داده است.

مشاوره خرید 

راهنمای خرید لپ تاپ
 لپ تاپ ها در طیف گس��ترده ای از اندازه ها، ویژگی ها و قیمت ها موجود 
هس��تند و از این رو انتخاب یک مدل ایده آل می تواند به تصمیمی چالش 
برانگیز مبدل ش��ود. بر همین اس��اس،پیش از خرید بای��د نیازهای خود را 
شناسایی کنید. از این هفته چند راهنمایی کلی برای انتخاب لپ تاپی مناسب 

را ارائه می کنیم.

انتخاب سیستم عامل: مک، ویندوز یا کروم؟ 
OS کروم  

سیستم عامل کروم به طور معمول در دستگاه های سبک وزن و ارزان قیمت 
به کار گرفته می شود. کروم OS ساده ترین و امن ترین سیستم عامل محسوب 
می شود. البته استفاده از این سیستم عامل ممکن است احساس محدودیت را 
در کاربر ایجاد کند؛ زیرا برای بهره مندی از بیشینه قابلیت های آن باید اتصال 
دائمی به اینترنت پر سرعت داشته باشید. اپلیکیشن های آفلاین اندکی برای 
این سیستم عامل در دسترس هستند و نمونه های موجود نیز همواره خوب 
کار نمی کنند.از آنجایی که سیستم عامل کروم اساسا یک مرورگر محسوب 
می شود، آلودگی آن به بدافزار یا ویروس ها بعید است. اگر به دستگاهی برای 
وبگردی، خواندن ایمیل، حضور در شبکه های اجتماعی و انجام گفت وگوهای 
آنلاین نیاز دارید، کروم بوک ها گزینه هایی ارزان قیمت با قابلیت حمل و نقل و 

بالا و طول عمر باتری طولانی محسوب می شوند.

  ویندوز 8.1
لپ تاپ های ویندوزی به طور کلی گزینه های مقرون به صرفه تر نسبت 
به مک بوک های اپل هستند و دامنه گس��ترده تر از طراحی ظاهری را 
ارائه می کنند. مایکروس��افت و ش��رکای تجاری آن به کاربران امکان 
اس��تفاده از لپ تاپ هایی با نمایشگرهای لمس��ی و طراحی های قابل 
تبدیل را می دهند که به راحتی لپ تاپ را تبدیل به یک تبلت می کنند.

رابط کاربری نس��خه جدید ویندوز برای کار با نمایشگرهای لمسی و 
اپلیکیشن های لمس محور طراحی شده و ظاهری کاشی مانند دارد. 
ویندوز 8.1 از حالت دس��کتاپ نیز س��ود می برد تا اگر ظاهر گذشته 
سیستم عامل ویندوز را ترجیح می دهید از آن استفاده کنید. برخی لپ 
تاپ های ویندوزی ویژگی های کس��ب و کار پسند مانند احراز هویت 

بیومتریک و کارت هوشمند را ارائه می کنند.

  اپل OS X یوسمیت
مک بوک های اپل از سیس��تم عامل اختصاصی این ش��رکت استفاده 
می کنند. مک بوک ها ویژگی هایی مشابه با سیستم عامل iOS مانند 
»لانچ پد« برای اپلیکیشن ها، ژست های چند لمسی و توانایی دریافت 
تماس تلفنی از آی فون را در اختیار کاربر قرار می دهند. از نظر طراحی 
صنعتی مک بوک های اپل به راحتی می توانند بسیاری از لپ تاپ های 
ویندوزی را پشت سر بگذارند. البته برای خاص بودن باید قیمت بالای 

مک بوک های اپل را نیز پرداخت کنید.

منشأ بیشتر نمک موجود در رژیم غذایی ما،  از نمک افزوده شده به غذا در هنگام آماده سازی آن است.آخرین خبرها |

 یک شبکه اجتماعی 
مو سیقی

 یک هارد دیسک 
سه ترابایتی

توشیبا برای اولین بار هارددیس��ک های ۲.5 اینچی خود را با ظرفیت سه ترابایت 
روانه  بازار می کند. براس��اس اطلاعات منتشر ش��ده، این کمپانی با بهبود فناوری 
PMR ی��ا فناوری ضب��ط مغناطیس عمودی، موفق ش��ده تا ظرفی��ت هریک از 
دیسک های مورد استفاده را به 750 گیگابایت افزایش دهد که در مجموع ظرفیت 
کل چهار دیسک مورد استفاده به سه ترابایت رسیده است. این درایو برای استفاده 
در فضای محدود با نیاز به فضای ذخیره سازی با ظرفیت بالا، بهترین گزینه است.

ظرفیت بالا درکنار حجم کمتر تنها مزایای این هارد نیس��ت؛ چراکه انرژی مورد 
نیاز این هارد نیز کاهش یافته است. این هارددیسک انرژی کمتری را در مقایسه با 

هاردهای دو ترابایتی مصرف می کند. 

ساندویو اپلیکیشن شبکه  اجتماعی و سرویسی است که موسیقی هایی که کاربر در گجت 
خود از طریق پخش کننده ها یا سرویس های استریم گوش می دهد را با سایر کاربران در 
این شبکه  اجتماعی به اشتراک می گذارد. در واقع ساندویو عادت کاربران را در گوش دادن 
به موسیقی تحت نظر گرفته و خود فرد و دوستان وی را که همدیگر را Follow می کنند، 
از این امر آگاه می کند. س��اندویو می تواند تمام آهنگ هایی را که از طریق پخش کننده  
گوشی هوشمند یا سرویس اس��تریمی چون ساندکلاد یا اس��پاتیفای پخش می شود، 
شناسایی کند. این سرویس تاکنون بیش از سه میلیون آهنگ را شناسایی کرده است. 
با نگاه به داده های جمع آوری ش��ده توسط این س��رویس می توان محصول استارت آپ 

ایرلندی توسعه دهنده  این شبکه  اجتماعی و اپلیکیشن را هوشمندانه خواند.

یک خودرو به معنای واقعی هوشمند 

   امکان برقراری ارتباط با سایر خودروها
مرس��دس بنز را باید یکی از بزرگ ترین طرفداران قابلی��ت برقراری ارتباط بین 
خودروها و زیرس��اخت های ش��هری خواند. F 015 نیز به هم��ان اندازه ای که 
یک خودروی هوشمند اس��ت و می تواند رانندگی خودکار را بدون نیاز به راننده 
انجام دهد، قادر اس��ت با خودروهای دیگر و زیرس��اخت  های شهری به راحتی 
ارتباط برقرار کند. مرس��دس بنز معتقد است با تغذیه  اطلاعاتی خودرو می توان 
تجربه رانندگ��ی را بیش از پیش بهبود بخش��ید. اطلاع از ش��رایط محیطی که 
می تواند شامل فاکتورهای متعددی باش��د، چه در حالت رانندگی دستی و چه 

خودکار منجر به افزایش لذت سواری در این گونه خودروها خواهد شد.

   F 015 تنها یک خودروی هوشمند نیست
F 015 در کنار این امکان ک��ه می تواند بدون حضور راننده ب��ه هدایت خودرو 
بپردازد، قابلیت های دیگری نیز دارد که شاید در آینده  نزدیک شاهد حضور آنها 
در خودروهای ساخت این کمپانی باشیم. درهای تاشوی مورد استفاده در این 

خودرو که مرسدس بنز آنها را درهای سالنی می نامد. 
در های پشتی و جلویی این خودرو به صورت عکس هم باز می شوند و لولای جدید 
طراحی ش��ده برای درب پش��تی، این امکان را فراهم می کند تا بدون نیاز به باز 

کردن در جلویی، درب پشتی را به صورت کامل باز کرد.
 با نبود ستون میانی، همیشه باز شدن در پشتی در گرو باز شدن درهای جلو بود، 

اما طراحی جدید لوگوی درهای پشتی، امکان باز شدن در پشتی این خودرو را 
بدون نیاز به باز شدن در جلویی، امکان پذیر ساخته است. در این حالت ابتدا در، 
کمی به صورت کشویی به سمت عقب رفته و سپس باز می شود. شاید در آینده  

نزدیک این قابلیت را در خودروهای SUV و مینی و ببینیم. 
از جمل��ه  قابلیت های دیگری که در این خودرو ش��اهد آن هس��تیم، پیش رانه  
الکتریکی بس��یار پیشرفته و پنل نمایشی روی داش��بورد است که در عرض آن 
گسترده شده اس��ت و با نزدیک کردن دس��ت، کنترل ها به آن س��مت از پنل 
 انتقال می یابند. نظر ش��ما در خصوص خودروی مفهومی F 015 مرسدس بنز 

چیست؟

اگر شما هم از طرفداران فوتبال بوده باشید و دربی پایتخت اسپانیا یعنی جدال تیم های رئال 
مادرید و اتلتیکو مادرید را به نظاره نشسته باشید، حتماً مثل خیلی های دیگر، از تماشای نوعی 
تبلیغات جدید، عجیب و جالب بهت زده شده اید! تبلیغات یک شرکت ایرانی در حاشیه  زمین 
ورزشگاه ویسنته کالدرون. تبلیغات پارس آنلاین، یکی از ISPهای معروف ایرانی که به صورت 
فارسی و انگلیسی و برای چند ثانیه دهان اغلب بینندگان بازی را از تعجب باز گذاشت! این 
تبلیغات در نیمه  دوم بازی نیز چندین بار و با مدت زمان نمایش بیشتر تکرار شد تا سوال های 
ایجاد ش��ده در ذهن مردم را بیشتر کند. س��وال هایی نظیر اینکه چطور یک شرکت ایرانی 
توانسته هزینه های سرسام آور تبلیغات در کوپادِل ریِ یا همان جام حذفی اسپانیا، آن هم بازی 
دو قهرمان فصل گذشته  این کشور را که میلیون ها مخاطب جهانی دارد را بپردازد؟! بعضی 
نیز باور داشتند که صدا و سیمای ایران، روش جدید تبلیغات را پیدا کرده و تبلیغات بازی را 

خود تغییر داده است. بعضی نیز اسکرین شات هایی از بازی که در ماهواره های مختلف پخش 
شده بود را در فضای مجازی پخش کردند که تبلیغ پارس آنلاین در آنها نبود و اعلام کردند 
که تبلیغات را خود صدا و سیما دست کاری کرده و تبلیغات بومی را در آن نمایش داده است.

 اما واقعا چه اتفاقی افتاده است؟ کدام سناریو درست است؟
 Digital Replacement پخش کننده   این مس��ابقه  ورزش��ی از فناوری خاصی ب��ه ن��ام
Technology استفاده کرده است. این فناوری که در حال حاضر توسط تعداد محدودی از 
آژانس های تبلیغاتی مورد استفاده قرار می گیرد، با همکاری ماهواره های مختلف و کانال هایی 
که مسابقات را خریداری می کنند، این امکان را می دهد تا تبلیغات به صورت بومی و برای آن 
مناطق تغییر کرده و به نمایش درآیند. به این ترتیب مثلًا یک مسابقه  ورزشی مثل بازی دو 

روز پیش که مخاطب چند میلیون نفری از سراسر دنیا دارد، می تواند در هر کشور یا منطقه، 
تبلیغات بومی آن منطقه را نشان دهد. ایده  بسیار جالبی است نه؟

پارس آنلاین نیز از این امکان استفاده کرده و تبلیغات خود را برای آن مسابقه که در ایران نیز 
بسیار بیننده داشت، خریداری کرده بود. جالب است بدانید که هزینه  تبلیغات به این روش 
به مراتب کمتر از تبلیغات در تلویزیون و در بین دو نیمه یا قبل و بعد از بازی است. از نظر اثر 
 بخشی نیز حداقل در حال حاضر که تعداد تبلیغ کننده های بومی در زمین کم است، تأثیر گذارتر

 به نظر می رسد. 
در این روش تبلیغات بیلبودهای دور زمین در حال پخش تبلیغات اصلی هستند و تنها برای 
افرادی که بیننده  تلویزیونی هستند تبلیغات بومی پخش جایگزین می شود. در این فناوری، 
تبلیغات به صورت آنی و لحظه  تغییر می کنند و این کار نیز آنقدر خوب انجام می شود که  به 

نظر می رسد این ها واقعاً در زمین بازی درحال پخش هستند.
جالب اس��ت بدانید در ای��ن روش، تم��ام بیلبوردها و تبلیغات گوش��ه و کن��ار زمین قابل 
 تعویض هستند. برای کس��ب اطلاعات بیش��تر در باره  نحوه  این نوع تبلیغات به وب سایت

 avcfootball و supponor مراجعه کنید.

خودروهای  هوشمند در نمایشگاه CES ۲015 حضور پررنگی داشتند، ولی 
  F گل سرسبد این محصولات، نس��ل جدید خودروی مفهومی سری
اس��ت که با عن��وان Luxury in Motion 015 F معرفی 
شد. خودرویی که گویای نگرش مرسدس بنز در مورد 
آینده  خودروهاس��ت. با ما همراه باشید تا به 
بررسی چهار ویژگی جالب این خودرو 

بپردازیم.
دکت��ر دیت��ر زچ��ه، 
م��ل  عا یر مد

گروه خودروس��ازی دایملر آلمان در جریان کنفرانس معرفی محصولات مرسدس بنز، 
از خودروی مفهومی هوش��مند این کمپانی، F 015 پرده برداشت که باید آن را حاصل 
سال ها تحقیقات و توس��عه در مورد خودروهای هوش��مند بنامیم. مرسدس بنز دارای 
 F محصولات متنوعی است که تحت کلاس های مختلف روانه  بازار می شوند، اما کلاس
متعلق به خودروهای مفهومی ستاره  درخشان خودروسازی جهان است. این کمپانی با 
معرفی F 015 علاوه بر نمایش دستاوردهای خود در حوزه  خودروهای هوشمند، نگرش 
خود را نیز در مورد آینده  خودروسازی روشن کرد. در ادامه به بررسی چهار ویژگی این 

خودرو خواهیم پرداخت.

  ترس�یم اشکال با 
لیزر

مرس��دس بنز قابلیت جالبی را در جلو 
پنجره  خ��ودروی خود ق��رار داده و آن امکان 
انتشار امواج لیزر توسط این خودرو است؛ برای مثال 
F 015 قادر است تا با ترسیم شکل خط عابر پیاده، افرادی را 
که از جلوی این خودرو عبور می کنند، در طی مسیر یاری دهد. این 
قابلیت برای برقراری ارتباط بین خودروهای هوشمند و عابران پیاده، طراحی 

شده است.  با توجه به اینکه راننده ای پشت خودوری هوشمند مرسدس بنز ننشسته، از 
این رو برای عابران پیاده نمی توانند با نگاه به چهره  وی از این موضوع آگاه شوند که آیا 

راننده متوجه حضور آنها شده یا خیر؟ 
این امکان روشی اس��ت تا با اس��تفاده از آن عابران پیاده را از این موضوع که خودروی 
هوشمند متوجه حضور آنها شده آگاه کرد. همزمان با انتشار اشعه  لیزری برای ترسیم 
خط عابر پیاده روی زمین، علامت فلِشِی نیز با نقش بس��تن روی جلو پنجره، عابرین 
پیاده را آگاه می کن��د. همچنین وجود بلندگوی خارجی کارب��ران را از طریق صدا نیز 

برای عبور آگاه می کند.

  F 015 همچنان دارای فرمان، در مکان همیش�گی 
است

مرس��دس بنز در خ��ودروی مفهومی جدید خ��ود، برخلاف 
گوگل، فرمان را در جای همیش��گی خود قرار داده اس��ت. 
این موضوع نشان می دهد که مرس��دس بنز دوست ندارد تا 
رانندگان را از لذت رانندگی محروم کند، بلکه در پی آن است 
تا کاربران با رانندگی  در جاده های دلخ��واه، از این امر لذت 
ببرند. مطمئنا رانندگی با این خ��ودروی 5.۲ متری هیچ گاه 
نمی تواند ل��ذت رانندگی ب��ا AMG GT S را به راننده القا 
کند، اما به هر حال رانندگ��ی خود لذتی دارد که مطمئنا 
در س��ال های آتی نیز افراد هر از چندگاهی دوس��ت 

خواهند داشت تا آن را تجربه کنند.
  برای رانندگی با F 015 کافی اس��ت تا با فش��ار 
دادن کلی��د مربوطه، غربیلک فرمان پوش��یده با 
چرم س��فید را از محل خود در داش��بورد بیرون 
بکشیم. با استفاده از این فرمان می توان خودرو را 
به صورت دستی کنترل کرد. پدال های این خودرو 
که از ترکیب چوب و آلومینیوم س��اخته شده اند، به 
واقع زیبایی بی حد و حصری دارند. با فش��ارِ پا روی پدال 
گاز می توان این خودروی عظیم را که از یک پیش��رانه  ۲7۲ 
اسب بخاری با نیروی گشتاور ۴00 نیوتن متر بهره می برد، به 
حرکت درآورد. شتاب صفر تا صد F 015 برابر ۶.7 ثانیه است 
که با توجه به حجم بزرگ آن قابل درک اس��ت. با در دست 
گرفتن کنترل خودرو توس��ط راننده، نور آبی در جلو پنجره 
به س��فید تغییر می کند تا رانندگی مس��یر مخالف و موافق 
از این موضوع آگاه ش��وند که این خودرو به صورت دس��تی 

هدایت می شود.

4 نکته در مورد F 015، خودروی هوشمند مفهومی مرسدس  بنز

تبلیغات پارس آنلاین در جدال رئال مادرید با اتلتیکو مادرید، چطور انجام شد؟

چگونگی اجرای یک تبلیغ جنجالی 

تازه های فناوری 
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه   23 دی  1393 

شماره 2280 | 12 صفحه

انقلاب پالایشگاه سازی ایران در خاورمیانه  نشانه های رونق بورس نمایان می شود
قائم مقام شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی با تشریح 
طرح جدید پالایشگاه س��ازی نفت در ایران، جزییات ساخت ۱۵ 

پالایشگاه جدید نفت و میعانات گازی را تشریح کرد.
شاهرخ خسروانی در تشریح برنامه جدید پالایشگاه سازی در ایران، 
گفت: با وجود سقوط آزاد قیمت نفت در بازارهای جهانی، اما احداث 
طرح های جدید پالایشگاهی ایران متوقف نشده است و متعاقب با 

برنامه زمان بندی پیش می رود.
خسروانی با اعلام اینکه برنامه ایران افزایش ظرفیت پالایش نفت 
 و میعانات گازی به سه میلیون بش��که در روز است، تصریح کرد:

 بر این اساس، هم اکنون مراحل مختلف طراحی، ساخت، نصب و 
راه اندازی ۱۵ پالایشگاه جدید نفت خام و میعانات گازی در نقاط 

مختلف کشور در دستور کار قرار گرفته است.
این مقام مسوول با اش��اره به توافق انجام ش��ده با فاینانسورهای 
چینی برای تامین مالی طرح تثبیت پالایش��گاه نف��ت آبادان با 
ظرفیت ۲۵۰ هزار بشکه در روز، اظهار داشت: علاوه بر این، مراحل 
عملیات اجرایی پالایش��گاه نفت آناهیتا در کرمانش��اه با ظرفیت 
۱۵۰ هزار بشکه در روز و ساخت پالایشگاه نفت سنگین بهمن گِنو 

در بندرعباس با ظرفیت ۳۰۰ هزار بشکه در روز آغاز شده است.

رییس دفتر رییس جمهور با بیان اینکه دولت برای بازار س��رمایه 
برنام��ه دارد، گفت: نش��انه های رونق بورس با ای��ن برنامه دولت 
به زودی نمایان می ش��ود. محمد نهاوندیان افزود: ب��ا آغاز رونق 
اقتصادی و سودآوری برخی بنگاه ها که البته سهم بنگاه های بزرگ 
فعلا در چند ماهه گذشته در ش��کل گیری این رونق بیشتر بوده، 
خوش��بختانه نگرانی هایی که در گذشته نس��بت به وجود برخی 

حباب ها در بازار سرمایه وجود داشت، برطرف شده است.
وی خاطر نشان کرد: در این میان البته دولت برنامه مشخصی برای 
رونق بازار سرمایه دارد که به نظر می رسد با پیاده سازی آن، راه برای 

رشد و رونق هرچه بیشتر بازار سرمایه کشور فراهم شود، اما آنچه 
که مسلم است، تاکید دولت بر تامین مالی از طریق بازار سرمایه 
و ایجاد اطمینان بیش��تر در مردم برای سرمایه گذاری و احساس 

امنیت در این بازار است.
نهاوندیان گفت: بالطبع با پیاده س��ازی این مجموعه سیاست ها، 
ظرفیت بازار سرمایه کشور نیز بالاتر خواهد رفت و احساس امنیتی 
در مردم هم با رشد شاخص ها به وجود خواهد آمد که در مجموع، 
اطمینان بیش��تر مردم برای ورود سرمایه هایش��ان به این بازار را 

فراهم خواهد کرد.

آیا مالی که به تدری��ج پس انداز می ش��ود تا با آن خانه یا ماش��ین 
خریداری شود، خمس دارد؟

حضرت آیت الله خامنه ای: مالی که پس انداز می شود تا با آن 
مایحتاج زندگی خریداری شود اگر از سود سال کسب باشد 

که سال خمسی بر آن گذشته است خمس دارد. 

اقتصاد و 
صن�عت

رییس کمیسیون اصل9۰ گفت: اس��امی بدهکاران بانکی را 
دسته بندی کرده ایم و بسیاری از آنها آمدند و در توافق با بانک ها 
همکاری کردند و قضیه حل شد اما اگر در ادامه شاهد باشیم که 
این بدهکاران بانکی همکاری خود را کاهش داده و اقدام عملی 

نکنند اسامی شان را اعلام می کنیم.
محمدعلی پورمختار در حاشیه نشست تخصصی رؤسای ادارات 
مبارزه با جرائم اقتصادی پلیس آگاهی استان های سراسر کشور 
در مورد مبارزه با دانه درشت ها اظهارداشت: خوشبختانه مردم 
نیز در این زمینه شناخت پیدا کرده اند و ما نیز با گزارش هایی 

که می آید فعالانه با موضوع برخورد می کنیم.
وی افزود: ما راجع به بس��یاری از پرونده ها از جمله کرس��نت 
گزارش تهیه کرده و به مراج��ع ذی ربط منعکس کرده ایم اما 
برخی به لحاظ محتوایی طبقه بندی ش��ده اند و قابل انتش��ار 

نیستند اما قسمتی که می شود انتشار داد را منتشر می کنیم.
پورمختار با بیان این مطلب که تصمیم جدی داریم براس��اس 
یافته های خود برخی مسوولان و مدیران را که عامل جرائم و 
مفاسد اقتصادی هستند معرفی کنیم، گفت: ابایی نداریم که 

اسامی این افراد را اعلام کنیم.

اگرچه دولت از یک سال گذشته تاکنون با سه اقدام از جمله 
پرداخت دو دوره یارانه ۳۰۰ و ۲۲۵ میلیارد تومانی و اجرای 
طرح خرید تضمینی ش��یرخام از دامداران حمایت کرده اما 
هنوز تا اجرایی شدن تمامی مطالبات کشاورزان فاصله دارد.

تولید ش��یر و حمایت از تولید کنندگان ش��یرخام به عنوان 
یک ماده غذایی ارزش��مند همواره یکی از دغدغه های دولت 
بوده که با روش های مختلف در یک س��ال اخیر از این بخش 

تولیدی پشتیبانی شده است.
در این راس��تا دولت با  اختصاص یارانه  ۳۰۰ میلیارد تومانی 

چهار ماه پایانی س��ال 9۲ و ۲۲۵ میلیارد تومانی یارانه بهار 
امسال تمام همت خود را برای حمایت از این بخش تولیدی 
به کار برد، اگرچه در پرداخ��ت زود هنگام و تمام و کمال آن 

چندان موفق عمل نکرد.
یارانه ۳۰۰ میلیارد تومانی، چهارماه پایانی س��ال گذشته با 
تأخیر چندین ماهه پرداخت ش��د و به گفته احمد مقدسی 
رییس هیات مدیره کانون انجمن های صنفی گاوداران ایران، 
بخشی از این یارانه از ۲۰ اسفند 9۲ تا پایان همان سال هنوز 

به تولید کنندگان داده نشده است.

3 اقدام حمایتی دولت از تولید کنندگان شیرخام اسامی بدهکاران بانکی اعلام می شود

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

اخبــار

 اصول اسلامی مصرف 
در اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی س�لطانی: مهم ترین اصول اسلامی مصرف در عرصه 
اقتصاد مقاومتی را می توان چنین برشمرد: 

1- حسن تدبیر و پرهیز از حیف و میل در مصرف )غررالحکم، حدیث 
)۱۰9۲۰

2- توجه جدی به شرایط و محدوده های مصرف در اسلام
3- رعایت اعتدال و میانه روی در مصرف )میزان الحکمه؛ ص ۲46۰؛ 

نهج البلاغه،  نامه ۳۱(
4- تاکید بر مصرف عاقلانه )اصول کاف��ی، ج ۱، ص ۱7؛ غرر الکلم، 

ح ۲۱۳۰( 
5- توجه به یاد خدا و رضای الهی در عرص��ه مصرف )اصول کافی، 

ج ۲، ص ۲۳۱(
6- انفاق در راه خدا با مصرف صحی��ح و ترویج پایدار و معقولانه آن 

)ر.ک: قرآن کریم، سوره اسرا/ آیه ۲9؛ بقره/۲6۲، ۲6۵ و ۲7۱(
7- دوری از اس��راف و تبذیر؛ مث��ل دوری از اس��راف در خوردن و 
آش��امیدن )اعراف/ ۳۱(؛ در بخش��ش )انعام/۱4۱(، دوری از اسراف 

در قدرت )ذاریات/۳4( و دوری از حیف و میل اموال یتیم )نساء /6(

طرح پیش سرد کردن لاشه گوسفند 
هنوز اجرایی نشده است

رییس اتحادیه گوشت گوسفندی گفت: از این پس لاشه گوساله ذبح شده 
برای کاهش بار میکروبی قبل از عرضه به مدت ۲4 س��اعت تحت فرآیند 
سردکردن قرار می گیرد. علی اصغر ملکی گفت: عرضه گوشت گرم در بازار 
ممنوع نشده، بلکه براساس دستور س��ازمان دامپزشکی لاشه دام پس از 
ذبح باید حدود ۲4 ساعت در پیش سرد کن کشتارگاه ها قرار گیرد و سپس 
به بازار عرضه شود. وی افزود: قرارگرفتن ۲4 ساعته لاشه دام سنگین در 
پیش سرد کن، براساس تصمیم سازمان دامپزشکی و در راستای کاهش 
بار میکروبی آن اتخاذ شده و این اتفاق به معنای ممنوعیت عرضه گوشت 
گرم به بازار نیست؛ چرا که در صورت دست زدن به لاشه دام، انگشت کاملا 
به داخل گوشت فرو می رود. وی گفت: آغاز طرح پیش سرد کردن لاشه دام 
ذبح شده در تهران با گوشت گوساله بوده است و از سال آینده فرآینده پیش 

سرد کردن لاشه گوسفند ذبح شده در تهران اجرایی می شود.

کاهش 7 درصدی بودجه 
سازمان توسعه برق

اعتبارات بودجه ای شرکت سهامی سازمان توسعه برق ایران برای سال 94 
در حالی 7 درصد نسبت به سال جاری کاهش داشته است که مدیرعامل 
سازمان توسعه برق از آن بی خبر بوده و دلیل آن را هم نمی داند. اعتبارات 
بودجه ای شرکت سهامی س��ازمان توس��عه برق ایران به دو هزار و ۱۰۵ 
میلیارد ریال در لایحه پیش��نهادی س��ال 94 کاهش یافته است. رییس 
سازمان توسعه برق ایران در خصوص دلیل کاهش 7 درصدی بودجه این 
سازمان پرس��ید که او گفت: از لایحه بودجه خبری ندارم و دلیل کاهش 
بودجه سازمان را هم نمی دانم. بر اساس این گزارش سهم بخش خصوصی 
در احداث نیروگاه های حرارتی تا س��ال پایان 9۳ ب��ه 6۱ درصد افزایش 
می یابد و بر اساس برنامه ریزی های صورت گرفته قرار بود از پیک مصرف 
س��ال 89 تا 9۳ تعداد ۱۳۲ واحد نیروگاه حرارتی به توان ۲۵ هزار و ۵۰۰ 
مگاوات توسط بخش دولتی و غیردولتی احداث شود. سهم بخش خصوصی 
از احداث نیروگاه های حرارتی در سال89 حدود ۳7 درصد بوده است که در 

حال حاضر به بیش از 6۰ درصد رسیده است.

چرا محصولات شیلاتی
 در ایران فرآوری نمی شوند؟

مدیرکل دفتر بهبود کیفیت، فرآوری و توسعه بازار آبزیان سازمان شیلات 
گفت: مردم ایران چندان به مصرف محصولات ش��یلاتی فرآوری ش��ده 
تمایل ندارند. عیسی گلش��اهی در مورد اینکه به اعتقاد برخی مسوولان 
اگر ماهی قزل آلا را فیله و سپس عرضه کنیم، مانند تیلاپیا مورد استقبال 
قرار می گیرد، اظهار داشت: هر ماهی در صورتی که درست فرآوری شود، 
می توان از آن فیله یا محصول قابل استفاده راحت برای مصرف کنندگان 
تولید کرد. وی با بیان اینک��ه برخی از ماهی ها به کار بیش��تر و فرآوری 
خاص تر نیاز دارند، اضافه کرد: حتی در ماهی های پراستخوان می توان با 
روش های فرآوری خاص از آنها محصولاتی را تولید کرد که این استخوان ها 
آزاردهنده نباشد.گلشاهی گفت: ما در حال طی کردن دوران گذارهستیم؛ 
بدین معنا که مصرف کنندگان در دوره ای فقط ماهی درش��ت و تازه را 
می پسندیدند اما کم کم به خوردن ماهی هایی با اندازه متوسط، ماهی های 

پرورشی و منجمد نیز عادت کردند.

دوازدهمین نمایش��گاه تخصص��ی مبلمان و 
دکوراس��یون خانگی اصفهان در مراسمی با 
حضور برخی مسوولان اس��تان و فعالان این 

صنف و نیز اصحاب رسانه افتتاح شد.
رییس اتحادیه تولیدکنندگان وفروشندگان 
مبل اصفهان در این مراس��م گفت: برگزاری 
 نمایش��گاه مبلمان امس��ال ب��ا روش و آیین جدی��دی صورت

 می گیرد و آن بدون فروش بودن همه محصولات ارائه ش��ونده 
در این نمایش��گاه اس��ت. حجت الله پورحقانی اذعان داشت: در 
این نمایشگاه هیچ یک از غرفه داران اقدام به فروش محصولات 
خود نخواهند کرد و صرفا برای به نمایش درآوردن محصولات و 
کالاها و معرفی واحدهای تولیدی خود در نمایشگاه حضور دارند.

وی تصریح کرد: هدف از برگزاری نمایشگاه بدین شکل این است 
که؛ تولیدکنندگان مرغوب ترین و جدیدترین محصولات خود را 
در معرض نمایش عموم قرار دهند، نه اینکه کالاهای قدیمی و به 

اصطلاح از دور خارج شده خود را به فروش برسانند.

   فروش محصولات کاملا ایرانی؛ در نمایش�گاه مبل 
اصفهان

رییس اتحادیه تولیدکنندگان  و فروشندگان مبل اصفهان عنوان 
 کرد: برای برپایی این نمایشگاه زحمات زیادی کشیده شده است،

اما به یاری خدا همه غرفه ها پر ش��ده ان��د و فعالان برتر صنعت 
مبلمان اصفهان گرد ه��م آمده اند و  با دل و جان مش��تاقند که 
بهترین محصولات خود را به شهروندان معرفی کنند. پورحقانی 
ادامه داد:برگزاری نمایشگاه بدون فروش مبلمان برای اولین بار 
 در کشور رخ داده و تاکنون  بی سابقه بوده است. وی اظهار داشت:

 8۰ درص��د غرفه داران نمایش��گاه مبلمان اصفهان��ی و مابقی از 
شهرستان های مختلف هستند. رییس اتحادیه تولیدکنندگان 
وفروشندگان مبل اصفهان تاکید کرد: همه شرکت کنندگان در 
این نمایشگاه نهایت تلاش خود را کرده اند، تا بهترین و مرغوب 
ترین کالاهای خود را در این نمایش��گاه عرضه کنند،که این امر 
نشان دهنده مزیت این نمایشگاه نسبت به نمایشگاه های دیگر 
است. پورحقانی افزود: برپایی نمایش��گاه و دکوراسیون خانگی 
کمک شایانی به فعالان این صنعت می کند تابتوانند از این طریق 
خط تولید خود را به مردم کش��ور و حتی دنیا معرفی کنند. وی 
خاطر نشان کرد: یکی دیگر از مزیت های محصولات عرضه شونده 
در این نمایشگاه این است که تماما ساخت داخل کشور هستند 

و هیچ یک از غرفه داران اقدام به معرفی و ارائه  کالاهای خارجی 
نخواهند کرد.نایب رئیس اتحادیه تولیدکنندگان وفروشندگان 
مبل اصفهان نیز در این مراس��م گفت: در سالهای گذشته افرای 
سودجو و فرصت طلب که هیچ نام و نشان معتبری نداشتند ،در 
نمایشگاه مبل اصفهان شرکت می کردند وتنها هدف ایشان فروش 
محصولات بدون کیفیت خود با قیمتهایی غیر منصفانه بود؛اما 
امسال باکارشناسی و بررسی نقاط ضعف به این نتیجه رسیدیم 
که نمایشگاهی بدون فروش برگزار کنیم.محسن امانی فر اظهار 
داشت: برپایی نمایشگاه مبلمان و دکوراسیون خانگی بدون فروش 
باعث شد تا دست فرصت طلبان این عرصه کوتاه شود و افرادی به 
میدان بیایند که واقعا مرد عمل هستند و محصولاتشان از کیفیت 

و استاندارد مطلوبی برخوردار است.

   برگزاری نمایش�گاه مبل اصفهان ب�ا رعایت کامل 
حقوق مصرف کننده

وی ادام��ه داد: در دوازدهمین نمایش��گاه  تخصص��ی مبلمان و 
دکوراس��یون خانگی، غرفه داران تنها به معرفی و تبلیغ و اطلاع 
رسانی در خصوص کالاها و محصولات اقدام می کنند و اگر بازدید 
کننده ای متقاضی خرید بود به فروشگاه مربوطه مراجعه می کند 
و خرید خود را با صبر و حوصله انجام می دهد. نایب رئیس اتحادیه 
تولیدکنندگان وفروشندگان مبل اصفهان عنوان کرد: خوشبختانه 
نمایشگاه مبل امسال رویکردی حقیقی دارد و مهمترین مشخصه 
اش رعایت حق مصرف کننده است و با وجود شرکت کنندگانی 
با برندهای معتبر فضای رقابتی خوبی در نمایش��گاه وجود دارد. 
معاون سازمان صنعت، معدن و تجارت رییس کمیته ساماندهی 
نمایش��گاه های تخصصی اس��تان اصفهان گفت: طبق مصوبه 
هیأت وزیران، س��ازمان صنعت، معدن و تجارت استان ها ضمن 
هماهنگی با سازمان توس��عه تجارت ایران، موظف است مکان و 
زمان برگزاری نمایشگاه ها و صلاحیت برگزارکنندگان را تأیید 
کند.  محمد مجیری اذعان داشت: طبق این مصوبه هیچ دستگاه، 
نهاد و یا افراد حقیقی و حقوقی نباید بدون هماهنگی و اخذ مجوز 
از این سازمان نسبت به برپایی نمایشگاه اقدام کنند. وی تاکید 
کرد: این امر جلوی افراد س��ودجو و فرصت طلب که تنها به فکر 
فروش محصولات بی ارزش و ب��دون کیفیت خود با قیمت های 
گزاف به مردم هستند را خواهد گرفت. مجیری گفت: خوشبختانه 
این نمایش��گاه  از تمام اس��تانداردهای قانونی برخوردار است و 
شهروندان می توانند با طیب خاطر از این نمایشگاه بازدید کنند.

سومین همایش  ملی اقلیم، ساختمان وبهینه 
س��ازی مصرف انرژی با رویکرد توسعه پایدار 
اردیبهشت ماه سال آینده در اصفهان برگزار 
می ش��ود. رییس س��ازمان نظام مهندس��ی 
ساختمان استان اصفهان در نشستی با اصحاب 
رسانه به همین مناسبت ابتدا به وجود منابع 
فسیلی در کشور گفت: در ایران منابع فس��یلی محدوداست و با 
اینکه درحال حاض��ر وضعیت خوبی داریم ام��ا این نعمت روزی 
تمام خواهد شد و نحوه اس��تفاده صحیح از آن را نمی دانیم. وی 
افزود:امروزه از منابع نفتی تنها 6 درصد وارد صنایع تبدیلی  و به 
مواد با ارزش تبدیل می شود و ما بقی می سوزد که این خود کفران 
نعمت است و باید از آن جلوگیری شود. علی پزشکی به چهار بحران 
بزرگ جهان اش��اره کرد و گفت: بحران انرژی آب اقلیم و محیط 
زیس��ت  به عنوان بحران های بزرگ  و اصلی جهان محسوب می 
شود که همه آنها به نوعی در بحران زیست محیطی خلاصه می 
ش��ود. وی درادامه به هدر رفت منابع آبی استفاده شده در بخش 
کشاورزی اشاره کرد و اظهار داشت: ۳۵درصد از این منابع  به هدر 
رفت می رود، لذا اگر بتوانیم سیاس��ت های مناسب آبیاری  را به 
کار بگیریم، مسلما می توان ۳۵ درصد را به ۲۰ درصد رسانید که 
خود ۳.۵ برابر آب شرب و بخش صنعت است. رییس سازمان نظام 
مهندسی ساختمان استان آب، انرژی واقلیم را در بخش ساختمان 
بس��یا رمهم ارزیابی کرد و عنوان کرد: اگر ساختمان ها بر مبنای 
اقلیم طراحی شود  درکاهش مصرف  منابع و هدر رفت انرژی بسیار 
موثر است و این سازمان در راستای وظایف خود به طور جدی وارد 
این موضوع شده تا ضمن پیاده سازی و اجرای دیگر مقررات ملی 
درساخت و سازها به این موضوع مهم نیز بپردازد که امیدواریم با 
مطرح  شدن مسائل زیست محیطی در ساخت و سازها  بتوانیم 

آلودگی زیست محیطی را به حداقل برسانیم.
 وی ادامه داد: وقت��ی موضوع آلودگی مطرح می ش��ود، ذهن ها 
به سوی ترافیک می رود در صورتی که 4۰ درصد مصرف انرژی 
در ساختمان هاست  و اگر همین نسبت را تامین دهیم می توان 
گفت متهم اصلی ساختمان ها هستند و ترافیک  درمرحله بعدی 
قرار می گیرد پس می طلبد در سیاس��ت های کلان این مبحث 
مورد توجه قرار گیرد. علی پزش��کی،  خط مش��ی سازمان نظام 
مهندسی را رعایت الزامات محیط زیست بر شمرد و گفت:رعایت 
الزامات زیس��ت محیطی در س��اخت و س��ازمان ها هدف اصلی 
شورای مرکزی سازمان نظام مهندسی ساختمان است، برهمین 

اس��اس و در ادامه برگزاری همایش های قبلی دبیرخانه دائمی 
تفاهم نامه بهینه سازی مصرف انرژی و بهره گیری از انرژی های 
تجدید ناپذیر در س��اختمان و دبیرخانه الزامات زیست محیطی  
در تولید ساختمان به اصفهان واگذار ش��د تا نظام نامه ای ایجاد 
شود  و مسائل مربوط به ساخت و ساز رعایت شود و ضمن دوام و 
کارایی نقش و جایگاه خود را به عنوان سیس��تم پایدار ایفا کند و 
علاوه بر آن در کنترل مصرف ان��رژی بهره وری در آب از طبیعت 
نیز بهره گیرند. رییس سازمان نظام مهندسی ساختمان اصفهان  
با اعتراض به دریافت جریمه توسط برخی سازمان ها به دلیل عدم 
رعایت مسائل و مقررات ایمنی ساختمان ها گفت: این یک آفت 
 اس��ت، چرا وقتی قانونی درست اجرا نمی ش��ود جریمه دریافت

 می کنند، در نظام مهندسی از کسی جریمه نمی گیریم و معتقدیم 
قوانین و الزامات باید دقیق و زیر نظر کارشناسان  رعایت شود. وی 
افزود: در قانون اصلاح الگوی مصرف به رعایت مباحث انرژی در 
ساختمان اشاره و تکلیف ش��ده، آیین نامه ممیزی انرژی نیز در 
دستور کار دولت قرار گرفته است و در صورت تصویب این آیین 
نامه ساختمان های دارای برچسب انرژی می شوند و با توجه به  

همان برچسب انرژی قیمت گذاری خواهند شد.
وی اظهار کرد: در عایق کاری ساختمان ها سه دسته عایق کاری 
بام، ایجاد بام سرد و ایجاد بام سبز و جود دارد که در ایران با توجه به 
اقلیم های مختلف می توان از بام سبز استفاده کرد و در نهایت ۳۰ 
درصد اتلاف انرژی را جبران می کند، اما در اصفهان بام سبز  کمتر 
استفاده می شود و به جای  آن از بام وارونه استفاده می شود؛ بدین 
صورت که بعد از عایق کاری رطوبتی و حرارتی ش��ن روی سقف 
می ریزند تا درتابستان گرما و زمستان سرما را به خود جذب کند. 
رییس واحد انرژی سازمان  نظام مهندسی ساختمان اصفهان نیز  
در ابتدای این نشس��ت خبری گزارش از  برگزاری همایش های 
قبلی ارائه کرد و گفت: س��ال 9۰ اولین همایش منطقه ای اقلیم 
و اصفهان برگزار ش��د که با اس��تقبال خوب  همراه شد، همایش 
دوم نیز در س��طح ملی برگزار و یک هزار مقاله در این همایش به 
دبیرخانه ارسال شد که در نهایت 4۲7 مقاله پذیرفته و ۱۳۱ مقاله 
در همایش شفاهی ارائه و بقیه در کتاب مقالات چاپ شد. طاهری 
افزود: پیش بینی می ش��ود در همایش س��وم که در سطح ملی 
اردیبهشت ماه سال آینده برگزار می شود بیش از یک هزار مقاله 
ارائه شود که مقالات برتر در نشریه های تخصصی و بین المللی  و 
در دانشگاه های  داخلی و خارجی چاپ و ارائه می شود. وی آخرین 

مهلت ارسال آثار را پنجم اسفند اعلام کرد.

برگزاری نمایشگاه امسال مبلمان اصفهان؛با روشی منحصربفرد

در صورت تصویب آیین نامه ممیزی انرژی در دولت؛

ساختمان ها دارای برچسب انرژی می شوند
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افزایش کودکان کار و بازمانده از تحصیل
معاون ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان اعلام می کند، سال 
گذش��ته تعداد کودکان باز مانده از تحصیل بیش از ش��ش هزار نفر 
بودند که این آمار به س��ه هزار و487 دانش آموز در سال تحصیلی 
جاری رسیده که از این تعداد س��ه هزارو206 نفر شناسایی شدند و 
281نفر باقی ماندند. شهین جوانی تاکید می کند که افراد باقیمانده 

به احتمال زیاد یا شناسنامه ندارند و یا کودک کار هستند.
بررسی آمار نشان می دهد که خطر ترک تحصیل و افزایش کودکان 
 کار افزای��ش پیدا کرده اس��ت. در این خصوص پ��س از هدفمندی 
یارانه ها  با آزادسازی یارانه ها و توزیع درآمد های حاصل از آن برای 
بخش تولی��د از یک طرف و رف��اه جامعه از طرف دیگ��ر تمهیداتی 
اندیشیده ش��ود و وضعیت زندگی این کودکان بهتر از شرایط فعلی 
شود که متأسفانه تمامی شواهد و قرائن نش��ان می دهد آزادسازی 
یارانه ها و پرداخت نقدی آن به خانواده ها تأثیری بر زندگی کودکان 
کار نداش��ته اس��ت. اغلب کودکان کار از خانواده های آس��یب پذیر 
شهری و روستایی، مثل کودکان اعتیاد، طلاق، فقر، تک سرپرست، 
بی سرپرس��ت و... هس��تند که یارانه اختصاص داده شده نمی تواند 
پاسخگوی حداقل های این خانواده ها باشد و به طور طبیعی تأثیری 

هم در وضعیت زندگی این کودکان نداشته است.
در ش��رایط فعلی اقتصادی خطر ترک تحصی��ل و افزایش کودکان 
کار افزایش پیدا کرده اس��ت؛ چرا که خانواده های��ی که توان تامین 
مایحتاج و حداقل های زندگی خودشان را نداشته باشند در شرایط 
بحرانی معم��ولا اولی��ن نیازهایی ک��ه از آنها صرف نظ��ر می کنند 
نیازهای کودکانشان از جمله پوشاک و آموزش است. برای حمایت 
از این کودکان، قانون کم نیس��ت. به عنوان مثال ماده 7۹ قانون کار 
جمهوری اس��لامی، کار کردن کودکان کمتر از 1۵ س��ال را ممنوع 
اعلام کرده است. علاوه بر این، ماده قانونی مقاوله نامه 182 سازمان 
جهان��ی کار تحت عن��وان »شناس��ایی و محو بد ترین اش��کال کار 
کودکان« که ایران در سال 1۳80 آن را امضا کرد و متعهد به اجرای 
آن در کش��ور ش��د. ضمن اینکه ماده ۳2 پیمان نامه جهانی حقوق 
کودک که ایران در سال 7۳ آن را پذیرفته، بر ممنوعیت کار کودکان 

تأکید دارند.
آن چیزی که در کش��ور کمرنگ به نظر می رسد، بحث نظارت های 
حداقلی بر روی کارگاه های زیر زمینی است. اغلب این کارگاه ها در 
شرایط نامناسب و فاقد حداقل های ایمنی و بهداشتی برای کار بوده 
و کودکان بین 12 تا 16 ساعت در این مکان های نامناسب مشغول به 
کار هستند. متاسفانه آمار و اطلاعاتی در داخل کشور از ابعاد اشتغال 
کودکان در کارگاه ها منتشر نمی شود. تنها اطلاعات موجود مربوط 
به کودکان خیابانی اس��ت که آن هم به دلیل آش��کار بودن اشتغال 

این کودکان است و البته آمار و اطلاعات موجود بسیار ناقص است.
ضمن اینکه اغلب کودکان در کارگاه های زیر10 نفر به کار اش��تغال 
دارن��د و ممنوعی��ت کار ک��ودکان و حت��ی ممنوعیت بازرس��ی از 
کارگاه های زیر10 نفر مکمل هم شده اند تا وضعیت کودکان شاغل 
هر ساله وخیم تر از سال قبل گزارش شود؛ چرا که به دلیل به رسمیت 
شناخته نش��دن کار کودکان جنبه های نظارتی از نظر سختی کار، 
حقوق و دستمزد و ایمنی کار برای این کودکان به صفر رسیده است.

یقه اصفهان را گرفته است این پیشانی نوشت 
لعنتی!

قطب صنعت کشور چه مباهات دارد، جز آنکه 
رتبه دوم مهاجرت، رتب��ه اول صنایع آلاینده، 
رش��د آمار ام اس، س��رطان  و مرگ را هم به 
 اصفهان چس��بانده اس��ت؟! » از در بیرونش 
می کنی، از پنجره س��رک می کش��د« حکایت این روزهای 
اصفهان و آلودگی هواس��ت و خفگی مردم. مازوت حذف شد، 
 اما هنوز آس��مان اصفهان خاکستری اس��ت. رعشه سرفه رها 
نمی کند نصف جهان را. تو گویی که منارجنبان هم به سرفه 
افتاده اس��ت. رگه های ترک و بی رنگ و رویی بر آثار باستانی 
شهر سنگینی می کند که آنها هم س��رفه می کنند از دود اما 
آهس��ته و این مرگ خاموش آخر روزی می کش��د آنها را. هوا 
دوباره یخ زده و مبادا نفس عمیق بکش��ی که ریه هایت تاول 
می زند. این روزها همه مردم شهر شیمیایی شده اند که انگار 
24ساعت شبانه روزبمب های شیمیایی روی کلانشهر اصفهان 
منفجر می شود. شمارش معکوس برای گرامیداشت روز هوای 

پاک آغاز شده ولی امسال اصفهان در رویای هوای پاک ماند.

   تلنگر دردناک
قد کش��یده اند زیر س��ایه اصفهان، کوچک و بزرگشان ردیف 
شده اند اطراف ش��هر. ش��عاع ۵0کیلومتری؛ کمتر یا بیشتر 
چه فرق می کند که این روزها رکود هم دامنش��ان را گرفته و 
کمتر به آنچه محیط زیست نام گرفته، فکر می کنند. صنایع 
کوچ��ک و کارگاه های تولی��د، ریخته گری ه��ا و ... آه ندارند 

 که با ناله س��ودا کنند. حالا فیلترش��ان کجا ب��ود که گازهای 
خفه کننده را مهار کند؟!

س��ازمان محیط زیس��ت کش��ور ان��گار ک��ه مرثی��ه خوانده 
باش��د، آم��اری تل��خ اع��لام ک��رده اس��ت:»تعداد صنای��ع 
آلاینده اعلام ش��ده توسط اس��تان ها در س��ال ۹2 ، ۳100 
 واحد اس��ت که تعداد این صنای��ع به ترتیب در اس��تان های

اصفهان، ته��ران، خراس��ان رض��وی، خوزس��تان و مرکزی 
 بیش��ترین ب��وده اس��ت.« ب��رای ش��اگرد اول ه��ا جای��زه 

می خرند، برای این رتبه نخست باید چه نسخه ای پیچید؟
آنالیز که می کنی، انگار یک گالن سم سرکشیده ای. پزشک ها 

اینگونه توضیح می دهند:
 » آلاینده های هوا از نظر اثرات فیزیولوژیکی پنج دس��ته اند:

 ،CO2 1( خفه کننده ها شامل خفه کننده های ساده مانند
متان و س��ایر گاز های خنث��ی ، 2( تحریک کننده ها ش��امل 
تحریک کننده های مجاری فوقانی تنفسی )SO2( و مجاری 
تحتانی تنفس��ی )NO2( می ش��وند،۳( س��موم که با حمله 
به ارگان ه��ا باعث بیم��اری عض��وی از بدن می ش��وند، مثل 
ترکیبات جیوه و س��رب، 4( ترکیبات مخدر و بیهوش کننده 
که روی اعصاب اثر می گذارند مثل هیدروکربن های الیفاتیک 
کلره، ۵( مواد س��رطان زا � بنزاپیرن، بنزن، هیدروکربن های 
عطری چن��د هس��ته ای. صنایعی ک��ه اس��تانداردها را زیرپا 
بگذراند، علاوه بر آلاینده هایی که اعلام ش��د،تولیدات میانی 
و محص��ول نهایی ه��م وارد هوا م��ی  کنند. مث��لا در صنعت 
آلومینیوم، فلوراید و ذرات هیدروکربن چند هسته ای عطری 
 تولید می شوند. در صنایع فلزی، س��رب وارد هوا می شود و از 

زباله س��وز ها، فل��زات س��نگین مث��ل کادمی��وم و ترکیبات 
خطرن��اک دی اکس��ین و فوری��ن منتش��ر 
 می ش��ود.« مطلب را که س��ر راس��تش کنی، 
می رسی به خفگی، تاول ریه، تشدید مشکلات 

قلبی و سرطان و ...

   پای محیط زیست در کفش بعضی ها
مدیرکل محیط زیست اصفهان اعلام می کند 
که بیش از ۳0 درصد از صنایع آلاینده کش��ور 
در اس��تان اصفهان مستقر ش��ده و این مساله 
یکی از مهم ترین چالش های زیست محیطی 
این منطقه اس��ت. به عبارت دیگ��ر، از مجموع 
س��ه هزار و 200 صنع��ت آلاین��ده موجود در 
لیست س��ازمان حفاظت محیط زیست کشور، 
۹48 واحد در اس��تان اصفهان مس��تقر است. 
مصیبت به اینج��ا خلاصه نمی ش��ود؛ چرا که 
حدود دو سوم واحدهای صنعتی و خدماتی در 

6 درصد مساحت استان جمع شده اند که به گفته ظهرابی، از 
جمله دلایل مهم افزایش آلاینده های هوا در ش��هر اصفهان و 
شهرستان های اطراف آن اس��ت. از سوی دیگر، وجود صنایع 
آلاینده ای مانند فولاد، ذوب آهن، پالایش��گاه و نیروگاه ها بر 

میزان آلودگی هوای استان اصفهان افزوده است.
 همه این دلایل باعث ش��د تا محیط زیس��ت اصفهان عزمش 
 را برای برخورد ب��ا صنایع آلاینده، جزم کن��د. ظهرابی تاکید 
می کند که باید پایش ها دقیق تر شود و انگار شده؛ چرا که یک 
گروه زبده 10نفره، با تخصص های مختلف زیس��ت محیطی، 
گروه پایش را تش��کیل داده اند که به تازگی ش��بانه به بازدید 
واحدهای آلاینده می رون��د. نتیجه این پایش های تخصصی، 
معرفی حدود 100 واحد آلاینده به مراجع قضایی و تعطیلی 

14 واحد صنعتی آلاینده در اصفهان بوده است.
در عین ح��ال، از واحدهای صنعتی خواس��ته ش��ده تا برنامه 
خود را ب��ه منظور کاه��ش آلایندگی های موج��ود، تدوین و 
 ارائه کنن��د. امروز ۳0 واح��د صنعتی بزرگ اصفه��ان برنامه 
دو ساله خود را به منظور کاهش آلایندگی در اختیار اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان قرار داده و کارشناسان مربوطه 
 در حال بررسی و رفع نواقص برنامه ها به منظور ابلاغ برای اجرا 

هستند.
 میان هم��ه صنایع آلاین��ده، ذوب آه��ن بدجور ت��وی ذوق 
می زند. پای محیط زیست در کفش این غول صنعتی هم رفته 
و ضرب الاجل معین شده برای بهبود اوضاع. در توصیف روابط 
 این کارخانه با محیط زیست اس��تان، همین بس که ظهرابی 
می گوید:» ش��رطی گذاش��ته ایم برای ای��ن کارخانه مبنی 
بر اینک��ه بای��د اولویت اولش��ان، مس��ائل زیس��ت محیطی 

باش��د، اما م��ن هنوز به ای��ن نتیجه نرس��یده ام ک��ه اولویت 
اول ذوب آه��ن، مس��ائل زیس��ت محیط��ی 
اس��ت.« ش��اید باید در انتظار خبره��ای داغی 
 ه��م از ای��ن کارخان��ه ب��ود، که مدت هاس��ت 
ضرب الاجل تعیین شده برای ذوب آهن به پایان 

رسیده است.

   پیشانی نوشت را نمی توان پاک کرد
انگار که ن��ام اصفهان با صنع��ت و آلودگی گره 
 خورده باش��د و پای پیش��انی نوش��ت که پیش 
می آید، دس��ت و پایت بس��ته می شود. رییس 
اداره امور آزمایشگاه های محیط زیست اصفهان 
توضیح می دهد ک��ه  تمرکز صنای��ع بزرگ در 
اصفهان حتی در ص��ورت اس��تاندارد بودن، به 
دلیل تعداد زی��اد این صنایع عظیم به نس��بت 
محیطی کوچک، به شکل طبیعی آلاینده محیط 

زیست خواهد بود. 
این غول های صنعتی را نمی توان جابه جا کرد و در وانفسای 
رکود، امکان خط زدن سرمایه هایی که کارگاه ها را آجر به آجر 
سرمایه گذاری کرده اند وجود ندارد. صادقیان از تمرکززدایی 
صحبت می کند؛ طرحی که یکی از سیاس��ت های موردنظر 
محیط زیست در راس��تای کاهش آلایندگی اس��ت و بر این 
اساس، اجازه تاس��یس واحدهای جدید صنعتی تا شعاع ۵0 

کیلومتری اصفهان داده نشده است. 
با وجود این تکلی��ف آلاینده های فعلی چیس��ت؟ او توضیح 
می دهد که خ��ارج کردن واحدهای ب��زرگ از اصفهان از نظر 
اقتصادی، اجتماعی و سیاس��ی تبعاتی در پی دارد و به همین 
دلیل بر استانداردس��ازی این واحدها از نظر آلایندگی تاکید 
ویژه داریم و س��ختگیری بیش��تری نیز در ای��ن زمینه انجام 

می شود.
در عین ح��ال، کوچک س��ازی واحدهای ب��زرگ را می توان 
 به جای جاب��ه جایی مدنظر ق��رار داد، به همی��ن دلیل برای 
جابه جایی واحدهایی از ای��ن کارخانجات که جابه جایی آنها 
از نظر فنی امکان پذیر است، اقداماتی در حال انجام شده که 
انتقال بخش روغن کش��ی کارخانه روغن نبات��ی ناز به خارج 
از اصفه��ان نمونه ای از این اقدام اس��ت. مطاب��ق تبصره یک 
ماده ۳8 قانون مالیات بر ارزش افزوده، هر اس��تانی فهرس��ت 
س��نواتی صنایع آلاینده را اعلام می کند و فهرست به سازمان 
امور مالیاتی کش��ور فرستاده می ش��ود و این صنایع مشمول 
 پرداخت یک درصد از فروش خود به  عنوان عوارض آلایندگی

هستند.
 ای��ن ع��وارض آلایندگی چق��در می توان��د مره��م ریه های 

تاول زده مردم شهر باشد؟
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 
حضور نرم افزارهای جاسوسی و هک اطلاعات کاربران کافی نبود 
که امروز ادوات جاسوسی نیز در ماهواره ها تبلیغ می شود. البته 
در صورتی که بتوانید اعتماد فروشندگان را جلب کنید، می توان 
ردپای این ابزار را در بازار داخل نیز مش��اهده کرد. این روزها با 
ابزارهای حرفه ای تری در زمینه تجسس در اطلاعات خصوصی 
افراد مواجه می ش��وید؛ به طوری که اگر تا به حال فقط وسایل 
دیجیتالی نظیر رایانه و تلفن همراه در معرض سرقت اطلاعاتی  
بود، این بار وسایلی به بازار آمده است که از طریق آن می توان به 
راحتی گفت وگوهای خصوصی مردم را در محیط کار و یا منزل 

شنود کرد و یا می توان با برخی از این وسایل  از زندگی خصوصی 
مردم، بدون اینکه خودشان متوجه ش��وند، فیلم و عکس تهیه 
کرد. نحوه تبلیغ و فروش دستگاه های استراق سمع و جاسوسی، 
بیشتر از طریق وبلاگ ها و فروشگاه های اینترنتی و همچنین 
شبکه های ماهواره ای فارسی زبان صورت می گیرد. فروشندگان 
ابزار جاسوسی، برای آنکه مش��تریان رابه خرید محصولاتشان 
ترغیب و آنها را مجاب کنند که محصولاتشان مجرمانه نیست، 
در تبلیغاتش��ان این گونه بیان می کنند که :» این ابزار بهترین 
 وس��یله برای باخبر ش��دن از اتفاقات خانواده اس��ت تا بتوانید

سورپرایز های خوبی برای اهل خانواده خود به وجود آورید.« 
علاوه بر این، در تبلیغاتشان به خریداران ساده لوح خود  اینگونه 
توصیه می کنند که:» از خرید اجناس تقلبی خودداری کنید و 
اصل جنس را فقط از  ش��رکت... خریداری کنید«. این ابزار که 
اغلب چینی هستند، به طور مستقیم از طریق برخی از مناطق 
مرزی و همچنین بعضی از فروش��گاه ه��ای عرضه محصولات 
الکتریکی  به ایران نیز وارد شده است. فروش این محصولات که 
قطعا تهدیدی برای امنیت مردم در محیط های خصوصی است، 
در حالی انجام می شود که در اصل 2۵ قانون اساسی تاکید شده: 

ضبط و فاش کردن مکالمات تلفنی، استراق سمع و تجسس به 
حکم قانون ممنوع است.

 اما به دلیل وجود خلأ قانونی و پیش بینی نشدن مجازات برای 
اس��تفاده کنندگان از دس��تگاه های ضبط صوت��ی و تصویری 
پنهانی، راه فرار از قانون و مجازات برای ای��ن افراد وجود دارد. 
چندی قبل رییس قوه قضائیه اعلام کرد، افرادی که دس��ت به 
سرقت مسلحانه می زنند، چه مالی را به سرقت ببرند و چه نبرند 
اعدام می شوند، اما هنوز برای کسانی که حریم شخصی افراد را 

به یغما می برند حکم خاصی اعلام نشده است!

شمارش معکوس برای روز هوای پاک!

مردم اصفهان شیمیایی شده اند
   اصفهان، شاگرد اول صنایع آلاینده شد

پـاتوق

لیلی
زواره ای

گروه
جامعه

می گویند س��ربازی میراث ناپلئ��ون بناپارت 
اس��ت. در دنیای امروز خدمت دائمی یا موقت 
در نیروهای مسلح کشورها، س��ربازی نامیده 
می شود. برخی از کشورها مردانی را که به سن 
خاصی )مثلًا 18 س��ال( می رس��ند به خدمت 
وظیفه س��ربازی اع��زام می کنن��د، در برخی 
 دیگر از کش��ورها )مانند کوبا( این اجبار ب��رای زنان نیز وجود 
دارد. ام��ا در زمانه ای که ابرقدرت ها نف��س کش می طلبند و 
با تهدید وگزین��ه های روی میز اظه��ار قدرتمندی می کنند، 
وجودسربازی وحضورقدرتمند نیروهای نظامی، گزینه ای مهم 
برای حفظ امنیت کش��ورها و به خصوص ایران تلقی می شود.

گذشته از آنکه به سبب وجود وضعیت سفید و طلح درکشور، 
سربازی همانند شغل برای جوانان محس��وب می شود، با این 
تفاوت که مطابق فرامین دین اس��لام، مسائل امنیتی و دفاعی 
را نیز می آموزند که این رویه برای هر مرد مسلمانی لازم است.

با وجود این، آمارها م��ی گوید که در ایران ح��دود دومیلیون 
س��رباز فراری وجود دارد. ب��ه عبارت واضح تر، پس��ران تن به 

س��ربازی نداده اند. به همین دلیل در لایح��ه بودجه۹4 قرار 
است کار یکس��ره ش��ود و ظاهرا همان موضوع خرید خدمت 
با نامی متفاوت متولد ش��ده اس��ت. دول��ت در لایحه بودجه 
برای سال 1۳۹4، پیشنهاد فروش س��ربازی برای افراد دارای 
بیش از هشت س��ال غیبت را مطرح کرده است. این پیشنهاد 
 تنها پ��س از تصویب در مجل��س، قانونی و اجرایی می ش��ود. 
یک میلیون و ۵00 هزار مش��مول غایب می توانند با پرداخت 
مبلغ20 تا ۵0 میلیون تومان تکلیف سربازی خود را مشخص 
کنند. بدین ترتیب بنا بر مقررات، مشمولین متولدین ۵۵ به بعد 
که درمحدوده سنی 27 تا ۵0 سال هستند باید تصمیم بگیرند 
که یا به س��ربازی بروند یا با پرداخت جریمه، تکلیف سربازی 
خود را مشخص کنند. البته مسوولان تصریح کرده اند که این 
موضوع به معنای فروش س��ربازی نیس��ت. قرار است دولت از 
محل این بند،10هزار میلیارد ریال درآمد  کسب کند و تا سقف 
هزار میلیارد تومان آن بابت تقویت بنیه دفاعی نیروهای مسلح 
مطابق موافقت نامه متبادله با س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی 

کشور هزینه خواهد شد.

   پایان خوش قانون گریزی!
بر س��ر تصویب این لایحه اما و اگرهای بس��یاری وجود دارد. 
مخالفان طرح معتقدند که باید تمرکز دولت بر انجام به موقع و 
صحیح خدمت سربازی باشد و برای غایبان تنبیه و مجازات در 
نظر گیرد و همچنین باید کیفیت خدمت سربازی را نیز با تمرکز 
بر سرباز معلم ها، سربازان امریه ای و آموزش های فنی و مهارتی 
ارتقا دهد. اجرای این طرح باعث ایجاد این احساس در جوانان 
می شود که اگر کسی چندسالی از خدمت غیبت کند، مشمول 

بخشش قرار گرفته و این قاعده کلی برای آنها برقرار است. 
 حس��ینعلی حاجی دلیگانی، عضو کمیس��یون برنامه، بودجه 
و محاسبات مجلس که نظر مخالفی نس��بت به موضوع خرید 
س��ربازی دارد، معتقد اس��ت که ای��ن اقدام موج��ب افزایش 
بی عدالتی و نارضایتی قشر متوس��ط و پایین جامعه می شود و 

هیچ نتیجه دیگری ندارد.
به گفته او، در شرایط کنونی وضعیت تعداد سربازان در کشور 
روبه کاهش است و این موضوع قطعا به کاهش چندباره جمعیت 
سربازان می انجامد. نماینده مردم شاهین شهر، برخوار و میمه 
تصریح می کند که باید پیش از هر چیز به این پرس��ش پاسخ 
داد که هدف از در نظرگرفتن چنین جرایمی چیست؟ آیا هدف 
درآمدزایی و کس��ب درآمد برای کشور اس��ت یا حل مشکل 
بخش��ی از افراد جامعه؟ مش��مولین و جامعه هدف این طرح 
چند نفر هس��تند و آیا هدف از این تبصره حل مشکل سربازی 

آقازاده ها و خارج نشینان نیست؟

   یک قانون عام است
عباسعلی منصوری، نماینده کاشان، آران و بیدگل نظر مثبتی به 
این طرح دارد. او معتقد است که نباید افراد را به زور به سربازی 
برد. در عین حال مشمولان غایب با هش��ت تا 10 سال غیبت 
به سن 28 سال به بالا رسیده اند و نمی توانند به سربازی بروند، 
همچنین تعداد غایبین نیز مهم اس��ت، به طوری که در حال 
حاضر دو میلیون غایب سربازی داریم. این نماینده مجلس در 
حالی این اظهار نظر را مطرح می کنند که تعدادی از پس��ران 
پس از اتمام تحصی��لات تکمیلی و دریافت م��درک دکترا به 

سن27یا28سال می رسند و باید به خدمت سربازی بروند.
 عض��و کمیس��یون امنی��ت مل��ی تاکید م��ی کندک��ه حتی 
 یک درص��د از این اف��راد نیز در س��نوات گذش��ته به خدمت 
برنگش��ته اند و منتظر مانده اند ت��ا عفو بخورند ی��ا اینکه ۵0 

سالشان بشود و از محرومیت ها رهایی یابند. در عین حال، ۳00 
هزار نفر در خارج از کش��ور که معمولاً م��درک دکتری دارند، 

دوست دارند به ایران بازگردند که به این دلیل نمی توانند.
او در پاسخ به مساله قانون گریزی این افراد و شیوه مجازاتشان 
خاطرنشان می کند که در مجازات اس��لامی این امکان وجود 
دارد که حبس به مجازات نقدی تبدیل ش��ود، لذا ما زمانی که 
این امکان را نداریم که دو میلی��ون نفر را در زندان جای دهیم 
باید امکان آن را فراه��م کنیم که پ��ول آن را پرداخت کنند و 

خلاص شوند.
به گفته منصوری، در ح��ال حاضر دو میلیون نف��ر از دریافت 
گذرنامه، گواهینامه رانندگی و بسیاری از حقوق اجتماعی دیگر 
محرومند و باید هر چه سریع تر تکلیف آنها تعیین شود. او در 
پاسخ به سایر اظهارنظرها مبنی بر درآمدزا بودن این لایحه برای 
دولت، تصریح می کندکه هدف اصلی از این لایحه به هیچ وجه 
درآمدزایی نیست و تنها برای روشن شدن تکلیف این جامعه 

آماری بزرگ مطرح شده است.
مس��اله فرار از س��ربازی ذهن ها را به س��مت و س��وی اقشار 
مرفه جامعه س��وق می دهد. آنها که خارج نش��ین بوده و یا در 
داخل کشور از انجام قانون ش��انه خالی کرده و امروز برای رفع 
ممنوعیت های قانونی خ��و د می توانند جریم��ه بپردازند. از 
س��وی دیگر، پرداخت مبلغ20 تا۵0 میلیون برای همه گروه 
های جامعه امکان پذیر نیس��ت. منصوری ام��ا تاکید می کند 
که این یک قانون است و برای عموم مردم در نظر گرفته شده 
است، نه یک قش��ر خاص و آقازاده. او درباره این اظهارنظرش 
اینگونه توضیح می دهد که غیرقابل پذیرش و باور است که در 
کشور ما یک و نیم تا دو میلیون آقازاده ای که به خدمت نرفته 
و از خدمت سربازی غایب ش��دند وجود دارد؛ از سوی دیگر در 
مباحث مطرح شده نباید چهره ثروتمندان را در حالتی افراطی 

چهره های مشمئزکننده نشان داد.
 لذا باید به این موضوع توجه ویژه ای داش��ت که مخاطب این 
تبصره، عموم مردم بوده و حتی بس��یاری از قشر پایین جامعه 
نیز با استقبال این تبصره از نمایندگان درخواست ایجاد امکان 

پرداخت اقساطی این جرائم را دارند.
اما در نهایت بای��د عدالت اجرا ش��ود و این انتظ��ار در جامعه 
ایجاد نش��ود که هر کس به س��ربازی نرفت پایان خوش��ی در 
 انتظارش است و باید روی دیگر سکه که دلسرد شدن سربازان 

وظیفه شناس است نیز مدنظر قرار گیرد.

لایحه ای برای فراری ها

سربازی پولی می شود؟

 یک گروه زبده 
 10نفره، با 

تخصص های 
مختلف زیست 

محیطی، گروه پایش 
را تشکیل داده اند 
که به تازگی شبانه 

به بازدید واحدهای 
آلاینده می روند

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان:

اشتغالزایی مطابق پتانسیل اصفهان 
انجام می شود

مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان گفت: سند مهارت استان تدوین 
ش��ده وجهت دهي ظرفیت هاي مهارتي و اجرای آموزش هاي فني وحرفه 
اي به سمتي که پتانسیل هاي ش��غلي آن موجود باشد انجام شده است. 
 جلالی ادامه داد: س��عی می کنیم با نگاه منطقه اي جوانان را متناسب با 
قابلیت هاي محل توانمند و شرایط دسترسي آنان را به مشاغل تسهیل 
کنیم. به گفته وی، از این پس اشتغالزایی با رویکرد مزیت شناسي و توجه 
به قابلیت هاي هر منطقه  انجام می ش��ود. وی افزود: ایج��اد و پایداري 
 اش��تغال مولد و تنوع دهي به مش��اغل، با درک و بهره گیري صحیح از 

مزیت هاي منطقه ممکن است.
جلالی با اشاره به وضعیت معادن سنگ های قیمتی در اصفهان گفت: در 
ایران نزدیک چهار میلیارد تن ذخیره سنگ هاي قیمتي و نیمه قیمتي 
شناس��ایي ش��ده که کش��ورمان به لحاظ ذخایر جزء 10 کشور مطرح  
دنیاس��ت. اصفهان نیز جزء پنج اس��تان دارنده این معدن ذي قیمت به 

شمار می رود. 
گفتنی است؛ مقوله خوشه سنگ به دلیل مزیت هاي محلي، اشتغالزایي 
بالا، سرمایه گذاري زودبازده، ارزش افزوده بالا، بازار پایدار و دور از نوسانات 
سیاسي و اقتصادي، نیاز به سرمایه گذاري کم،  تعریف در مشاغل خانگي، 
مجاورت به بازارهاي مناسب کشورهاي عربي و معیارهاي فرهنگي بازار 

مناسبی دارد. 
جلالی ادامه داد: به همین دلیل این اداره کل مدل خوشه سنگ را تدوین و 
با مشارکت بخش  دولتي با برگزاري چند همایش و فراخوان علاقه مندان 
به فعالیت در این حوزه، طرح آموزش و اش��تغال 7100 را تدوین کرده 
است. وی از عملیاتی شدن فاز نخست این پروژه خبر داد و افزود: با هدف 
تضمین پایداري، خوشه فاز اول آن با مشارکت چهار جانبه  معاونت اشتغال 
و توسعه کارآفریني وزارت تعاون کار ور فاه اجتماعي سازمان آموزش فني 
وحرفه اي کش��ور، صندوق مهر امام رضا )ع( کشور و بخش غیردولتي با 
 محوریت اداره کل آموزش فني وحرفه اي اس��تان اصفهان انجام ش��ده 
 اس��ت. جلالی اظه��ار داش��ت: تمهی��دات لازم جه��ت ورود ۵00 نفر 
علاقه مند و قرار گرفتن آنان در دالان آموزشي انجام شده و اقدامات لازم 
 جهت دریافت تس��هیلات کم بهره 4درصد نیز توسط صندوق مهر امام 

رضا )ع( استان را فراهم کرده است.

خبــر

جاسوسی در روز روشن



جام ملت های آسیا ۲۰۱۵- استرالیا

ژاپن گام اول را محکم برداشت
تیم ملی فوتبال ژاپن در اولین بازی خود در جام ملت های آس��یا ۲۰۱۵ 

فلسطین را گلباران کرد.
اولین مس��ابقه از گروه D رقابت های جام ملت های آسیا ۲۰۱۵ امروز از 
ساعت ۱۰ و 3۰ دقیقه در نیوکاسل استرالیا بین دو تیم فلسطین، قهرمان 
چلنج کاپ ۲۰۱4 و ژاپن مدعی عنوان قهرمانی این مسابقات برگزار شد.

تیم ملی فوتبال ژاپن موفق شد در یک بازی پرگل با نتیجه چهار بر صفر 
به پیروزی برسد.

ژاپنی ها از همان ابتدا و در دقیقه هشتم بازی موفق شدند توسط اندو به گل 
برسند و اوکازاکی در قیقه ۲۵ اختلاف را به دو گل رساند. کیسوکه هوندا 
در دقیقه 44 از روی نقطه پنالتی برای بار سوم دروازه فلسطین را گشود.

با شروع نیمه دوم ژاپنی ها به حملاتشان ادامه دادند و در دقیقه ۵۰ توسط 
یوشیدا چهارمین گل را به ثمر رساندند.

احمد مهجنا در دقیقه 73 با دریافت کارت زرد دوم از سوی داور قطری 
مسابقه اخراج ش��د تا فلسطین ۱۰ نفره ش��ود و کار سخت تری در ادامه 

مسابقه داشته باشد.
    پیروزی عراق مقابل اردن ۱۰ نفره با یک گل

تیم ملی فوتبال عراق در آخرین بازی دور اول مرحله گروهی رقابت های 
جام ملت های آسیا ۲۰۱۵ با یک گل اردن را شکست داد.

تیم ملی فوتبال عراق از س��اعت ۱۲ و 3۰ دقیقه در ورزشگاه سان کورپ 
بریسبین در گروه D جام ملت های آسیا ۲۰۱۵ استرالیا به مصاف اردن 

رفت و موفق شد با یک گل این تیم را شکست دهد.
این بازی در نیمه اول با تساوی بدون گل به پایان رسید و در نیمه دوم و 
در دقیقه 77 یاسر کسیم روی پاس علا عبدالزهرا گلزنی کرد تا شاگردان 

شنیشیل در حضور 684۰ تماشاگر با این گل به پیروزی برسند.
اناس بنی یاس��ین در دقیقه 84 با دریافت کارت زرد دوم از س��وی داور 

مسابقه اخراج شد تا اردن ۱۰ نفره به بازی ادامه دهد.
 این دومین اخ��راج این دوره از مس��ابقات ب��ود و پیش از ای��ن بازیکن 
 تیم ملی فوتبال فلس��طین در دیدار مقابل ژاپ��ن در همین گروه اخراج 

شده بود.

 مشکل سقف بودجه سپاهانی ها 
برطرف شد

 مس��وولان باش��گاه س��پاهان پس از اخطار معاون وزیر ورزش و جوانان 
درخصوص سقف بودجه این مشکل را حل کردند. 

نصرالله س��جادی اخیرا نامه ای به دو باشگاه س��پاهان و استقلال تهران 
ارسال کرده و به دو باشگاه لیگ برتری در خصوص رعایت نکردن سقف 
بودجه اخطارهایی داده بود. با این حال مشکل باشگاه سپاهان تا حدود 

زیادی رفع شده است.
نمایندگانی از بازرسی کل کشور در باشگاه سپاهان مستقر شدند و پس 
از مشخص شدن ایرادها، اصلاحات لازم در خصوص اسناد و مدارک مالی 
باشگاه سپاهان صورت گرفت و ابهامات موجود درخصوص سقف بودجه 
از بین رفته است. ۱۰ درصد ابهامات باقی مانده باشگاه سپاهان نیز مربوط 

به مسائل دیگری است که به زودی حل خواهد شد.

معروف امروز راهی روسیه می شود
پاس��ور تیم ملی والیبال ایران برای حضور در تمرینات تیم زنیت کازان 

امروز راهی روسیه خواهد شد.
سعید معروف با تیم والیبال زنیت کازان روس��یه به توافق رسیده و قرار 
است به زودی در ترکیب این تیم قرار بگیرد. وی قرار بود چندی پیش به 
روسیه برود، اما به دلیل مشکلاتی که برای ویزایش به وجود آمد نتوانست 

به این کشور برود.
به گفته مسوولان فدراس��یون والیبال ویزای سعید معروف تا فردا آماده 
خواهد شد و وی امروز تهران را به مقصد روسیه ترک خواهد کرد و خیلی 

زود معروف را در ترکیب تیم والیبال زنیت کازان خواهیم دید.
پاس��ور و کاپیتان تیم ملی والیبال ایران با قراردادی به مبلغ 4 میلیارد و 

3۰۰ میلیون تومان به زنیت کازان روسیه پیوسته است.

عیار تیم ملی در بازی های مراحل بالاتر 
مشخص می شود

پیشکسوت فوتبال اصفهان گفت: تیم ملی فوتبال ایران در مراحل بعدی 
که با تیم های قوی تری روبرو می ش��ود، محک می خ��ورد و از هم اکنون 

نمی توان عیار این تیم را مشخص کرد.
علی اسلامی با اشاره به جام ملت های آسیا و بازی  نخست ایران در این جام 
اظهار کرد: انسجام تیمی ایران خوب بود اما نمی توان این موضوع را معیار 

قرار داد چرا که بحرین تیم بسیار ضعیفی بود. 
وی تصریح کرد: بحرین مالکیت توپ بیشتری داشت اما ایران در مراحل 
بعدی که با تیم ه��ای قوی تری روبه رو می ش��ود، محک می خ��ورد و از 

هم اکنون نمی توان عیار تیم ایران را مشخص کرد.
پیشکسوت فوتبال اصفهان ادامه داد: در صورتی که دو موقعیت ابتدایی 
بحرین به گل تبدیل شده بود نتیجه غیر از این می شد اما در مراحل بعدی 
مشخص می شود که تیم ایران تا چه اندازه خود را برای این رقابت ها آماده 
کرده است. وی با بیان اینکه کی روش نشان داد به خوبی با تیم ایران آشنا 
است، افزود: بازیکنان تیم ملی به خوبی حرف های سرمربی تیم را گوش 
می دادند و کی روش نیز مربی نیست که بازیکن سالاری در تیمش معنا 
داشته باشد.سرمربی تیم فوتبال پتوی لاله با اشاره به تیم هایی مانند کره 
و استرالیا اضافه کرد: تیم استرالیا را تیمی بسیار خوب دیدم و تیم کره با 
وجود اینکه تنها با یک گل به برتری رسید از نظر ساختار تیمی نشان داد 

که تیمی بسیار قدرتمند است.  
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اخبـار کوتاه

بیست و چهارمین دوره مسابقات جام جهانی 

مهری
مصور

هندبال از دو روز دیگر به میزبانی قطر برگزار 
خواهد شد و تیم ملی هندبال کشورمان برای 
نخس��تین بار در این رقابت ها حضور خواهد 

داشت.
تیم ملی هندبال کشورمان که پیش از سفر به 
 C قطر اردویی تدارکاتی را در ایتالیا برگزار کرده اس��ت، در گروه
این مسابقات با تیم های تونس، اتریش، کرواسی، مقدونیه، بوسنی 

وهرزگوین هم گروه است.
تیم ملی هندبال کشورمان در ش��رایطی پای در این مسابقات 
خواهد گذاشت که حدود سه ماه قبل بازی های آسیایی ۲۰۱4 
نتوانس��ت از عنوان نایب قهرمانی اش دفاع کن��د اما وضعیت 

فعلی این تیم با تیم حاضر در بازی های آسیایی متفاوت است 
زیرا برخی از ملی پوشان که به دلیل وجود برخی اختلافات در 
اینچوان امکان همراهی تیم ملی را پیدا نکردند، در جام جهانی 
حضور خواهند داشت وتیم کشورمان با پتانسیل واقعی خود به 

مصاف حریفان جهانی می رود.

    حبیبی: اردوی ایتالیا مفید بود
با حضور دوباره ماچ��ک در تیم ملی، بحث بازگش��ت علیرضا 
حبیبی به این تیم نیز یک بار دیگر مطرح شد اما بنا به دلایلی 
برای بازی های آسیایی محقق نشد و به جام جهانی موکول شد. 
حبیبی در مورد برگزاری اردوی تدارکاتی در ایتالیا می گوید: 
تمامی شرایط برای اردو فراهم است و به خوبی می  توانیم تمرین 

کنیم. این کشور از نظر امکانات شرایط خوبی دارد و بازی هایی 
که تدارک دیده شده بود، به روند آماده سازی ملی پوشان بسیار 
کمک کرد. وی ادامه می دهد: ایتالیا هم تیم بسیار خوبی است و 
در رده پانزدهم رنکینگ فدراسیون جهانی قرار دارد. دیدارهای 
تدارکاتی برابر این تیم نیز خ��وب بود زیرا هم به تمام بازیکنان 
میدان دادی��م و هم اینکه بازی با پیروزی های به دس��ت آمده 

انگیزه خوبی برای ادامه مسابقات پیدا کردیم.
به گفته حبیبی با اضافه شدن بازیکنانی مانند استکی و بیجاری 
و مسائلی و ... ترکیب تیم بهتر از بازی های آسیایی شده است و 

البته ماچک هم می تواند راحت تر کار کند.
وی اردوی تدارکاتی در ایتالیا را مفید ارزیابی کرده و می گوید: 
تردیدی نیس��ت که بازی با این تیم اروپایی م��ی  تواند محک 
خوبی برای تیم ملی هندبال ایران باش��د، زی��را تیم ما تجربه 
زیادی در میادین جهانی ندارد. تلاش می کنیم در کنار تیمی 
قوی نیمکتی قوی هم داشته باش��یم تا در مسابقات جهانی با 

مشکل روبرو نشویم.

    همگروهی با کرواسی و مقدونیه
تیم ملی هندبال کشورمان در رده بندی جهانی تیم های ملی 
هندبال در رده ۵۱ جای دارد کهکس��ب مقام س��وم قهرمانی 
هندبال مردان آس��یا در منامه در س��ال ۲۰۱4 و نیز کس��ب 
مقام چهارمی در بازی های آس��یایی اینچئون در سال ۲۰۱4 
موجب ارتقای امتیازی این تیم در رنکیگ فدراس��یون جهانی 

شده است.
در گروه تیم ملی کش��ورمان تیم کرواس��ی که سابقه قهرمانی 
جهان را نیزدارد، در رده دوازدهم جای دارد و تیم مقدونیه نیز 
در رده هفدهم قرار گرفته اس��ت که این دو تیم مدعیان اصلی 
این گروه محسوب می شوند و هندبال کشورمان شانس چندانی 
برای کسب پیروزی مقابل  این تیم ها ندارد اما تیم هایی مانند 
بوس��نی و اتریش از لحاظ فنی در س��طح بالایی نیستند و در 

صورتی که هندبالیست های ایرانی باور بردن را در خود تقویت 
کنند، غلبه بر این تیم ها کار ناممکنی نیست و حتی می توان به 

صعود این تیم از گروهش امیدوار ماند.

    هندبال می تواند در مسیر والیبال قرار گیرد
 هندبال ایران رشد و پیشرفتش را زودتر از رشته های بسکتبال 
و والیبال آغاز کرد اما اختلافات درونی و برخی سوءمدیریت ها 
مانع از آن شد که بتواند روند صعودی را حفظ کند اما در مقابل 
بسکتبال و والیبال در مقیاس بزرگ تر توانستند موفقیت های 

بین المللی زیادی کسب کنند.
حضور در جام جهانی فرصت مغتنمی ب��رای تیم ملی هندبال 
است و ملی پوش��ان کش��ورمان می توانند با قدر دانستن این 
موقعیت و نتیجه گیری حداکثری موقعیت خود بهبود ببخشند.

روز گذشته رس��انه ها خبر دادند که ملی پوشان تیم هندبال با 
ارسال نامه ای به رییس س��ازمان صدا و سیما خواستار پخش 
مستقیم مسابقات جام جهانی قطر شده اند که البته هنوز جوابی 
به این درخواست داده نشده اس��ت اما نشان می دهد که برای 
ملی پوشان ایرانی دیده ش��دن چه اندازه اهمیت دارد، به ویژه 

اینکه دیده شدن با کسب نتیجه خوبی همراه باشد.
از س��وی دیگر مس��ابقات جام جهانی می توان��د دروازه ورود 

بازیکنان ایرانی به لیگ های معتبر اروپایی باشد. 
حضور تیم ملی هندبال کش��ورمان در مس��ابقات جام جهانی 
هندبال جوانان موجب شد تا ایمان جمالی هندبالیست جوان 
اصفهانی راهی لیگ مجارس��تان شود و فرصت بازی در یکی از 

بهترین های لیگ های اروپایی را به دست بیاورد. 
حال می توانیم امیدوار باشیم که در جام جهانی بزرگسالان نیز 
که مطمئنا برد رسانه ای بیشتری نسبت به جام جهانی جوانان 
دارد، مس��یر لژیونر شدن ملی پوش��ان ایرانی به ویژه بازیکنان 
اصفهانی را- که حضور پر تعدادی در تی��م ملی دارند-  هموار 

کند.

حضور پررنگ اصفهانی ها در مسابقات جام جهانی قطر

هندبال در مسیر بسکتبال و شاید هم والیبال

 دبیر س��تاد کنگره ش��هدای ورزش��کار از پیش��نهاد نامگذاری
۲3 بهمن در تقویم به نام شهدای ورزشکار خبر داد و گفت: هدف 
کنگره شهدای ورزشکار ماندگاری پیام های شهدا در میان جوان 

و ورزشکاران است.
محمد رضا س��اکت، دبیر کنگره در نشس��ت خبری ستاد کنگره 
شهدای ورزشکار با نام قهرمانان المپیک عشق و ایثار امروز برگزار 
شد. اظهار داشت: این ستاد به همت بسیج ورزشکاران، کمیته ملی 
المپیک، وزارت ورزش و فدراسیون ها و ادارات کل ورزش استان ها 
حدود یک سال است که ساختار اولیه خود را پیدا کرده و به دنبال 
شناساندن شهدای جامعه ورزش به کشور و جوانان است. امروز 
هم به صورت رسمی فعالیت های خود را با عنوان قهرمانان المپیک 

عشق و ایثار آغاز می کند.
وی ادام��ه داد: هدف ارتق��ای زمینه ارزش های دف��اع مقدس و 
انقلاب اسلامی بین جامعه ورزش اس��ت. ما به دنبال شناساندن 
شهدای ورزشکار به جامعه و ماندگاری پیام های شهدا به جوانان 

و ورزشکاران هستیم.
دبیر کنگره ش��هدای ورزش��کار با اش��اره به اینکه داشتن کارت 
شناسایی ورزشی یکی از راه های ش��ناخت شهدای ورزش است 
گفت: افرادی که دارای کارت عضویت در یکی از رشته های رسمی 
کشور بوده باشند. مربی و داورانی که دارای مدرک از سوی هیات ها 
و فدراسیون ها بوده باشند. مدرسان تربیت بدنی آموزش و پرورش 
و دانشگاه ها و اس��اتید علم تربیت بدنی، خبرنگاران و عکاسان و 
اصحاب رسانه که در حوزه ورزش فعالیت داشته باشند. مدیران 

ورزش��ی زیرمجموعه وزارت ورزش، تربیت بدنی نیروی مسلح و 
کمیته ملی المپیک جزو شهدای ورزشکار محسوب می شوند.

ساکت با اعلام اینکه تاکنون بالغ بر 4۱۰۰ شهید با این مشخصات 
شناسایی شده اند گفت: جالب است بدانید از این بین ۱7۰۰ نفر 
فوتبالیس��ت بوده اند و نزدیک 6۰۰ نفر هم در رش��ته های رزمی 

فعالیت داشته اند.
وی عنوان کرد: کنگره شهدای ورزشکار از ۱4 کمیته تشکیل شده 
که مهم ترین بخش آن کمیته علمی زیر نظر دکتر قراخانلو اداره 
می شود. پیام اصلی کنگره و محوری ترین رویکرد آن این است که 
پیام شهدای ورزش��کار به ورزش امروز کشور چه می تواند باشد، 
اس��ت. اینکه ورزش��کاران چگونه می توانند الگویی برای جوانان 
ورزشکار حال حاضر باشند مورد بررس��ی قرار خواهد گرفت که 
همه فدراسیون ها به طور جدی وارد صحنه شدند و شهدای رشته 
خود را شناسایی کردند. کنگره اصلی بهمن ماه 94 برگزار می شود 
و قبل از آن کنگره های استانی و فدراسیونی برگزار شده و خواهد 
شد. تربیت بدنی نیروهای مسلح از جمله سپاه، ارتش و نیروهای 

انتظامی هم شهدای خود را شناسایی کرده اند.
س��اکت در بخش دیگری از صحبت های خود عن��وان کرد: این 
موضوع نش��ان می دهد که دفاع از ایران و انقلاب اس��لامی تنها 
به قشر خاصی معطوف نش��ده و همه مردم از جمله ورزشکاران 
در جبهه ها حضور داش��ته اند. نس��ل جوان ما هم بای��د بداند که 
ورزشکاران نه تنها در ورزش بلکه در عرصه های مختلف برای ایران 

افتخار آفرینی کردند.

دبیر ستاد کنگره ش��هدای ورزش��کار با اش��اره به اینکه یکی از 
برنامه های ما ثبت یک روز در تقویم سال به نام شهدای ورزشکار 
است گفت: روز ۲3 بهمن ماه به دلیل حمله هوایی عراق به زمین 
فوتبالی که مسابقه بین دو تیم در جریان بوده است انتخاب شده 
است. شهر چوار ایران محل برگزاری این مس��ابقه بوده و یکی از 

نادر ترین حوادث تاریخ رقم خورده است.
فرمانده بسیج ورزش طی نامه ای به شورای نامگذاری کشور این 
روز را پیشنهاد داده اند. این اتفاق در یک مستطیل سبز رخ داده اما 

از این پس آن را مستطیل خون می نامیم.
ساکت عنوان کرد: اولین رونمایی با نماد کنگره شهدای ورزشکار 
در روز دربی استقلال و پرسپولیس دو ماه قبل انجام شد و در بازی 
بعدی دربی که هفته آخر لیگ در اردیبهش��ت ماه است مراسم 
ویژه ای برای معرفی کنگره در آن مسابقه صورت می گیرد. البته 
این به این دلیل نیس��ت که کنگره تنها به فوتبال مربوط شود اما 
چون دربی یک نقطه اوج اس��ت به همین دلیل این روز انتخاب 
شده است.دبیر ستاد کنگره شهدای ورزشکار مسوولیت اخلاقی 
ورزشی، مس��وولیت اعتقادی - فرهنگی، مسوولیت اجتماعی - 
ورزشی و مسوولیت حرفه ای و ورزشی مورد توجه کنگره توسط 

کمیته علمی است.
وی در پایان کلید واژه های این کنگره را صداقت و درستی، عدالت 
و انصاف، جوانمردی و امانتداری، نظم و یکرنگی و حس��ن خلق، 
طلب رزق حلال، تعاون اجتماعی، ستم س��تیزی، نوع دوس��تی، 
وطن دوستی، مبارزه با فساد و تبانی، رشادت و  وفاداری، شجاعت، 

اندیش��ه جهادی، حیا و پاکدامنی، خودس��ازی، وظیفه گرایی و 
قدرشناسی، تحصیل علم و تهذیب نفس، حفظ منافع ملی و دینی، 
مبارزه با تجمل گرایی، امید و توکل به خ��دا، پرهیز از رفتارهای 
ذلت آور، عیب پوشی، صبر و بردباری دانست و عنوان کرد امیدوارم 
به همت مسوولان ورزش، بسیج و تربیت بدنی نیروهای مسلح و 

صدا و سیما و رسانه ها مورد بهره برداری خوبی قرار بگیرد.
ساکت عنوان کرد: برگزاری یادواره شهید غنیمت پور در شاهرود 
یکی از روزهای آغازین کنگره خواهد بود. این شهید ریاست هیات  

رزمی شهرستان خود را نیز برعهده داشته است.
وی در پایان گفت: محصولات خارج شده از کنگره، فیلم، کتاب، 
رمان، وبلاگ و سایت است و تلاش بر این است که اثرات ماندگاری 
در جامعه ورزش گذاشته شود. با مش��ارکت وزارت ورزش بخش 
موسیقی هم فراهم می شود و تعدادی از خوانندگان پاپ به صورت 
خودجوش سرود هایی را تقدیم کنگره شهدای ورزشکار خواهند 
کرد و امیدواریم این سرودها به صورت دائمی در همه ورزشگاه ها 

پخش شود.

در نشست خبری کنگره شهدای ورزشکار کشور مطرح شد؛

پیشنهاد نامگذاری ۲۳ بهمن در تقویم به نام شهدای ورزشکار

رییس کمیته آمادگی جسمانی و ایروبیک استان اصفهان گفت: 
6۰ درصد باشگاه های ورزشی ما به سمت استانداردسازی پیش 
رفته اند و تقریبا تمام ورزشکارانی که زیر نظر این کمیته فعالیت 
می کنند، بیمه شده اند.س��یروس س��میعی خاطر نش��ان کرد: 
فعالیت های خوبی در کمیته برای استانداردس��ازی باشگاه های 
سطح استان انجام ش��ده و در حال پیگیری است. وی افزود: این 
کمیته یک��ی از پرمخاطب ترین کمیته ها در می��ان ورزش های 
همگانی است و هنرجویان زیادی در آن مشغول فعالیت هستند.

رییس کمیته آمادگی جسمانی و ایروبیک استان اصفهان تصریح 
کرد: در سال گذشته ۱3 دوره مربی گری در این کمیته برگزار شد 
و در سال جاری نیز این دوره ها به صورت مداوم برگزار می شود.

س��میعی تاکید کرد: با وجود اینکه ریاس��ت هی��ات ورزش های 
همگانی امکان��ات زیادی در اختیار کمیته گذاش��ته اما باز هم با 
مشکلات زیادی رو برو هس��تیم .وی با اش��اره به نظارت کمیته 
آمادگی جس��مانی بر باشگاه های سطح اس��تان بیان کرد: برای 
تمدید پروانه باشگاه های بدن س��ازی از حراست و بازرسی اداره 
کل ورزش و جوان��ان کمک گرفتی��م و آنها نیز تعام��ل خوبی با 
کمیته داشتند. رییس کمیته آمادگی جسمانی و ایروبیک استان 
اصفهان در ادامه به جایگاه این کمیته در س��طح کشور نیز اشاره 

کرد و ادامه داد: در سال گذشته نخستین دوره مسابقات قهرمانی 
کشور با قهرمانی اصفهان برگزار شد و مسوولان نیز نگاه ویژه ای 
به کمیته آمادگی جس��مانی اس��تان دارند. وی پیرامون معضل 
دوپینگ در میان ورزشکاران رشته های آمادگی جسمانی افزود: 
بیشتر مکمل های غذایی که در س��طح استان وجود دارد، تقلبی 
است. سمیعی با اشاره به اینکه خرید و فروش اینترنتی مکمل های 
غذایی زیاد شده است، یادآور شد: اداره کل ورزش و جوانان استان 
اصفهان با بررس��ی های خ��ود تخلفات در باش��گاه ها را پیگیری 
می کند. وی با بیان اینکه بسیاری از هنرجویان خواستار استفاده 
از این مکمل های غذایی هس��تند، تاکید کرد: بسیاری از مربیان 
در باشگاه ها، مربی درجه سه هس��تند و تنها به مساله پول سازی 
اهمیت می دهند و بدون سواد کافی، برنامه ها و مکمل های غذایی 

غیراستاندارد را برای هنرجویان تجویز می کنند.
مدیر باش��گاه اندوان اصفهان نیز با ارائه گزارشی از روند ساخت 
این باش��گاه به عنوان یک��ی از مجهزترین باش��گاه های آمادگی 
جسمانی در اس��تان اصفهان گفت: این باش��گاه با زیربنای بیش 
از 9۵۰ متر و در سه طبقه بنا ش��ده و حدود یک میلیارد و 3۰۰ 
میلیون تومان برای خرید دستگاه های پیشرفته ورزشی و تجهیز 

آن هزینه شده است.

رییس کمیته آمادگی جسمانی و ایروبیک استان اصفهان:

  6۰ درصد باشگاه های ورزشی به سمت استانداردسازی پیش رفته اند
استقلال و پرسپولیس اتفاق عجیبی را در تاریخ فوتبال ایران 
رقم زده اند. آنها کاری کرده اند ک��ه هیچ بازیکنی در ترکیب 

اصلی تیم ملی نداشته اند!
برای اولین بار بود که تیم ملی ایران در جام ملت های آس��یا 
بدون بازیکنان استقلال و پرسپولیس به میدان رفت و اتفاقا 
سربلند هم بیرون آمد. استفاده از پورعلی گنجی و غفوری و 
آزمون و جهانبخش آن هم در عنفوان جوانی ش��اید بهترین 
اتفاقی بود که کی روش رقم زد و تصور می کنیم با بازی خوبی 
که این جوان ها از خود نشان دادند کسی در ایران نباشد که 

سنگ بازیکنان سرخابی را به سینه بزند.
ما با وجود خوشحالی از تزریق بنزین سوپر به موتور تیم ملی 
توسط کی روش باید افسوس خورد که استقلال و پرسپولیس 
کدامین اتفاق را رقم زده اند که نه در میان جوان ترها و نه در 
میان باتجربه ها حتی یک س��همیه هم در ترکیب اصلی تیم 

ملی ندارند؟
تمرینات آنها چگونه بوده اس��ت؟ انتخاب هایش��ان چطور؟ 
آنها که باید به رس��م سنت اس��کلت فوتبال ایران را بسازند، 
چه س��اخته اند و چه کرده اند که در میدان بزرگی چون جام 
ملت های آسیا حتی یکی از این مدعیان هم در داخل زمین 

چمن دیده نشده اس��ت و جالب تر از همه این است که برای 
انتخاب های غلطی که داشته اند در ابتدای فصل هزینه گزافی 

هم پرداخت کرده اند.
تا جایی که استقلال از س��ازمان لیگ اخطار دریافت کرد و 
پرسپولیس هم بابت صادقیان و حقیقی و چند بازیکن دیگر 
بالای میلیارد هزینه کرده و ب��از جالب تر از آن تفاوت نگرش 
کی روش ب��ا مربیان وطنی ب��وده که نه امروز که س��ال قبل 
امثال صادقیان را به تیم ملی دعوت نک��رده بود و حالا البته 
پرسپولیسی ها با گذشت یک سال و پذیرش خسارت فراوان 
بابت حاشیه های این بازیکن می دانند که چرا این اتفاق رخ 
داد و در آن سو هم استقلال ش��ش بازیکن تیم ملی را که با 
تجربه جام جهانی آمده بودند گرفت و حتی نتوانست یکی از 

آنها را آماده و سرحال به تیم ملی برگرداند!
پرسش را مجددا باید تکرار کرد: انتخاب ها و تمرینات این دو 
تیم چقدر معیوب بوده که امروز تاریخ را هم عوض می کنند و 
کسی حتی به کی روش اعتراضی هم ندارد که چرا سرخابی ها 
نیستند! اگرچه جایگاه این دو تیم در جدول رده بندی لیگ 
خود موید تش��خیص صحیح کی روش و عملکرد مربیان این 

دو تیم است.

استقلال و پرسپولیس تاریخ را عوض کرده اند 

سرخابی ها بدون بازیکن درترکیب تیم ملی!

مسابقات فوتبال جام ملت های آسیا 

نگرانی سایت قطری از تعداد تماشاگران ایران در استرالیا
دبیر هیات شمشیربازی استان اصفهان خبر داد؛

برگزاری اردوی تیم ملی شمشیربازی در اصفهان
در کنار نتیجه تیم ملی در اولین دیدار خود در جام ملت های آسیا، 
آنچه توجه رسانه های کشورهای دیگر را به خود جلب کرده است، 
تعداد تماشاگران تیم ملی در استرالیاست. تیم ملی فوتبال ایران 
روز یکش��نبه در اولین دیدار خود در جام ملت های آس��یا موفق 
ش��د در حضور ۱8 هزار هوادار تیم بحرین را ب��ا نتیجه دو بر صفر 

شکست بدهد. 
حضور پر تعداد تماش��اگران ایران در این بازی م��ورد توجه اکثر 
رسانه های خبری به خصوص کشورهای عربی قرار گرفته است. 

س��ایت الدوری الکاس قطر درباره تیم ملی ایران و تماشاگرانش 
گزارش��ی را روی خروجی خود قرار داده اس��ت که بخشی از این 
گزارش در زیر می آید:»درس��ت اس��ت که ملبورن تهران نبوده و 
ورزشگاه »رکتانگولار« هم ورزش��گاه آزادی نیست ولی گویا تیم 
ملی فوتبال ایران روز یکشنبه در خانه خود و در میان تماشاگران 
خود برابر تیم بحرین به میدان رفت. آنها ایرانی هایی هستند که در 
استرالیا زندگی می کنند و تعدادشان در بازی با بحرین به ۱8 هزار 

نفر رسید تا »تیم ملی« احساس کند در خانه خود بازی می کند.

اردوی تیم ملی اسلحه فلوره جوانان و نوجوانان به میزبانی هیات 
شمشیربازی استان اصفهان برگزار می شود.

فرهاد رضایی، دبیر هیات شمش��یربازی اس��تان اصفهان اظهار 
کرد: با پیشنهاد هیات شمش��یربازی استان و موافقت فدراسیون 
شمش��یربازی، اردوی تیم ملی جوانان و نوجوانان اس��لحه فلوره 
در اصفهان به انجام می رسد. وی ادامه داد: جواد رضایی از مربیان 
استان اصفهان هدایت تیم های ملی جوانان و نوجوانان تیم ملی را 
بر عهده دارد و برای این اردو ۱۲ بازیکن دعوت ش��ده اند که چهار 

نفر آنها از استان اصفهان هستند.دبیر هیات شمشیربازی استان 
اصفهان افزود: اردوی انتخابی تیم ملی برای مس��ابقات قهرمانی 
جوانان و نوجوانان آسیاست که ۱4 اسفندماه سال جاری برگزار 
خواهد ش��د. وی ادامه داد: در پایان اردوی تیم ملی، چند مرحله 
مسابقه انتخابی برگزار می شود تا نفرات برتر گزینش شوند.رضایی 
یادآور شد: نفرات دیگری از استان اصفهان نیز به اردوهای تیم ملی 
در اسلحه های مختلف دعوت شده اند که اردوهای تدارکاتی آنها 

در شهرهای دیگری در حال برگزاری است.



روبات ها؛ کارگران کارخانه های 
دریایی آینده

50 س��ال پیش ای��ده کارخانه های��ی در بس��تر دریاها و 
اس��تخراج منابع طبیعی، گاز و نفت در آنها مطرح ش��د. 
 حالا قرار اس��ت در قرن حاضر این ایده محقق شود، البته 

روبات ها به جای کارگران به کار گرفته می شوند.
 در ده��ه 60 می��ادی گروه��ی از محققان و مهندس��ان 
پیش بین��ی کرده بودند ک��ه در آینده ای ن��ه چندان دور 
کارخانه هایی در بس��تر عمیق دریاها س��اخته می ش��ود 
که در آنها صدها کارگر با هدف اس��تخراج منابع طبیعی و 
همچنین گاز و نفت از ذخایر زیر بس��تر دریاها مشغول به 
کار خواهند شد. اکنون و درحالی که 15 سال از آغاز قرن 
21 می گذرد، به نظر می رس��د این ایده تا تبدیل شدن به 
واقعیتی جذاب فاصله چندانی نداش��ته باشد. اما آنچه که 
محقق خواهد ش��د، نس��خه متفاوتی از طرح اولیه است؛ 
جایی که به جای نیروهای انس��انی از روبات ها اس��تفاده 

خواهد شد.
به تازگی ش��رکت GE که تخصص وی��ژه ای درخصوص 
توس��عه طرح ها و پروژه های مربوط به نف��ت و گاز دارد، 
نمایشگاه مجازی س��ه بعدی در مرکز تحقیقاتش واقع در 
ریودوژانیروی برزیل راه اندازی کرده که در آن ایده تأسیس 

و راه اندازی این نوع کارخانجات به نمایش درآمده است.
برای سفر به اعماق دریا تنها کافی است از هدست واقعیت 
مجازی Oculus Rift استفاده ش��ود. با استفاده از این 
فناوری جدید، کاربر س��فری نزدیک به واقعیت در بستر 
عمیق دریاها خواهد داش��ت و در آنج��ا کارخانه هایی را 
مشاهده می کند که در فاصله ای نه چندان دور از سواحل 
برزیل مشغول به کار هستند. در این سفر کاربر گویی سوار 
بر زیردریایی مجازی Nautilus 1 است و از بخش های 

مختلف کارخانه ها دیدن می کند. 

 تلویزیون های اندرویددار هم
 از راه رسیدند

س��ونی از نس��ل جدیدی از تلویزیون ه��ای ۴K مجهز 
به پلتفورم اندروید رونمایی کرده ک��ه می تواند تحول 

عظیمی را در عرصه تلویزیون ها به وجود آورد.
 XBR X۹00C   س��ونی از تلویزیون جدی��دی با ن��ام
 X1 ۴ مدلK رونمایی کرده که با دارا ب��ودن پردازنده
محصول متفاوتی اس��ت. مدل جدید تلویزیون س��ونی 
با ان��دازه ای در ح��دود  mm ۴.۹ را می ت��وان باریک 
ترین تلویزیونی دانس��ت که توسط این کمپانی ساخته 
شده است.کمپانی سونی در خبری اعام کرد که از این 
 پس نسل جدیدی از تلویزیون های س��ونی و مجهز به

پلتفورم ه��ای اندروی��ددار عرضه خواهند ش��د. اندازه 
 و س��ایز این تلویزیون از ۴۳ تا ۷5 اینچ اس��ت. به دلیل 
فناوری های به کار گرفته ش��ده در این تلویزیون مانند  
۴K   Z1  از وضوح تصویر، کیفیت و اندازه های برتری 

برخوردار است. 
تلویزیون های جدید از قابلیت هایی مانند وضوح تصویر 
۳,۸۴0*  2,160 پیکسل،  دسترسی به بیش از 1۳00 
 Ultra High Definition فیلم، تماش��ای تصاویر
 Netflix، Amazon از طریق فن��اوری هایی مانن��د
۴  Video Ultimate و  Instant Video"

را فراهم می کند. سونی اعام کرده که تلویزیون ها برای 
ارتقای کیفیت تصاویر غیر ۴K از الگوریتم و فناوری با 
عنوان X-Reality PRO بهره خواهند برد. اما فناوری 
متفاوت و جدیدی ک��ه در تلویزیون های س��ونی قرار 
گرفته را می توان در استفاده از نرم افزار اندروید دانست. 
 این نرم افزار باعث ارتقای دس��تگاه، دسترسی ساده به 
 س��رویس های مختلف یا حت��ی بازی ه��ای چند نفره 

می شود و استفاده از گوگل کست را فراهم می کند. 

آیا ش��ما والدین در انتخاب کلمات و نحوه 

گروه
 اطلاع رسانی

صحبت با کودکان و نوجوانان خود مهارت 
کافی دارید؟ درست است که گاهی ناراحت 
شدن از آنها باعث از دست دادن کنترل شما 
می شود، اما یادتان باشد گاهی ساکت ماندن 
بهتر از گفتن یک کلمه آزاردهنده است. در 
واقع با این نحوه عملکرد به فرزند خود یاد می دهید چگونه در 
 موقعیت مش��ابه با ش��ما رفتار کن��د. در این خص��وص مریم 
علی نجیمی، کارش��ناس مرکز بهداش��ت ش��ماره 2 به ذکر 

توصیه هایی بدین ترتیب پرداخت:

   در حد سن خودت رفتار کن
اگر دختر شما هفت سال سن دارد، اما فکر می کنید مثل یک 
دختر سه ساله رفتار می کند، روانشناسان کودک می گویند این 
عکس العمل والدین به رفتار کودک برنمی گردد، بلکه والدین 

سعی دارند وضعیت ناامیدکننده خود را کنترل کنند.
کودک ممکن است مطابق سنش رفتار کند، اما گاهی کودکانی 
که انتق��اد والدین را می ش��نوند س��عی می کنند ب��ا کارهای 
غیرمعمول توجه آنها را جلب کنند. وقتی احس��اس می کنید 
عصبی شده اید، س��عی کنید فقط آرام و بی حرکت بایستید و 
کاری نکنید. این کار باعث می شود آدرنالین شما پایین بیاید و 
به جای اینکه قسمت هیجانی مغز عمل کند، قسمت منطقی و 

عقانی آن به کار بیفتد.

   معذرت خواهی کن
اگ��ر ک��ودک پیش دبس��تانی ش��ما اس��باب بازی یک��ی از 
همبازی هایش را برداشته و باعث گریه اوشده، به جای اینکه از او 

بخواهید عذرخواهی کند، به او یاد دهید با محبت و دلسوز باشد.
 در واقع مهارت اجتماعی داشتن و با محبت بودن چیزی است 
که او نیاز دارد یاد بگیرد. شاید مفهوم عذرخواهی برای خیلی 
از بچه ها هنوز گنگ باش��د، پس چه بهتر خودت��ان به جای او 
عذرخواهی کنید؛ چون شما الگوی او هستید و او ناخودآگاه یاد 

می گیرد که در چنین موقعیت هایی چه کار کند.

   چقدر حرف می زنی!
کودکان دوست دارند جزییات آنچه برایشان اتفاق افتاده را مو 
به مو بازگو کنند که گاهی خارج از حوصله والدین اس��ت، اما 
مواظب باشید که نگویید »چقدر حرف می زنی« یا »به من چه 
مربوط؟« چون با گفتن این جمات ناخودآگاه به او گفته اید به 
چیزهایی که برای او مهم است اهمیت نمی دهید. در واقع اکثر 
پدر و مادرهایی که فرزند بالغ دارند گله مند هس��تند که چرا 
فرزندشان با آنها صحبت نمی کند! علت این رفتار برمی گردد 
به نحوه برخورد و ارتباط والدین که در کودکی با آنها داشته اند. 
در این مواقع به آنها بگویی��د الان نمی توانید روی حرف هایش 
تمرکز کنید و زمانی را برای شنیدن صحبت هایش تعیین کنید. 

   چرا نمی فهمی!
اگر کودک شما چیزی را متوجه نشد یا درک نکرد، فورا نگویید 
»نفهمیدی؟«؛ چون کودک اگر چی��زی را یاد بگیرد خودش 
دوس��ت دارد با انجام آن والدینش را خوشحال کند. پرسیدن 
اینکه چرا نفهمیدی، یک نوع احساس سرخوردگی به کودک 
می دهد. به جای آن می توانید کمی استراحت کرده و دوباره قدم 
به قدم آموزش را شروع کنید. شاید تغییر نحوه آموزش بیشتر 

به یادگیری او کمک کند.

دانستنی

4 حرف اشتباه والدین به کودکان

ایمنا:  ؟؟؟؟/

برای بس��یاری از مردم مبارزه با چربی های 

ترجمه:
 امیرحسین

 واعظ

انباشته شده در ش��کم، بخشی از هدف های 
سالانه است. برای این هدف باید سه گام را در 
ابتدا بردارید. اول از خوردن نمک و شیرینی 
های اضافی پرهیز کنید. ای��ن کار باعث می 
شود به سرعت وزن کم کنید. در گام دوم، مواد 
غذایی س��الم و بدون چربی بخورید و در گام س��وم باید به فکر 
افزایش متابولیسم بدن خود باشید. اما در این میان مواد غذایی 
 هم هستند که خوردن آنها نه تنها مفید است، بلکه در کاهش

چربی های انباشته شده در شکم به شما کمک می کند.

    نوشیدنی های بدون قند 
نوش��یدنی هایی که مخل��وط گیاهی بوده و ش��امل پروتئین، 
قندهای سالم، فیبر و رسوراترول هستند. رسوراترول در میوه های 

قرمز ، کره بادام زمینی و شکات های تلخ یافت می شود.

   تخم مرغ
  حاوی ماده مغ��ذی به نام کولادین اس��ت. تحقیقات نش��ان 
می دهد که  این م��اده ژن افزایش چربی در ب��دن را غیرفعال 

می کند.

   میوه های قرمز 
همانند سیب می توانند بهترین ماده غذایی برای خوردن باشند. 
هر چه رنگ قرمز آنها بیشتر باشد، تاثیر بیشتری برای توقف ژن های 

چربی دارند.

   روغن زیتون و دیگر روغن های سالم 

می توانند گرسنگی را برای حداقل چهار ساعت از یاد ببرند.

   لوبیا، برنج، جو و فیبرهای دیگر 
یک گزینه مناسب برای شروع روز است که با داشتن ژن هایی که 

چربی را در خود ذخیره نمی کنند، باعث کاهش وزن می شود.

   پروتئین گیاهی 
در سویا، نخود فرنگی، آجیل و دانه های مغزی مانند بادام، گردو 
و دانه های آفتاب گردان یافت می شود.  پروتئین های گیاهی به 

هیچ وجه شما را چاق تر نمی کند. 

   گوشت های بدون چربی 
گوشت های بدون چربی می تواند متابولیسم شما را بالا برده و در 
نتیجه باعث کاهش وزن شما و از بین بردن چربی های انباشته 
ش��ود. گوش��ت های بدون چربی را می توانید در گوشت های 

سفید همانند مرغ ، بوقلمون و غیره بیابید.

   سبزی ها، چای سبز و سبزی های روشن
 این سبزی ها می تواند به کاهش التهاب و به غیر فعال کردن ژن 
ذخیره سازی چربی کمک کند.  سبزی های روشن و رنگارنگ 
به غیر از هدف کاهش چربی، به بهبود س��امت جس��می نیز 

کمک می کند.

   ادویه جات، ترشی جات و طعم دهنده ها
  این ادویه ه��ا مانند دارچی��ن، زنجبیل و حتی ش��کات تلخ 
می تواند به ژن های ذخیره چربی حمله کند و با از بین بردن آنها 

به کاهش چربی انباشته در بدن شما کمک کند.

 نکته دانستنی

9 ماده غذایی برای مبارزه با چربی های انباشته 

حامد بذرافکن: اصفهان 1000 واحد صنعتی آلوده دارد

نشس��ت»جوانی، فصل رویش«  ب��ا محوریت امید، 
بیماری و مرگ توسط فرهنگسرای پرسش، وابسته به 
سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان برگزار 
می شود. این  نشس��ت با محوریت بحث بر روی امید 
 به زندگی بیماران س��رطانی و صع��ب العاج برگزار 
می شود که مخاطبین اصلی  برنامه را این قشر و پس 
از آن عموم شهروندان تشکیل می دهند.  کاهدوزان 
به عنوان سخنران این نشست، خود یکی از بیماران 

سرطانی بوده که با  تاش بر روی سامت روان و امید 
به زندگی توانسته با این بیماری مقابله کند و اکنون 
در سامتی به سر می برد و این یکی  از نقاط قوت این 
نشست به شمار می آید.  این نشست در روز پنجشنبه 
25 دی ماه از س��اعت 15 ت��ا 1۷ بعدازظهر در محل 
س��الن اجتماعات کتابخانه  مرکزی برگزار می شود.  
عاقه مندان جهت کسب اطاعات بیشتر می توانند با 

شماره   ۳2۳51۳00 تماس حاصل کنند. 

برنامه »بازی با گل« ویژه کودکان 6 تا 12 س��ال به 
همراه خان��واده در روز جمع��ه 26 دی ماه در جزیره 
بازی اجرا می  ش��ود. این برنامه  با محوریت س��اخت 
ابنیه تاریخی به صورت کاماً خاقانه برگزار می شود.  
مشارکت خانواده ها با کودکان و همچنین بحث بازی 
با گِل توس��ط کودکان و پرورش تخیل و  خاقیت و 
س��ازندگی کودک از جمله اهداف برگزاری این ویژه 
برنامه است.  در این برنامه هر یک از خانواده ها به خلق 

یک اثر از ابنیه تاریخ��ی می پردازند و چنانچه تمایل 
داشته  باشند یک الگوی ابنیه تاریخی جهت پیشبرد 

بهتر به آنها ارائه می شود.  
عاقه مندان ب��رای حضور در این برنام��ه می توانند 
در روز جمعه 26 دی ماه از ساعت10 صبح به  محل 
جزیره بازی واقع در واقع در پل فردوس��ی، اول بلوار 
آئینه خانه)حدفاصل پل فردوس��ی و سی و سه پل( 

مراجعه کنند.  

مدیر موسس��ه فرهنگی و اطاع رس��انی تبیان دفتر 
اصفه��ان از برگ��زاری اولی��ن جش��نواره پروژه های 
دانش آموزی اس��تان اصفهان به همت موسسه تبیان 
خبر داد. س��ید علی حکمت منش با بیان این مطلب 
گفت: این موسس��ه در جهت رسالت فرهنگ سازی و 
اطاع رسانی در سال های اخیر اقدام به برگزاری ۹ دوره 
جشنواره پروژه های دانش آموزی در سطح کشور کرده 
است. وی افزود: این جشنواره ها با هدف ترویج فرهنگ 
تحقیق و پژوهش و کارگروهی در میان دانش آموزان 
در سطح کشور برگزار شده است. حکمت منش ادامه 

داد: در دوره های گذش��ته شاهد دس��تاوردها در سه 
محورغرفه های نمایش��گاهی، س��مینارهای علمی و 
مسابقات دانش آموزی بوده ایم و در سال جاری با توجه 
به پتانسیل دانش آموزان در سطح استان اصفهان اولین 
جش��نواره پروژه های دانش آموزی را با همکاری اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان برگزار می کنیم. 

مدیر موسسه فرهنگی و اطاع رسانی تبیان خاطرنشان 
کرد: استعداد و پتانسیل موجود در میان دانش آموزان 

استان اصفهان در سطح کشور کم نظیر است. 
وی با بیان اینکه دانش آموزان آینده س��ازان ایران در 
زمینه های مختلف هس��تند، ادام��ه داد: رهبر معظم 
انقاب اس��امی بر ابعاد مختلف نظام تعلیم و تربیت 

تاکید کرده اند.
وی تصریح کرد: ثبت ن��ام گروه ها از ابت��دای دی ماه 
www.iTebyan.ir لغایت 12بهمن ماه در سایت 

آغاز شده است و دانش آموزان می توانند با کمک اساتید 
راهنما، گزارش کار خود را برای تبیان ارس��ال کنند. 
عاقه مندان جهت کس��ب اطاعات بیشتر می توانند 
با دبیرخانه جش��نواره اصفهان واقع در خیابان طیب، 
جنب دبیرس��تان ابن س��ینا، مجتمع مات��ا )ورودی 
2(، طبقه س��وم مراجعه کرده و یا با شماره تلفن های 

1۳-۳2۳۴۴612 تماس حاصل کنند.

فرهنگسرای پرسش برگزار می کند؛

نشست »جوانی، فصل رویش« با محوریت امید 
ویژه کودکان ۶ تا 1۲ سال برگزار می شود؛

ویژه برنامه »بازی با گِل« در جزیره بازی

   مدیر موسسه فرهنگی و اطلاع رسانی تبیان:

اولین جشنواره پروژه های دانش آموزی در اصفهان برگزار می شود 

فناوریجالب

برنامه گردشگری محات در بازارچه حسن آباد، محله 
علی قلی آقا و میدان امام علی اصفهان تا پایان سال به 

اجرا درمی آید. 
برنامه گردشگری محات که از ش��نبه 20 دی ماه در 
اصفهان به اجرا گذاشته شد، از بازارچه حسن آباد کلید 
خورد. برنامه گردش��گری محات در بازارچه حس��ن 
آباد به مدت ی��ک هفته در این محله به اجرا گذاش��ته 
ش��ده و در این هفته 15 گروه نمایشی به اجرای آداب 
 و رس��وم و س��نت های عهد صف��وی در بازارچه اقدام

می کنند. در دروازه و بازار حس��ن آباد ک��ه تمثیلي از 
بازار دوران صفوي شده اس��ت، گروه هاي مختلفي از 
ش��هروندان و تورهاي گردش��گري داخلي و خارجي 
در کن��ار بازدید از اماک��ن تاریخي، ش��اهد به نمایش 

درآمدن ورزش پهلواني )زورخانه(، شهر فرنگ، سلموني 
)آرایش��گاه هاي امروزي(، عمو مرش��د و مبارک، لبو 
فروشي، داروغه ، درویش، تجار الدوله، دوره گرد، عطار، 
حکیم، فرفره فروش��ي ، نقاله خوان، تعزی��ه خواني و 

مکتب خانه هستند. 
منظور از گردشگری تنها سفر به شهرها و کشورها دور 
و صرف هزینه های بالا نیست؛ هر شهری و به خصوص 
 اصفهان دارای محله های قدیمی بس��یاری اس��ت که 
 می تواند در کنار مکان ه��ای قدیمی معروف که همه

می شناسند، مکان مناسبی برای گردشگری باشد. 
قرار است محله هایی که عناصر قدیمی و جذاب برای 
گردش��گران داخلی و خارجی دارند شناس��ایی و پس 
از پژوهش و تحقی��ق، آن محله ه��ا را از نظر فیزیکی 

آماده س��ازی و به مدت یک هفته برنامه گردش��گری 
 آن را ترتی��ب دهن��د. ب��رای نخس��تین هفت��ه محله 
حسن آباد با داش��تن یک بافت قدیمی بازار، امامزاده، 
مس��جد، زورخانه، حس��ینیه، خانه قدیمی مشروطیه 
و مدرس��ه علمیه و م��وارد دیگ��ر در نظر گرفته ش��د 
که به مدت ی��ک هفته از س��اعت 1۴ ت��ا 1۸ میزبان 
بازدیدکنن��دگان خواهد بود. تا آخر امس��ال دو محله 
 دیگر نیز در دستور کار قرار دارد که در بهمن ماه محله 
علی قلی آقا و در پایان سال میدان امام)ره( تا میدان امام 
علی به عنوان هفته های گردشگری بعدی در نظر گرفته 
شده است.  دبیر کمیته گردشگری شهرداری اصفهان 
این نوع گردشگری را عامل رشد اقتصادی و اجتماعی 
 دانس��ت و تصریح کرد: آشناش��دن مردم با یک محله 

کم کم باعث توس��عه گردشگری می ش��ود و به دنبال 
آن افزایش زیر س��اخت ها و ایجاد امکانات لازم را برای 

گردشگران فراهم می آورد. 
وی ادام��ه داد: عاوه بر آماده س��ازی فیزیکی و فضای 
محله، انتش��ار کتاب، پازل، کارت پستال، انیمیشن و 
تور مجازی محله در کنار بازدیدها در اختیار مردم قرار 

داده می شود. 
وی اظهار داشت: جهت رفاه مردم ایستگاه هاي اتوبوس 
سطح شهر براي عزیمت به حسن آباد در میدان انقاب 
ابتداي کمال اس��ماعیل، میدان آزادي ابتداي خیابان 
س��عادت آباد، میدان جمهوري ابت��داي خیابان امام 
خمیني، میدان قدس ابتداي خیابان سروش و سه راه 
ملک شهر ابتداي خیابان کاوه در نظر گرفته شده است.

دبیر کمیته گردشگری اصفهان:

هفته گردشگری در سه محله اصفهان در حال برگزاری است

رضاداد، دبیر جش�نواره فیلم فجر: درخواس��ت من 
از آقای مجیدی این بود که در داوری ه��ا همکاری کنند. 
نبود فیلم ایش��ان در بخش مس��ابقه ارتباط مستقیمی به 
داوری شان نداشت؛ چون در هر شرایطی تصمیم نداشتند 
فیلم را در بخش رقابتی نمایش بدهند. من هم معتقدم به 
حرمت ن��ام پیامبر )ص(، فیلم هایی که ب��ا اهداف دیگری 
ساخته می شوند بهتر اس��ت در فضای رقابتی قرار نگیرند. 
البته تصمیم گیری درباره نمایش فیلم با دیگر سیستم ها بر 
عهده دست اندرکاران فیلم است، اما در هر صورت جشنواره 

را با همین فیلم آغاز می کنیم.

افخمی، کارگ�ردان: مخاط��ب باید احس��اس کند که 
س��ینما همان چیزی اس��ت که توسط کس��انی که اوایل 
 قرن 20  سینما را به وجود آوردند ساخته شده و تعریف و 
چارچ��وب هایش مش��خص ش��ده. وقتی چاپلی��ن فیلم 
می ساخت، برای کارگرهای بیکار و رهای در خیابان برای 
اینکه ساعتی را بگذارنند و تفریح ارزان داشته باشند فیلم 
می ساخت، نه برای جشنواره ها و پسند مدیران و  او بود که 
سینما را ساخت و نشان داد سینما می تواند بماند؛ چون آن 
زمان فکر می کردند این اختراع به زودی برای مردم عادی 

می شود و کسی فکر نمی کرد که سینما بماند.

علی پروین: دس��ت بازیکنان تیم مل��ی درد نکند؛ چون 
همه آنها در اولین بازی عالی بودن��د و امیدوارم آنها دچار 
غرور نش��وند و س��ایر حریفان را دس��ت کم نگیرن��د و با 
 قدرت س��ایر بازی ها را برگزار کنند و در ب��اد این پیروزی

 نخوابن��د. هم��ه بازیکنان تیم مل��ی در این ب��ازی خوب 
بودند و بحرینی که این چند س��ال می گویند گربه  س��یاه 
 فوتبال ایران ش��ده، دیدید که نتوانست مقابل بچه های ما 
عرض اندام کند و ۹0 دقیقه زیر توپ زدند و دفاع کردند و 
به نظرم باید بیشتر از دو گل هم می خوردند، اما در مجموع 

تیم ملی خوب کار کرد. 

امیدوارم دچار غرور نشویم فیلم برای مردم  است، نه مسوولان چرا فیلم محمد )ص( در جشنواره نیست؟

طرح روز

روزنامه خبری
2+ فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

+18

اوقات شرعیتلویزیــونســـــینما

آب و هوای اصفهان

اذان صبح:                                                               05:40
اذان ظهر :                                                                  12:09 طلوع آفتاب :                                                         07:06

نیمه شب شرعی:                                         23:25  اذان مغرب:                                                            17:31 

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع( 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :32218182               

فکس : 32219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 32229512
 سهشنبه 23دی 1393 | 21ربیع الاول 1436| شماره  2280 
 12 صفحه  |  قیمت: 300 تومان  |   پیامک:   3000483088

سیمای خانواده |                                                            شبکه 1| 11:00    
..............................................................
آفتاب شرقی |                                                               شبکه 1|  12:45
..............................................................
 بهونه  |                                                                                       شبکه 3|  12:40
......................... ........... ..........................
سریال همه چیز آنجاست|                         شبکه  3|  20:45
......................... ........... ..........................
چهره ناشناخته ایران    |                                  شبکه  4|  22:00

قدس :
 آنچه مردان درباره زنان نمی دانند  - کالسکه

............................................................
ساحل :  آتش بس 2 

............................................................
سپاهان : مهمان داریم 

............................................................
خانواده : مستانه

............................................................
فرهنگیان :  شهر موشها، شیار 143


